
MİT ile İstanbul İstihbarat Şube 
Müdürlüğü ekipleri, Filistin ve İsrail ara-

sındaki çatışmaların ardından Mossad adına
Türkiye’de faaliyet yürüten kişiler olduğunu 
belirledi. Ekipler, dün sabah Bahçelievler, 
Bağcılar, Esenler, Arnavutköy, Küçükçekmece,
Eyüpsultan, Sultangazi, Esenyurt, Kağıthane,
Bakırköy, Başakşehir, Zeytinburnu, Büyükçek-
mece, Fatih, Beylikdüzü ilçeleri ile Ankara,
Kocaeli, Hatay, Mersin, İzmir, Van ve Diyarba-

kır’da 57 ayrı adrese operasyon düzenledi. 
Eş zamanlı operasyonlarda 33 şüpheli 
yakalanarak gözaltına alındı. I SAYFA 3
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CHP'de gözler 4 Ocak'ta 
yapılacak PM toplantısına çev-
rildi. Toplantının sonrasında
150 civarında adayın açıklana-
cağı öğrenilirken, İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu'nun olası tar-
tışmaları önlemek için  tüm eki-
bine aday adayları ile ilgili en
ufak bir bilgi sızdırılmaması tali-
matı verdiği bilgisi geldi. İstan-
bul'un en büyük ilçesi Esenyurt'ta
ise mevcut Belediye Başkanı

Kemal Deniz Bozkurt, çıktığı 
televizyon programlarında 'ben
aday olmaz isem CHP seçimleri
kaybeder' derken, Dem Parti'nin
Bozkurt’un
aday olması
durumunda
Esenyurt’ta
kendi adayını
çıkaracağı 
belirtiliyor.

Mehmet Mert’in köşe yazısı sayfa 9'da 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
önceki yönetim tarafından ona-

rım karşılığında 25 yıllığına TÜGVA’ya
devredilen Fatih’teki tarihi yapıda incele-
melerde bulundu. Binanın son halini
“Şu pejmürde hale bak” olarak nitele-
yen İmamoğlu, “Hak sahibi değilsin,
hak sahibi olanın hakkını elinden 
almaya çalışıyorsun. Yakılıp, yıkılmış
bir yer. Yani bu inat niye? Ondan sonra
laf gelince, ‘çöp, çukur!’ Çöp, çukur bu
işte. Bu kafa yani” dedi.  I SAYFA 9

RAKAMLAR AÇIKLANDI

Türkiye tarihinin
rekoru kırılmıştır

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
2023 yılı ihracat rakamlarının

açıklanması programında konuştu.
“2023 yılı ihracatımız geçen yıla göre
yüzde 0.6 oranında artarak Cumhu-
riyet tarihimizin rekorunu kırmıştır”
diyen Erdoğan, “2023 senesi ülkemiz
açısından zorluklar, sıkıntılarla, 
deprem başta olmak üzere pek çok

imtihanla geçen
sancılı bir yıl
oldu. Ülkemiz
ekonomisine 104
milyar dolarlık
ilave fatura yükle-
yen depremlerin
olumsuz sonuçla-
rıyla da mücadele
ettik” ifadelerini
kullandı. I SAYFA 7
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Recep T. Erdoğan

YSK KARARINI VERDİ

Yerel seçimlere 
36 parti girecek

YSK Başkanı Ahmet Yener,
31 Mart 2024'te yapılacak 

Mahalli İdareler Genel Seçimleri'ne
girme yeterliliğine 36 siyasi partinin
sahip olduğunu bildirdi. YSK 
Başkanlığında, Kurul'un toplantısına
ilişkin açıklamalarda bulunan Yener,
seçim takviminin 1 Ocak itibarıyla
işlemeye başladığını, 298 sayılı

Seçimlerin 
Temel Hükümleri
ve Seçmen 
Kütükleri Hak-
kında Kanun
kapsamında da
seçimlere girme
yeterliliğine sahip
partilerin belirlen-
diğini ifade 
etti.  I SAYFA 7
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Ahmet Yener

Taylan DAŞDÖĞEN

Yeni yıl

Pınar ÇETİNKAYA

Dünde 
yıkanan bilgelik

Sayfa 5 Sayfa 4

Kadın Cinayetlerini 
Durduracağız Platformu

Kadın Meclisleri, “2023 Yılı Kadın
Cinayeti ve Şüpheli Kadın Ölümü
Gerçekleri” başlıklı basın toplantısı
düzenledi. Platform tarafından 
yayınlanan “2023 Kadın Cinayeti
ve Şüpheli Kadın Ölüm Gerçekleri
Raporu”na göre, 2018 yılında 308,

2019 yılında 360, 2020 yılında 
300, 2021 yılında 280, 2022 yılında
334 kadın öldürüldü. 2018’de 131,
2019’da 115, 2020’de 170, 2021’de
217, 2022’de 245 şüpheli kadın
ölümü gerçekleşti. 2023 yılında ise
315 kadın erkekler tarafından 
öldürülürken, ölümlerin 248'i 
şüpheli ölüm olarak kayıtlara geçti. 

RAPORDA KAN DONDURUCU 
DETAYLAR DiKKAT ÇEKTi

2023’te öldürülen kadınların
yüzde 41’inin evli oldukları

erkekler tarafından öldürüldüğü 
görüldü. Kadınların yüzde 55’i ateşli
silahlar, yüzde 31’i ise kesici aletlerle,
yüzde 65'i evde, yüzde 18'i sokakta
öldürüldü. Öldürülenlerin yüzde 35’i,
19-35 yaş arasındaki kadınlardan
oluşuyor. Raporda 2023 yılındaki

kadın cinayetlerinin yüzde 10’unda
faillerin adli sicil kaydı olduğu bilgisi
yer aldı. Platformun ulaştığı verilere
göre 2023’te öldürülen 315 kadının
155’inin evli, 72’sinin ise bekar 
olduğu öğrenildi. Platform Genel 
Sekreteri Fidan Ataselim, “Kadınlar
en yakınları tarafından öldürülüyor”
diye konuştu.  I SAYFA 9

KADINLAR EN YAKINLARI
TARAFINDAN ÖLDÜRÜLÜYOR

ç

Tunceli ve
Hakkari'de

peş peşe yaşanan
depremler sonrası
açıklamalarda bu-
lunan Prof. Dr.
Övgün Ahmet
Ercan, Anado-
lu'daki gerginliğin
her yerde arttığına dikkat çekerek, söz
konusu gerginliğin 7 civarındaki bir
büyüklükte deprem üretebileceğini
söyledi. Ercan, “İstanbul'da risk var
mı?” sorusunu da “İstanbul'da ise
böyle bir olasılık bana göre yok. Böyle
bir riskin olduğunu düşünmüyorum”
şeklinde cevapladı. 
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Bazı haber mecraları ve sosyal
medya kanallarında yer alan,

“Milli Piyango yılbaşı ikramiyesinin
Kolombiya’da bir kişiye çıktığına”
ilişkin iddialar yalanlandı. Demirören
Yatırım Holding'ten yapılan açıkla-
mada büyük ikramiyenin İstanbul’da
ikamet eden erkek bir Türkiye 
Cumhuriyeti vatandaşına çıktığı
belirlendi. Açıklamada, “Bu asılsız
iddiaların ve spekülasyonların, 
gerçekliği araştırılmadan kamuoyu 
açıklamasına konu yapılması son
derece üzücüdür” denildi.
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Büyük ikramiye 
İstanbul’da kaldı

Kadın Cinayetlerini Durduracağız Platformu tarafından yayınlanan “Kadın Cinayeti ve
Şüpheli Kadın Ölüm Gerçekleri Raporu”na göre, 2023'te 315 kadın öldürüldü. Raporda 28
kadının koruma kararı olmasına rağmen öldürüldüğü bilgisine yer verildi. Genel Sekreter
Fidan Ataselim “Bu gördüğümüz veride aslında şiddetin öyle uzakta ve bir yabancıdan
geldiğini görmüyoruz. Kadınlar en yakınları tarafından ve silahla öldürülüyor” dedi
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İstanbul’da, 
İsrail istihbarat

servisi için çalışan
şüphelilere yönelik

düzenlenen 
‘Köstebek’ 

operasyonu
kapsamında 33

şüpheli yakalandı
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FİLiSTiN'E
SICAK BiR
DOKUNUŞ!
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FİLiSTiN'E
SICAK BiR
DOKUNUŞ!

FİLiSTiN'E
SICAK BiR
DOKUNUŞ!

Sanatçı Şenay Fidan, İsrail-
Filistin savaşında evlerini

kaybeden 10 Filistinli aileye, üç 
boyutlu modelleme sanatı olarak 
bilinen diorama tekniğiyle birebir 
aynısını yapacağı minyatür evleri 
hediye etmek istiyor. Fidan, "Aileler,
en güzel anılarının geçtiği evlerinin
fotoğraflarını bana gönderecek, ben
de onların evlerini en ince detayına
kadar hayata geçirip, kendilerine 
hediye edeceğim. Yıkılan, yok olan
evleri artık daima onlarla beraber
olacak" diye konuştu. I SAYFA 10
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DEM PARTi ESENYURT’U iSTiYOR...

Deniz Seki, yılbaşı akşamı Kıbrıs'ta
bir otelde sahne aldı. Sahne ön-

cesinde gazetecilerin so-
rularını yanıtlayan Seki,
“Birçok ünlünün biyo-
grafi filmi yapılıyor,
size böyle bir teklif
geldi mi?” sorusuna
“Muhakkak bir belge-
selim olur, ama ben
ölünce yapılmalı. Ha-
yattayken yapılmasını
istemem” şeklinde
cevap verdi. “Sizce
sizin hayatınızı kim
oynayabilir? Deniz
Çakır, oynayabilir
mi?” sorusuna ise

“Bayılırım. Çok iyi
bir oyuncu”

cevabını
verdi. 

2023’TE 315 KADIN

Kadın Cinayetlerini Durduracağız
Platformu Genel Sekreteri Fidan
Ataselim, cinayetlerin birçoğunun
silahla işlendiğini belirterek,
“Neden hala katiller, potansiyel

failler bu silahlara 
çok kolayca erişebili-
yor? İnternetten 
kolaylıkla sipariş 
ediyorlar ve kadınları
öldürecekleri silahlar
kargoyla adreslerine
kadar teslim ediliyor?”
diye sordu. 

SİLAHA ERİŞİM
ÇOK KOLAY!KATLEDILDI!

57 AYRI ADRESE OPERASYON YAPILDI
BASKIN!

TEK PARMAKLA 
KiTAP YAZDI!

İstanbul’da yaşamını tekerlekli sandalyeye
bağımlı sürdüren doğuştan engelli Burak

Kumaş (23), Trabzonspor sevgisini anlatmak
için ellerinde sadece hareket ettirebildiği sol orta
parmağını kullanarak bilgisayarda, 'Bana da her
yer Trabzon' adlı kitap yazdı. Kumaş, “Hayalle-
rimi gerçekleştirmek için mücadele ettim. Hiçbir
zaman pes etmedim” dedi. I SAYFA 4
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HABERİN DEVAMI SAYFA 3’TE

Başımızı yere 
eğmeyeceğiz!
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Başımızı yere 
eğmeyeceğiz!

I SAYFA 13

Böyle baba
olmaz olsun

Ocak ayı Meclis toplantı-
sında konuşan Hasan
Akgün, geçen hafta terör
saldırısı sonucu şehit düşen
12 Mehmetçiği anarak, “12
askerimizi şehit eden emper-
yalist güçleri nefretle kınıyo-
ruz. Yine maşalarına bu işi
yaptırdılar. Bu ülkeyi koru-
mak için şehit de vereceğiz
ama asla başımızı yere eğ-
meyeceğiz” dedi. I SAYFA 5

İstanbul’da şu 
anda risk yok!

FiLM GiBi 
BiR HAYAT

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

www.gazetedamga.com.tr

YIL: 19                      SAYI: 5938    FİYAT: 4 TL                     3 OCAK 2024 ÇARŞAMBA

Başarılı oyuncu Ebru Şahin 
MAG ocak sayısına konuk oldu.
Samimi açıklamalarda bulunan
Şahin, “Müziği çok seviyorum,
şarkı söylüyorum ve enstrüman
dersleri alıyorum. Bazen arkadaş
toplanmalarında, tek başıma ya
da yakınlarımla; karaoke yaptığı-
mız oluyor. Cedi’nin sevdiği 
birkaç şarkıyı da o istediğinde,
bazen de ona uyan bir şarkı 
fark ettiğimde ona söylüyorum.
Biriyle bir şarkıyı paylaşmak, 
birlikte söylemek de beni çok
mutlu ediyor" dedi. 

MÜZİĞİ ÇOK SEVİYORUM



2 3 OCAK 2024 ÇARŞAMBA YAŞAMwww.gazetedamga.com.tr

YAGDAN
KiLO VERMEK 
MUMKUN
Beslenme ve Diyet Uzmanı Fatma 
Turanlı yağdan kilo vermenin 6 püf 
noktasını anlattı, önemli uyarılar ve önerilerde bulundu

F azla kilolarından kurtulmaya çalışanla-
rın çok sık başına gelir; yağdan değil
kaslardan vermek! Zira kilo vermek için

yapılan kalori kısıtlı diyetler yeterli protein içer-
miyorsa azaltılan enerji kaslardan karşılanıyor ki bu
da kas kaybına yol açıyor. Acıbadem Maslak Hasta-
nesi Beslenme ve Diyet Uzmanı Fatma Turanlı
“Sağlıklı kilo verme hızı ayda 3-6 kg. arasında deği-
şir. Kilo verme hedefini çok yüksek tutarak dengesiz
ve çok kısıtlı beslenmek kas kaybına neden olur; bu
da metabolizma hızının yavaşlamasına, vücut diren-
cinin ve performansının azalmasına, yorgunluk ve
halsizlik gibi şikayetlere, yaşam kalitesinin düşme-
sine yol açar. Üstelik ‘yo-yo sendromu’ da kaçınıl-
mazdır yani hızlı verilen kilolar hızla geri alınır. Bu
nedenle doğru ve kalıcı kilo kaybı için mutlaka eg-
zersizle desteklenen, kişiye özgü planlanmış bes-
lenme programı uygulanması gerekir” diyor.
Beslenme ve Diyet Uzmanı Fatma Turanlı yağdan
kilo vermenin 6 püf noktasını anlattı, önemli uyarılar
ve önerilerde bulundu. 

Doğru beslenin

Her bireyin farklı metabolik yapıları ve yaşam şekli
olduğundan öncelikle kişiye uygun ve sürdürülebilir
beslenme şeklinin bulunması sağlıklı kilo kaybında
kritik önem taşıyor. Beslenme ve Diyet Uzmanı
Fatma Turanlı “Sağlıklı kilo kaybının hedefi yeterli
protein tüketerek kas kütlesini koruyup yağdan ver-
mektir. Yağ kaybı alınan kalorinin harcanan kalori-
den daha olduğu dengeli diyetlerle mümkündür.
Günlük alınan gıdaların porsiyon kontrolünü yap-
mak, açlık tokluk sinyallerine dikkat etmek, yemek
seçimlerini daha sağlıklı gıdalardan yapmak önemli-
dir” diyor.

İyi karbonhidrat tüketin

Vücut yağ oranı yanlış karbonhidrat tüketimiyle artı-
yor. Fazla tüketilen şeker, şekerli içecekler, pasta, kek,
bisküvi gibi hızlı kana geçip insülin salgısını hızlı ar-
tıran gıdalar, harcanandan fazla kalori alımı ve hare-
ketsiz (sedanter) yaşam vücutta yağ oranını artırıyor.
Yağ kaybının sağlanması için beslenmeden tama-
men karbonhidratları çıkarmanın doğru olmadığını
belirten Dyt. Fatma Turanlı şöyle konuşuyor: “İyi
karbonhidratlar olarak sayılabilecek yulaf, bulgur,
kinoa, karabuğday, çavdar ekmeği gibi gıdalar hem
içerdikleri lif, vitamin ve mineraller açısından hem de
tokluk hissini artırdıkları için diyet programlarında
düşük porsiyonlarda yer almalıdır. Şeker ve şekerli
içecek ve yiyeceklerden uzak durulmalıdır.”

Düzenli egzersiz yapın

Zayıflama sürecinde uygulanan diyetin mutlaka eg-
zersizle desteklenmesi gerekiyor. Düzenli egzersiz

kaybedilen kilonun daha çok yağdan verilme-
sine yardımcı olurken, insülin duyarlılığı ve
metabolizma üzerinde olumlu etkiler sağlı-
yor. Beslenme ve Diyet Uzmanı Fatma Tu-

ranlı “Kardiyo egzersizler yağ yakımı açısından
önerilir, uygun ağırlık veya direnç egzersizleri de kas
kütlesini artırmak için önemlidir. Günlük adım sayı-
sının 5000 adım altında olmamasına, haftada 3 gün
45-50 dak. yürüyüş yapılmasına dikkat edilmelidir.
Yapılacak egzersiz programları kişiye uygun olacak
şekilde uzmanı tarafından planlanmalıdır. Yanlış ya-
pılan egzersizler sorunlara, sakatlanmalara yol aça-
bilir” diyor.   

Bu besinlere sofranızda yer verin

Beslenme ve Diyet Uzmanı Fatma Turanlı, kilo ver-
mek için mucize yaratan gıda veya içecek olmadı-
ğını, bazı besinlerin ise kilo vermeye yardımcı
olabileceğini belirterek bu besinleri şöyle açıklıyor:
“Yeşil çayda kateşinler, kafein, acı biberde kapsaisin,
ananasta bromelin gibi bileşikler metabolizma hızını
artırır. Tarçın krom içeriği ile insülin etkinliğini artır-
maya yardımcı olur, tatlı yeme isteğini azaltır. Bro-
koli, kereviz, lahana gibi posa ve mineral vitamin
içeriği yüksek sebzeler tokluk hissini artırmaları ve
bağırsak çalışmasına yardımcı olmaları dolayısıyla
günlük beslenme programına ilave edilmelidir.”

Yeterli ve düzenli uyuyun

Yetersiz uyku büyüme hormonu salınımını olumsuz
etkilerken bu da protein sentezini ve dolayısıyla
kas yapısını bozabiliyor. Vücudun günde 7-8
saat uykuya ihtiyacı olduğunu belirten Tu-
ranlı şöyle konuşuyor: “Yetersiz düzeyde
uyku kortizol seviyesinde artışa neden
olabilir. Yapılan bilimsel çalışmalarda;
kortizol düzeyi yüksekliği obezite, in-
sülin direnci ve vücut yağ oranı
artışıyla ilişkilendirilmiştir. Kali-
teli uyku mutluluk ve dinlen-
miş bir vücutla güne daha
enerjik başlanmasını sağ-
ladığından bu da eg-
zersiz yapma
performansını ar-
tırır, iştahın
kontrol altına
alınmasını
kolaylaş-
tırır.”

NEŞE
MERT

HABER

Vücudumuzun en temel ihti-
yacı olan suyun özellikle kış ayla-

rında yeterince tüketilmediğini,
kahve ve çay gibi içeceklerin ise ke-

sinlikle suyun yerine geçmediğini vur-
gulayan Beslenme ve Diyet Uzmanı

Fatma Turanlı “Metabolizmanın düzenli ça-
lışması, elektrolit dengesi, vücuttan toksin atıl-

ması ve kana geçen besin ögelerinin vücutta
taşınması gibi önemli işlevleri olan su yeterli alın-

madığında dehidratasyon denilen susuzluk meydana
gelir. Dehidratasyon kişinin yorgun, performansı düşük

ve stresli hissetmesine yol açar, hormonal işleyisi etkiler,
dolaylı olarak da enerji harcanmasını yavaşlatır. Bu nedenle

kilo vermek için 10 bardak su içilmesi temel koşuldur” diyor. 

Mutlaka günde
10 bardak su için

El titremesine son!
Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi Nöroloji Uzmanı Prof. Dr. Sultan Tarlacı, parkinson dışındaki
el titremelerinde yüzde 75’in üzerinde başarı sağlayan el bilekliği şeklindeki cihaz hakkında bilgi verdi

nöroloji Uzmanı Prof. Dr. Sultan
Tarlacı, Parkinson dışındaki el titre-
melerinde yüzde 75’in üzerinde ba-

şarı sağlayan el bilekliği şeklindeki cihazı,
mucit mühendislerle geliştirdiklerini söyledi.
430 gram ağırlığındaki bilekliğin deprem sö-
nümleyici mantığıyla hareket ettiğini ifade eden
Prof. Dr. Tarlacı, “Temelde içinde bir ağırlık
var. Saat gibi bir bileklik. İçerisinde bir geomet-
rik matematiksel düzen söz konusu. Yani titre-
menin olduğu yönün aksi yönünde kayarak ve
akarak ya da ağırlığı taşıyarak titremeyi bastırı-
yor.” dedi. Üsküdar Üniversitesi NPİSTAN-
BUL Hastanesi Nöroloji Uzmanı Prof. Dr.
Sultan Tarlacı, parkinson dışındaki el titreme-
lerinde yüzde 75’in üzerinde başarı sağlayan el
bilekliği şeklindeki cihaz hakkında bilgi verdi.
Doğadan alınan ilhamla geliştirilen cihazın
depremden yola çıkarak tasarlandığını kayde-
den Tarlacı, “Deprem dediğimiz şey yer kabu-
ğunun titreşimi. Titreşimin tıbbi karşılığı
tremor. Depremde de ortaya çıkan yer kabuğu-
nun tremoru. Bize ilham veren binaların altına
yerleştirilen sismik sönümleyici. Yani deprem
dalgalarının binayı sallamasını engelleyen ara-
daki ayraç.” dedi.

Kullanılan ilaçların etkileri zayıf

Titremenin Parkinson ve esansiyel titreme ola-

rak iki şeklinin var olduğunu ifade eden Tar-
lacı, “Kullanılan ilaçların etkileri oldukça zayıf.
Ortalama yüzde 30 hastanın günlük yaşamını
iyileştirebiliyoruz. İlaçların yan etkileri de ol-
dukça fazla. Fizyoterapi uygulamalarının etki-
leri oldukça sınırlı. Bunların dışında en etkili
yöntem beyne pil takmak ya da beynin belli bir
bölgesine kontrollü olarak zarar vermek, ancak
bazı riskleri var.”

El bilekliği şeklinde cihaz geliştirdik

1970’lerden beri titremeyi engellemek için bazı
mekanik cihazlar geliştirildiğini anlatan Tarlacı,
“Ancak bunların birçoğu günlük yaşamda kul-
lanımı oldukça zor ve hiçbiri laboratuvar dı-
şına çıkıp halka sunulmamış. Biz, bir sismik
sönümleyici gibi bir cihaz geliştirebilir miyiz
diye düşündük. Sonuç olarak giyilebilir, her-
hangi bir ilaç veya kimyasal içermeyen el bilek-
liği şeklinde bir cihaz geliştirdik. Bu cihaz
takılır takılmaz hemen etkisini gösteriyor. Yak-
laşık yüzde 75 oranında etkinliği söz konusu.
Hiçbir yan etkisi de yok.” dedi.

Matematiksel bir düzeni var

430 gram ağırlığındaki bilekliğin deprem sö-
nümleyici mantığıyla hareket ettiğini ifade eden
Tarlacı, “Temelde içinde bir ağırlık var. Saat
gibi bir bileklik. İçerisinde bir geometrik mate-

matiksel düzen söz konusu. Yani titremenin ol-
duğu yönün aksi yönünde kayarak ve akarak
ya da ağırlığı taşıyarak titremeyi bastırıyor.”
dedi.

Bir bardak su içmek bile eziyet

Nedeni bilinmeyen titreme hastalığı olan
Esansiyel tremorun genelde kuşaklar arası ak-
tarıldığını da dile getiren Tarlacı, “Dedelerden,
ninelerden, torunlara ya da çocuklara geçer.
Bir bardak su içmek, yazı yazmak, ayakkabı
bağlamak gibi herkes için basit görünen bu ey-
lemler, şiddetli titreme şikayeti olanlar için
büyük bir eziyete dönüşebiliyor.” diye konuştu.
HABER MERKEZİ 

Türkiye'de geliştirilip üretilen
bilekliğin 100’e yakın hastada
kullanılmaya başlandığını ifade
eden Prof. Dr. Sultan Tarlacı,
cihaza yurt dışından da talep
olduğunu söyledi. BrainPark
Kuluçka Merkezi’nin girişimci
şirketi ALEA tarafından üretili-

yor Bileklik, Üsküdar Üniversi-
tesi BrainPark Kuluçka Merke-
zinde kurulan ALEA
Nöroteknoloji ve AR-GE Ano-
nim A.Ş. tarafından üretiliyor.
Prof. Dr. Sultan Tarlacı ve ekibi
Pusat Furkan Doğan ile Mete-
han Kaya’nın öncülüğünde ku-

rulan ALEA tarafından geliştiri-
len özel bileklik, ‘tremor’ ola-
rak adlandırılan el titremesi
hastalığının tedavisine imkân
sunuyor. ALEA şirketi, giyilebi-
lir nöroteknoloji ürünleri ile
sağlık alanında çözümler sun-
mayı amaçlıyor. 

100’e yakın hastada kullanılıyor

Bu sene
üşümek yok
Sokak modasının öncü isim olan ve kendine
özgün tasarımlarıyla adından başarı ile söz ettiren
Bad Bear; kış sezonunda özgür ruhları sıcak 
tutarken, şıklığı ve rahatlığı bir araya getiriyor

Doğanın ruhunu yansıtan dinamik
renkleri ve özel koleksiyonlarıyla standar-
tın dışına çıkmayı seven Bad Bear, Sonba-

har-Kış koleksiyonu ile kış aylarında sıcak
tutmanın yanı sıra, farklı tasarımlarıyla şık bir gö-
rünüm sunmayı amaçlıyor.Türkiye'nin öncü giyim
markalarından biri olan Bad Bear, bu kış sezo-
nunda soğuk hava şartlarına meydan okuyan,
farklı desen ve renk seçenekleri ile ön plana çıkan
montlarıyla dikkatleri üzerine çekiyor. Stil sahibi
ruhlara; farklı tasarımları, kaliteli kumaşları ve
özgün tarzıyla sokak modasını yakalama imkânı
sunan marka, kış şartlarına özel olarak seçilmiş ka-
liteli malzemeleri ve maksimum konfor sunmayı
hedefleyen montlarıyla, modaseverlerin tercihi ol-
maya devam ediyor. Ayrıca, su geçirmez özellikleri
ile ıslak hava koşullarına karşı da güvenliği ön

planda tutuyor.

Moda yaşam tarzına
dönüşüyor  

Kış aylarının vazgeçilmezleri;
mont, polar, yelek ve sweatshirt
gibi ürün gruplarında farklı renk
ve model kategorileri ile Bad
Bear, şehir ve doğa yaşamına
uygun seçenekler sunuyor. Aynı

zamanda şık detaylar ve modern kesimler ile her
tarza hitap ediyor. Bad Bear, soğuk kış günlerini
sıcak ve stil dolu geçirmek isteyenleri kulübe davet
ediyor.  HABER MERKEZİ

Türk müziğine
doyacaksınız
Genç müzisyenlere sahne deneyimi
kazandırmak ve kariyerlerinin başında destek
olmak amacıyla düzenlenen İş Sanat Parlayan
Yıldızlar konserlerinde 15 Ocak Pazartesi saat
20.30’da Mehmet Berkan Geçgen (kamanca)
ve Uygar Efe Bektaş (şan) yer alıyor. İş Sanat,
bu konserde ilk kez Türk müziğinin genç
sanatçılarına ev sahipliği yapacak

2005 yılında Bartın’da dünyaya
gelen Mehmet Berkan Geçgen, Ko-
caeli Güzel Sanatlar Lisesi’nden bi-

rincilikle mezun oldu. Hem
Türk müziklerini hem de
Batı müziklerini icra etmek
için çalışmalar yapan genç
sanatçının konser repertu-
varı, Sezen Aksu’dan Johan-
nes Brahms’a, uzanan
rengârenk bir seçkiden
oluşuyor. Mehmet
Berkan Geçgen eğiti-
mine İstanbul Teknik
Üniversitesi Türk
Musikisi Devlet
Konservatuarı’nda
devam ediyor.
HABER 
MERKEZİ
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İstanBul Cumhuriyet Başsavcılı-
ğınca yürütülen soruşturma kapsa-
mında, İsrail İstihbarat Servisinin

Türkiye'de ikamet eden yabancı uyruklulara yö-

nelik keşif, takip, darp ve adam kaçırmaya yöne-
lik amaçlarının olduğu tespit edildi. Uluslararası
casusluk faaliyetleri içerisinde olabilecekleri de-
ğerlendirilen 46 şüpheli hakkında gözaltı tali-

matı verildi. İstanbul merkezli olmak üzere 8
ilde 57 adrese operasyon düzenlendi. Operas-
yonlarda 33 şüpheli yakalandı. Diğer şüphelileri
yakalama çalışmaları sürüyor. DHA

İsrail İstihbarat Servisi için Türkiye'de yabancı uyruklulara yönelik
casusluk faaliyetleri içinde olabilecekleri değerlendirilen 33 kişi
İstanbul merkezli 8 ilde düzenlenen operasyonla yakalandı

Casusluk operasyonunda
33 şüpheli yakalandı

O lay, 14 Temmuz 2016 tarihinde
V.K. (25), Ö.K. (23) ve M.K.
(21) adlı kardeşlerin, Arnavut-

köy İlçe Emniyet Müdürlüğüne yaptığı
ihbarla ortaya çıktı. Üç kardeş babaları-
nın 2003 tarihinde o sırada 15 aylık olan
kardeşleri Armağan'ı eziyet edercesine
dövdüğünü, uğradığı şiddet sonucu sa-
baha kadar ağlayan kardeşlerinin öldü-
ğünü, babalarının bu olayı gizlemek için
bir arkadaşıyla birlikte küçük kardeşlerini
Arnavutköy Mezarlığı'na gömdüğünü
iddia ettiler. Korkunç iddia üzerine Gazi-
osmanpaşa Cumhuriyet Başsavcılığınca
soruşturma başlatıldı. Kardeşlerin ayrı
ayrı ifadeleri alındı.

Evde şiddet bitmiyordu

Olay sırasında 3 yaşında olan ve baba
şiddeti nedeniyle evden kaçan Ö.K. ifa-
desinde "Ben 3-4 yaşlarındayken babam-
dan şiddet görmeye başladım. Eline ne
geçerse onunla bizi döverdi. 2001 yılında
doğan kardeşim Armağan için babam
'Şeytan çocuk' derdi. Bir gece babam
kardeşimi kötü dövdü. Çocuk sabaha
karşı öldü. Annem ve babam bizden gizli
bu çocuğu götürüp Arnavutköy Mezarlı-
ğına gömdüler. Biz, sonraki konuşmalar-
dan bunu anladık. 5-6 yıl sonra okul
kaydı çıktığından nüfus müdürlüğüne öl-
düğünü belgelemek için başvuruda bu-
lundular. Tanık olarak teyzemi
gösterdiler" dedi. Ö.K. ayrıntılı ifade-
sinde de babasının kardeşlerini ve kendi-
sini kabloyla dövdüğünü, Armağan'ı
kabloyla dövdükten sonra tekme ve
yumruk attığını, duvara fırlattığını söyle-
yerek yaşadıklarını şöyle anlattı:

Siz ölseniz ne olur!

"Babam bizi döverken, 'Siz ölseniz ne
olacak, siz ölürsünüz bizim başka çocu-
ğumuz olur. Şuraya bir çukur kazar üs-
tünüze iki toprak atarız olur biter' derdi.
Armağan'ı döverken, 'Bu çocuk bir ölse
ben öldürmüş olmam eceli gelmiş,
ölmüş olur. Allah bana günah yazmaz.
Dinimizde çocuk 7 yaşına kadar namaz
kılmazsa döverek öldürebilirsiniz. Ben
cennetliğim' derdi. O gece Armağan'ı dö-
verken, Armağan bizden yardım istedi.
Bize bakarak 'aba uf' diyordu. Babam
bunun üzerine Armağan'ı alarak başka
bir odaya götürdü ve kapıyı kapattı. Biz
kapının arkasından sadece çığlık seslerini
duyduk. Daha sonra babam odadan
çıktı, gidip uyudu.  Armağan teyzemin
yanındaydı. Teyzem Armağan'a mama
ve su vermeye, susturmaya çalışıyordu.
Armağan sürekli 'uf, uf' diye ağlıyordu.
Teyzem susturmaya çalışıyordu, ancak
ateşi yükseliyordu. Armağan iyice kötü-
leşince teyzem, annem ve babamın oda-
sına gidip 'Armağan ölüyor' dedi. Ancak
ikisi de umursamadı. Armağan'ı baba-

mın öldürdüğünü kimseye söylemiyor-
lardı."

Annem de müdahale etmedi 

Olay sırasında 5 yaşında olan V.K. ise
babasının küçük kardeşinin doğduğun-
dan beri dövdüğünü, ölümünden bir
gün önce de babasının çok dövmesi yü-
zünden kardeşinin yürüyemediğini söy-
ledi. V.K. ifadesinde "Olay günü babam,
Armağan'ı yanına çağırdı. Armağan, ba-
bamın yanına gitmeyerek teyzemin arka-
sına saklandı. Bunun üzerine babam
Armağan'ı dövmeye başladı. Annemin
eşarbını boğazına dolayıp havada sal-
landırdı. Çocuğu duvara vurdu. Eli yüzü
mosmor kesilmişti. Annem de teyzem de
babama müdahale etmedi. Babam on-
ları da dövüyordu. Saat 04.30-05.00 sı-
ralarından teyzem telaşla, 'Bu çocuğun
nefesi gelmiyor' dedi.  Saat 6'ya doğru
annemle babam evden çıktılar. Babamın
arkadaşı geldi. Teyzem, 'Kardeşiniz öldü,
babanlar gömmeye götürdüler' dedi

Baba çelişkili ifadeler verdi 

Sanık baba Hüseyin K. 28 Kasım 2016
tarihinde polise verdiği ifadesinde, Ar-
mağan'ın neden vefat ettiğini bilmedi-
ğini, herhangi bir sağlık sorunu
olmadığını söyledi. Baba 14 ay sonra
savcılıkça alınan ifadesinde ise, işten gel-
diğinde Armağan'ın hasta olduğunu öğ-
rendiğini, ertesi gün hastaneye
götürmeyi düşündüğünü, ancak gece
vefat ettiğini, mezar yeri satın alacak pa-
rası olmadığı için Armağan'ı Arnavutköy
mezarlığına defnettiğini, ölümden sonra
nüfus müdürlüğüne başvurduğunu
ancak görevlilerin ölüm kaydı düşmedi-
ğini söylediği, memleketten muhtarın
araması üzerine Aydın Söke'de tekrar öl-
düğünü bildirdiğini söyledi.

Merdivenlerden düştü!

Anne Ceyhan K. de olay günü Arma-
ğan'ın merdivenlerden düştüğünü, kafa-
sının şiştiğini, ancak maddi durumları
olmadığı için hastaneye götüremedikle-
rini, acılarından dolayı kocasının ölüm
olayını yetkililere bildirmediğini, kocası-
nın arkadaşıyla birlikte bebeği defnetti-
ğini anlattı.

Arkadaşı da ifade verdi 

Sanık baba ile birlikte bebeği gömen ar-
kadaşı Ahmet Ç. ifadesinde, Hüseyin
K'nin bebeğinin ölmeden önce hasta ol-
duğunu, ancak doktorlara güvenmediği
için bebeği hastaneye götürmediğini,
olay günü sabah Hüseyin'in evine gitti-
ğinde Armağan'ın öldüğünü öğrendiğini,
Hüseyin bebeği tek başına defnedece-
ğini, onu yalnız bırakmamak için ya-
nında gittiğini, sabah saat 08.00
sıralarında cenaze namazını kılarak be-

beği defnettiklerini söyledi.

2 kardeşin daha ifadesi alındı

Soruşturma sürecinde baba Hüseyin
K'nın yaşayan 9 çocuğundan biri olan
E.K. ile D.K'nin de ifadesine başvuruldu.
E.K. kardeşlerinin aksine babasının kar-
deşlerini darp etmediğini, kardeşinin olay
öncesinde herhangi bir kaza da geçirme-
diğini, rahatsızlığının da olmadığını söy-
lerken; D.K. babasının Armağan'ı
dövdüğünü, susmayınca eşarpla boy-
nunu sıkıp susturmaya çalıştığını, sabah
uyandıklarında anne ve babasının kardeş-
lerinin öldüğünü söylediğini anlattı.  

Mezar açıldı

Savcılıkça, 9 Haziran 2022 tarihinde sanık
babanın gösterdiği yerde ,'fethi kabir' (cena-
zenin incelenmesi için mezarın açılması) iş-
lemi yapıldı.  Açılan mezarda iki farklı bebek
cesedi bulundu, yapılan DNA incelemesinde
bulunan bebek kemiklerinden birinin sanık
babanın DNA'sıyla uyumlu olduğu saptandı.  

20 yıl sonra dava açıldı

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına fezle-
keyle gönderilen soruşturma sonucunda 27

Ekim 2023'te iddianame hazırlandı. İddiana-
mede baba, anne ve teyzenin ifadelerinin bir-
biriyle çeliştiği, ayrıca babanın savcılık ve
polis ifadelerinin de tutarsız olduğu belirtildi.
İddianamede, sanık babanın bebeğin ölü-
münü ilk kez 7 yıl sonra 1 Haziran 2010 tari-
hinde Aydın, Söke Kaymakamlığına
bildirdiği belirtildi. 

Olağandışı bir durum

İddianamede, İlahiyat Fakültesi mezunu
baba Hüseyin K'nın İslam dininin gereği
üzerine cenaze merasimi düzenlemeden be-
beğini erken saatlerde arkadaşıyla defnetmiş
olmasının hayatın olağan akışına uygun ol-
madığına dikkat çekildi.

Müebbet hapsi istendi

İddianamede, 2003 yılının kış aylarında,
kesin olarak tespit edilemeyen bir tarihte
öz oğlu olan 2001 doğumlu Armağan'ı
kablo ile başına vurarak, tekme ve yum-
rukla, eşarpla boğazını sıkarak ve duvara
fırlatarak darbederek bebeğin ölümüne
neden olduğu belirtildi. Sanığın "Olası
kastla nitelikli kasten öldürme" suçundan
müebbet hapisle cezalandırılması istendi.
DHA

İstanbul'da üç kardeş, 20 yıl önce babala-
rının 15 aylık kardeşleri Armağan'ı döve-
rek öldürdüğünü ve olayı gizlemek için de
bir arkadaşıyla beraber yetkililere haber
vermeden gömdüğünü iddia etti. Şimdi-
lerde her biri 20'lerinde üç gencin olayı
2016 yılında polise ihbar etmesiyle baba
Hüseyin K. hakkında soruşturma açıldı

Boyle BaBa
olmaz olsun
Boyle BaBa
olmaz olsun
Boyle BaBa
olmaz olsun
Boyle BaBa
olmaz olsun
Boyle BaBa
olmaz olsun
Boyle BaBa
olmaz olsun

İlk duruşma görüldü 
İstanbul Ağır Ceza Mahkemesi'nde
geçtiğimiz günlerde görülen ilk du-
ruşmaya, üç kardeşin yanı sıra kar-
deşlerden D.K de şikayetçi olarak
katıldı. Karısıyla Aydın'da yaşayan
sanık Hüseyin K. ise Ses ve Görün-
tülü Bilişim Sistemi (SEGBİS) ile du-
ruşmaya katıldı.  Sanık Hüseyin K.
savunmasında, suçlamaların asılsız
olduğunu ve üzerine tiyatro oynandı-
ğını ileri sürdü. Suçlamaları anla-
makta zorlandığını söyleyen sanık
baba, “İddialara konu olan bebeğim
6 kilo doğmuştur.  Her çocuğumuza
kendi özelliklerine göre ilgi göster-
dik. Vefat öncesi eşim bebeğin mer-
divenden yuvarlandığını söyledi.
Kontrol ettim herhangi bir bulgu

yoktu. Eşimin anlattığına göre o gün
biraz ateşlenir gibi olmuş. Akşam bir
şeyi yoktu. Sabaha karşı eşim beni
kaldırdı. Çocuk hareketsizdi. Nabzı
atmıyordu. Vefat ettiğini anladım"
dedi. Sanık Hüseyin K. maddi imkan-
larının yetersiz olduğunu,  daha ön-
ceden vefat eden bebeğinin cenaze
masraflarını karşılayamadığını ve
aynı sıkıntıları yaşayacağı düşünce-
siyle defin işlemlerini kendisinin
yaptığını belirterek beraatini istedi.
Şikayetçi kardeşler de babalarından
gördükleri eziyet nedeniyle cezalan-
dırılmalarını talep ettiler. Mahkeme,
bir sonraki duruşma anne ve teyze-
nin dinlenmesine karar vererek du-
ruşmayı erteledi.  

Katile müebbet!
Esenyurt'ta parkta 3 çocuk annesi Meryem Yıl-
maz'ı 16 yerinden bıçaklayarak öldüren Erdal
Dönmez müebbet hapis cezasına çarptırıldı
Bakırköy 19. Ağır Ceza
Mahkemesinde görülen
duruşmaya tutuklu sanık
Erdal Dönmez bulunduğu
cezaevinden SEGBİS ile
katıldı. Meryem Yılmaz’ın
ailesi ve taraf avukatları da
salonda hazır bulundu.
Bakırköy 19. Ağır Ceza
Mahkemesinde görülen
duruşmaya, Önce Çocuk-
lar ve Kadınlar Derne-
ği'nin avukatı Begüm
Osma, "Meryem Yılmaz
16 yerinden bıçaklanarak
öldürülmüştür.Sanık ca-
navarca hisle eylemini ger-
çekleştirmiştir. Yılmaz’ın
telefon mesaj içerikleri de
sanığın tasarlayarak üze-
rine atılı suçu işlediğini
göstermektedir. Tüm bu
haller dikkate alınarak sa-
nığın nitelikli kasten öl-
dürme suçundan
cezalandırılmasını talep
ediyoruz" dedi. Dosyanın
müşteki avukatı Nilda Bal-
talı’nın yetkilendirmesiyle
duruşmaya katılan avukat
Arzu Sena Topuz ise,
"Darbe sayısının çokluğu
ve vücuttaki isabet yerleri
dikkate alındığında sanığın
kastının yoğunluğunu gös-
termektedir. Sanığın tasar-
layarak canavarca hisle
kasten öldürme suçundan
cezalandırılmasını talep
ediyorum" şeklinde ko-
nuştu. Son sözü sorulan
sanık Erdal Dönmez,
"Yaptığım suçtan pişma-
nım" dedi. Mahkeme
Erdal Dönmez’in 'Kasten
öldürme' suçundan müeb-

bet hapis cezasıyla ceza-
landırılmasına karar verdi.  

Olayın geçmişi

24 Aralık 2021 akşamı
Erdal Dönmez, Meryem
Yılmaz'ı Esenyurt’ta bulu-
nan Kadir Topbaş Parkı'na
görüşmek için çağırdı. Yıl-
maz ile Dönmez konuş-
maya başladıktan bir süre
sonra aralarında yaşanan
tartışma sırasında Dön-
mez üzerinde bulunan bı-
çakla Yılmaz’ı
bıçaklamaya başladı. Yıl-
maz sırt kısmından 9 adet,
sol kol kısmından 6 adet
ve karın kısmından 1 adet
bıçak darbesi alarak haya-
tını kaybetmişti. 

İddianamede ne var?

Bakırköy Cumhuriyet Baş-
savcılığı'nca hazırlanan id-
dianamede sanık Erdal
Dönmez’in "Tasarlayarak,
canavarca hisle veya eziyet
çektirerek kasten öldürme"
suçundan ağırlaştırılmış
müebbet hapis cezasıyla
cezalandırılması talep 
edilmişti. DHA
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Y eni bir yılın başlangıcı, birçok 
insan için umut dolu bir dönemin
kapılarını aralar. Yılbaşı, geçmişin

bir öğretmen, geleceğin ise bir umut 
kaynağıdır. Her yeni yıl, insanların 
hayatlarını gözden geçirme, hedef belir-
leme ve kendilerini yeniden keşfetme
fırsatı sunar.

Birçok insan için yeni yıl, olumlu deği-
şiklikler yapma ve hayallerini gerçekleş-

tirme şansı demektir. Sağlıklı bir yaşam
tarzına geçiş, yeni beceriler öğrenme, ka-
riyer hedeflerine odaklanma veya daha
sağlıklı ilişkiler kurma gibi birçok amaç,
insanların yeni yıldan beklentilerini 
şekillendirir.

Yeni yılda genellikle insanlar, geçmiş-
teki hataları telafi etme, olumsuz alışkan-
lıklardan kurtulma ve daha pozitif bir
bakış açısı geliştirme amacı taşırlar. Yılın
başlangıcı, insanların kendilerine olan gü-
venlerini artırma ve kendi potansiyellerini
daha iyi anlama fırsatı sunar.

Yeni yıldan beklentiler aynı zamanda
toplumsal düzeyde de kendini gösterir. 
İnsanlar genellikle dünyada daha fazla
barış, adalet ve sürdürülebilirlik
istemekte ve bu konuda bireysel olarak
sorumluluk almaya niyetlenmektedirler.

Toplumda daha fazla dayanışma, anlayış
ve empati umuduyla yeni yılda daha iyi bir
dünya için çaba sarf etme arzusu, birçok
insanın ortak beklentileri arasında yer
alır.

Ancak, yeni yıldan beklentiler sadece
bireysel ve toplumsal düzeyde değil, aynı
zamanda küresel düzeyde de kendini gös-
terir. İnsanlar, dünya genelinde daha iyi
bir gelecek, çevresel sürdürülebilirlik ve
küresel sorunlara daha etkili çözümler
bulma umudu taşırlar.

Sonuç olarak, yeni bir yıl, insanların

geçmişten ders çıkarıp geleceğe umutla
bakma fırsatıdır. Her bireyin kendi hedef-
leri ve beklentileri olsa da genel olarak,
insanlar daha iyi bir dünya, daha sağlıklı
ilişkiler ve kişisel gelişim konusunda umut
dolu beklentiler taşırlar. Unutulmamalıdır
ki, gerçek değişim bireysel çaba, azim ve
tutarlılık gerektirir. Yeni yıl, bu çabaların
başlangıcı ve olumlu değişikliklerin kapı-
larını aralama zamanıdır.

Bu vesile ile 2024 yılının bütün insan-
lığa barış getirmesini temenni ediyorum...

Yeni yılınız kutlu olsun...

Yeni yıl

İ stanbul’da yaşan Gire-
sunlu ailenin 2 çocuğun-
dan Burak Kumaş,

doğumundan sonra engelli ola-
rak yaşamını sürdür-
meye başladı. İlk ve
ortaokul eğitimi sonrası
kaynaştırma öğrencisi
olarak liseyi bitiren Ku-
maş’ın yüzde 95 engeli,
onu ne Trabzonspor sev-
gisinden ne de hayallerini
gerçekleştirmekten alıko-
yamadı. Yaşamını teker-
lekli sandalyeye bağımlı
sürdüren Kumaş, bordo-
mavi sevgisini anlatmak
için ellerinde sadece hare-
ket ettirebildiği sol orta
parmağını kullanarak bilgi-
sayarda, 'Bana da her yer
Trabzon' adını verdiği ki-
tabı yazmaya başladı.
Klavyede tek tuşa basarak,
kurduğu cümleleri sabırla
bilgisayara kaydeden
Kumaş, hayali olan 183
sayfalık kitabını 3 yılda tamam-
ladı. Çevresindeki engelli birey-

lerin hayata tutunma mücadele-
sine yaşam öyküsü, azmi ve he-
yecanıyla ilham veren Kumaş,
yeni hayali olan 'Yapamadığım
askerliğimin anıları' ile 'Engelli-
lerin sorun ve çözüm önerileri'
isimli 2 kitap için kolları sıvadı,
çalışmalarına başladı.

Hiç pes etmedim

Tek parmağı ile yazdığı kitabının

baskı sürecinin uzaması nede-
niyle Trabzonspor'un lig şampi-

yonluğunu da kitabına koyma
fırsatı bulduğunu anlatan Burak
Kumaş, "Şampiyonluk beni çok
mutlu etti. Bu sürecinde kitapta
yer almasıyla ayrı bir mutluluk
yaşadım. Ben hep hayal ettim;
hayalimi hayata geçirebilmek
için de mücadele ettim. Hiçbir
zaman pes etmedim. ‘Bir gün
mutlaka hepimiz öleceğiz’ dü-
şüncesinden hareketle hayatımı
komple anlatmak, Trabzonspor
sevgimi yansıtmak istedim”
dedi.

Avcı'yı takibe aldım
Kitabının basım süreci sonrası
Trabzonspor Teknik Direk-
törü Abdullah Avcı’nın kendi-
sine gönderdiği imzalı
formayı üzerinden çıkarma-
yarak, klavye başında kitap
çalışmalarını sürdüren
Kumaş, "Kitabımı yazarken,
Trabzonspor’un lisanslı
ürünlerinin satıldığı TS
Club’larda satılacağını
hayal etmiştim. Yemedim,
içmedim, uyumadım ve
hep bu hayalle, düşünceyle
yaşadım. Teknik direktörü-
müz Abdullah Avcı’yı sos-
yal medyadan da takibe
aldım. Onun da beni ta-
kibe almasını istiyorum.
Ayrıca kitabımın da TS

Club’larda yer almasını istiyo-
rum. Böyle bir şey olursa çok
mutlu olurum” diye konuştu.

Ona ablalık yaptım

Burak Kumaş’ın özel eğitmeni
Nuray Yavuz da "2019 yılında
Burak’la tanıştım. 2 sene kadar
ona ablalık yaptım. O sırada
‘Bana Her Yer Trabzon’ isimli
kitabı da yazmaya başlamıştı.
Önce olur mu, olmaz mı diye
tereddütleri vardı. Ancak ‘bir-
likte yaparız’ dedik ve inandık.
Her gün saatlerce çalıştık. Ben
onun için sadece itici bir güç
oldum. Onun inancı, azmi,
hayata bakışı, merhameti, in-
sanlığı ve hep güçlü durması
bana da çok iyi geldi.
Burak kitabında; hem
Trabzon’dan hem Trab-
zon’un yemek kültürün-
den, farklı
kültürlerinden, ziyaret
edilecek güzel yerle-
rinden bahsetti. En
önemlisi de Trab-
zonspor’la ilgili çok
güzel anıları.
Trabzonsporlu
değildim Bu-
rak’la tanıştık-
tan sonra
Trabzons-
porlu oldum.
Dolu dolu
bir kitap
oldu” ifa-
delerini
kullandı.
DHA

Anıt ağaçlara 
özel bAkım

KARTAL Belediyesi'nden yapılan açıkla-
mada, “Ekipler, ilaçlama sürecinde çevre
dostu yöntemlere öncelik vererek, kimyasal

kullanımını en aza indiriyor. Bu sayede, ekosistem üze-
rinde minimal etki bırakılarak, ağaçların sağlıklı bir şe-
kilde büyümesi ve gelişmesi sağlanıyor. Aynı zamanda,
budama çalışmalarıyla ağaçların formunu koruma ve
dalların dengeli bir şekilde gelişmesi hedefleniyor. Ekip-
ler, ağaçların yaşamsal fonksiyonlarını destekleyerek,
çürük veya zayıf kısımlarını onarıyor ve böylece asırlık
ağaçların daha uzun ömürlü olmalarını sağlıyor. Ay-
rıca, ağaçların çevresindeki alanın düzenlenmesi ve ba-
kımı da bu kapsamda ele alınarak, genel peyzajın
güzelleştirilmesine de önem veriliyor. Kartal Belediyesi
ve İBB’nin örnek projesi, sürdürülebilir kalkınma ve
çevre bilinciyle ilgili olarak diğer yerel yönetimlere de
ilham kaynağı oluyor” ifadelerine yer verildi. 

Koruma altına alıyoruz

Belediye Başkanı Gökhan Yüksel ise anıt ağaçların ko-
runması için ekiplerin titizlikle çalıştıklarını kaydederek,
“Doğanın bize sunduğu bu eşsiz mirası koruma so-
rumluluğuyla hareket ederek, asırlık ağaçlarımıza gere-
ken özeni gösteriyoruz. Ekiplerimiz, ilaçlama, budama
ve restorasyon gibi önemli aşamalarda titizlikle çalışa-
rak, doğal dengeyi korumayı ve biyo çeşitliliği destekle-
meyi amaçlıyor. İlaçlama süreçlerinde çevreye duyarlı
yöntemlere öncelik vererek sadece ağaçlarımızı değil,
tüm ekosistemimizi koruma altına alıyoruz. Budama
çalışmalarıyla ağaçlarımızın sağlıklı ve dengeli bir şe-
kilde büyümesini destekliyor, restorasyon ile de kökten
taç yapısına kadar uzanan bir süreçle ağaçlarımızın
uzun ömürlü olmalarını sağlıyoruz. Bu proje sadece
doğal güzelliklerimizi korumakla kalmıyor, aynı za-
manda çevre bilinci oluşturarak toplumumuzun bu ko-
nuda daha duyarlı olmasını hedefliyor. Unutmayalım
ki, doğanın korunması hepimizin sorumluluğudur. Bu
anlamlı girişimin başarılı bir şekilde uygulanmasında
emeği geçen tüm ekiplerimize teşekkür ediyoruz. Kar-
tal'ımızı daha yeşil ve yaşanabilir bir kent haline getir-
mek için birlikte çalışmaya devam edeceğiz” dedi.  
HABER MERKEZİ

Kartal Belediyesi, İBB işbirliğiyle, ilçedeki anıt
statüsündeki ağaçları korumak ve yaşatmak
amacıyla kapsamlı bir bakım çalışması
başlattı. Çalışma kapsamında, asırlık
ağaçlara yönelik; ilaçlama, budama ve
restorasyon çalışmaları yapıldı

taylansec65@gmail.com

damgaweb@gmail.com

Taylan DAŞDÖĞEN

İstanbul’da yaşamını tekerlekli sandalyeye
bağımlı sürdüren doğuştan engelli Burak
Kumaş (23), Trabzonspor sevgisini 
anlatmak için ellerinde sadece hareket

ettirebildiği sol orta parmağını kullanarak
bilgisayarda, 'Bana da her yer Trabzon' adlı

kitap yazdı. Kumaş, "Hayallerimi gerçekleştirmek
için mücadele ettim. Hiçbir zaman pes etmedim" dedi

BANA DA
HER YER
TRABZON
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Burak'ın, Trabzonspor camiasının
ünlü 'Bize Her Yer Trabzon' sloga-
nına atıfta bulunup, kendisinin de
bu hayatta var olduğunu ifade
etmek adına kitabına 'Bana da Her
Yer Trabzon' adını koyduğunu söz-
lerine ekleyen Nuray Yavuz, "İki
parmağının arasına kalemi koya-
rak kendi ismini yazarak kitapla-
rına imza attı. Her şeyiyle, bütün
emek ondadır. Çok büyük bir emek

var. Ben şahit olduğum için söylü-
yorum. Bazen gözyaşları ile
Burak’ı izledim. O kadar büyük bir
emek ki tarif edemem. Bir kitabı
bilgisayardan tıkır tıkır yazabilirsi-
niz. Ancak o her bir harfi tek par-
makla yazdı. Gayreti, gözündeki
ışık ve içindeki o heyecan hiç sön-
meden Burak, bunun üstesinden
geldi. Çok değerli bir ailesi var.
Burak çok büyük ve inanılmaz bir

şey başardı. Burak,
dünyadaki gelişmelere
karşı duyarlı; inancı
çok yüksek bir çocuk.
Zaten o inancı saye-
sinde ayakta duruyor.
Lise mezunu ancak o
kadar faal ki ‘Ben ya-
parım’ diyerek hep
önde gitmek isteyen
bir çocuk. Her gün
kitap okur” dedi.

HER BiR HARFi TEK 
PARMAKLA YAZDI!

Otobüslerde yeni dönem
1 Ocak itibariyle şehirlerarası yolcu otobüslerinde yeni dönem başladı. Son dönemde yaşanan otobüs kazalarının önlenmesi
amacıyla kısa adı U-ETDS olan Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim Sistemi bugünden itibaren zorunlu hale geldi

1 OCAK itibariyle şehirlerarası
yolcu taşımacılığı yapan otobüs-
lerde araç takip cihazının zorunlu

kullanımı başladı. Yeni sistemle taşıtların
konum bilgileri 2 dakikalık aralıklarla Ulaştırma
Elektronik Takip ve Denetim Sistemi'ne (U-
ETDS) aktarılacak.Tüm Otobüsçüler Federas-
yonu'ndan alınan bilgiye göre, sistem
İstanbul'da 8 bin 500 otobüsün yaklaşık 4 bi-
nine takıldı. Sistem, İstanbul'daki yolcu otobüs-
lerinin yüzde 40'ında aktif. 2024 yılının bahar
aylarına kadar yeni sistemin şehirlerarası yolcu
otobüslerinin yüzde 80'ine takılması hedefleni-
yor. Araç içindeki kameralar yardımıyla şoförün
kaç saat dinlendiği, aracın hız sınırı, yolcu bilgi-
leri gibi pek çok bilgi elde edilebilecek. Yeni sis-
temle hedeflenen, yolcu güvenliği ve
otobüslerin karıştığı trafik kazalarının önüne
geçebilmek.

Direkt polise bağlıyız

Şoför Mehmet Purtul, "10 gün evvel falan geç-

tik zaten sisteme. Kendimiz direkt polise bağlı-
yız. Polis hepsini izliyor oradan. Yakından gö-
rüyor bizi; ama çok güzel birşey tabii ki. En
azından bunlar şeyin önüne geçer fazla kullan-
manın, şoförlere zorluğun, dinlenme konusun-
daki hassasiyet çok önemli. Sistem 4.5
kullanıyoruz. Ondan sonra diğer kaptanımız
4.5 saat kullanıyor dinlenerek gidiyoruz. Tako-
muz biz dijital tako diyoruz o ehliyete takomuz
yettiği müddetçe yolumuza devam ediyoruz.
Tabii ki ekran sizi gösteriyor zaten süreniz bit-
meden 15 dakika evvel uyarı veriyor size. Ona
göre de kendinizi hazırlıyorsunuz." dedi.

Hızlar takip edilecek

Şoför Mehmet Uysal ise Bu sistemin özellikleri
aracın nerede olduğuna, herhangi bir olumsuz-
luğa karşı yeri tespit edilebiliyor. Yani çok güzel
bir sistem. Bu hemen hemen 10 ay önce yeni-
lendi.Bunları belli bir süre sonra değiştiriyorlar
tekrar değiştirdiler. Bu yasa çıkmadan önce şir-
ketler kendisi zaten takıyordu bu sistemi araç-

ları takip etme amacıyla.Mesela yollarda trafik
oluyor aracı yönlendirmekte güzel oluyor" dedi.
Şoför Zeynal Çembek, "Bizim aracımızda son
model aracımız olduğu için ekleme yapılmadı.
Yalnız bu sistem hakkında bilgimiz var. En kısa
zamanda, sürede yapılacağını bize ilettiler söy-
lediler. Cihaz bütün araçlara takılacak zaten
zorunlu bir hale geldi. Her 2 dakikada bir sis-
tem tarafından kontrol edip emniyet kemeri
olsun, telefonla konuşup konuşmadığımızla
alakalı olsun bütün görüntüler devletimize ula-
şacak zaten. Bunun bilgisi verilmişti. Kesinlikle
tabii ki her iki dakikada bir zaten kontrol yapıla-
cak araçların kamera sistemleriyle. Hızlar takip
edilecek" şeklinde konuştu.

Kazalar azalacak

Otobüs firması hareket merkezi sorumlusu
Cumhur Kahveci de “Araç takip sistemiyle
bundan sonraki süreçte bütün araçlarımız
zaten öncesi gibi takip edilmeye devam ediyor.
Biz de takip etmekteyiz. Bu veriyi bakanlık takip
etmekte bizden çıkıp tamamen bakanlık da
takip etmektedir. Bu konuyla ilgili daha da iyi
olacağını düşünmekteyiz. Kazaların önüne ge-
çeceğini düşünüyoruz. Uykusuz yorgun kap-
tanların bu süreçte daha da minumum seviyeye
inerek kaza seviyesini düşüreceğini düşünmek-
teyiz. Bütün araçlarımızda mevcut kamera sis-
temimiz. Her araçta 8 adet kamera
bulunmaktadır. Bütün araçlarımız aktif olarak
çalışmaktadır. Araçların takibi kamera ve ayrıca
araç takip sistemimiz bulunmakta. Araç her-
hangi bir olumsuz yerde durduğu zaman biz
kamera merkezi olarak araçlarımızı arayarak
herhangi bir olumsuzluk olup olmadığını soru-
yoruz ve konuyla ilgili bilgi alıyoruz" dedi. DHA

Silivri'de derede
çırpınan martıyı ha-
latla çıkaran itfaiye

eri Abdullah Şeker, martıya
suni teneffüs ve kalp masajı

yaparak kurtarmaya çalıştı. 
Şeker'in müdahalesine rağmen

martı kurtarılamadı. Piri Mehmet
Paşa Mahallesi'ndeki Bolluca 

Deresi'ne dün 17.00 sıralarında

çırpınan martıyı görenler itfaiyeye
haber verdi. Dereye gelen itfaiye
ekipleri derede çırpınan martıyı 
halatla yukarıya çıkardı. İtfaiye 
eri Abdullah Şeker ise nefes alama-
dığını gördüğü martıya suni tenef-
füs ve kalp mesajı yaparak hayata
döndürmeye çalıştı. Martı Şeker'in
müdahalesine rağmen kurtarıla-
madı. DHA
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G eçmiş, adeta bir melodi gibi günümüze
notalar bıraktı. Dün, önceki gün, evvelsi
gün ve çok daha eski günleri bıraktığı-

mız gibi 2023 ü de dünde bıraktık. Yarınlar her
ne kadar umutlarla dolu olsa da, umut tarlasını
bizlerin emeği ile ekecek, hayatın kendi yolu ile
biçeceğiz muhakkak ki. Elimizde olan hayal
etmek ve emek harcayarak akışta kalmak.

Şimdi, dünkü melodiye veda vakti geldi. Yeni
şeyler söylemek gerek, geçmişin yükünden kurtu-
lup geleceğe umutla bakmak. Mevlana'nın öğü-
düyle, hayıflanmadan, geçmişten ders alarak
yarını yaşamak; anıların rüzgarında dans eden bir
ruhun serüvenini başlatmak lazım.

“Dünle birlikte gitti cancağzım
Ne kadar söz varsa düne ait
Şimdi yeni şeyler söylemek lazım”
Yeni şeyler!
Hayıflanarak değil, geçmişten ders alarak…
”Dünün yani geçtiğimiz yılın icmalini eminim

herkes yapıyordur. Neler yaşadım ne kararlar
aldım neler bekliyorum gibi soruların cevap havu-
zunda kulaç atmışızdır. Geçmişi bir öğretmen ola-
rak görüp, yarına umutla bakabilmek akışta
kalabilmek demektir. Hayatın akışı içinde geçmi-
şin tek bir andan ibaret olduğunu ve tekrarı olma-
yacağını bilerek, hayatımızdaki yarın doğacak
güneşe ve rüzgara karşı duruşumuz belirler. Mev-
lana'nın derin bakışlarıyla işlediği, “Aynı ırmakta
iki kere yıkanılmaz” sözündeki gibi zaman nehir
gibi mütemadiyen akar ve bu akış tekrar tekrar
aynı yerden aynı heyecanla, aynı hislerle, aynı
bakış açısıyla değil, hayatın bize kattıkları ile har-
manlandığı için aynı duyguları zaman makina
sonda geri dönsen bile yaşayamazsın. Yaşam an-
lıktır, hayaller bir ömür.

Velhasıl kelam geçmişin izleri, şu anın temelini
oluştururken, geleceği de şekillendirir. Ancak, her
anın kendine özgü bir değeri vardır ve bir daha
yaşanmayacak olan o anın kıymetini bilmek gere-
kir. Yarınlara bu bilgelik ile yürümek gerekir.
Umutlarına, hedefine doğru yürüdüğün yolda aya-
ğına dikenler atacaktır illaki ama o dikenlerin
daha önce ayağını nasıl acıttığını hatırlayıp, bilgi
ve donanımınla dikenden kurtulabilir ve yürümeye
devam edebilirsin, hatta etmelisin de...

Geçmişi kambur yapmadım, cebimde tecrübe
olarak taşıdım. Hatalarım da oldu bilgilerim de,
kahkaha da oldu gözyaşımda beni ben yapan bu
öğretelire müteşekkirim. Şimdi bana gelecek olan
yıllar korksun, ben dünü yaşayan ben yarını fevka-
lade karşılarım. Madem hayat bir satranç oyunu
ben ilahi adalete sığınıp, gücüme güç katarak ide-
alleriniz kucak açarak karşılarım.

Dün acıdan korktum, bugün sineye çektim
yarın cebimdeki tecrübemi bilezik olarak taşı-
rım.Şimdiki aklım, birikim ve deneyimlerimle ya-
pabildiklerimi, gençlik yıllarımda
gerçekleştirebilir miydim? Hayır sanmıyorum!
Her yaşanan dönemi, mutlaka kendi koşulları
içinde değerlendirmek gerekir. Gençlik yıllarıma
göre bedensel gücümün eksildiğini hissederken,
buna karşın düşünce ufkumun giderek açıldığını
görebiliyorum.

İşimde ve yarınlarımdaki sevdiklerimin üzerin-
deki hayallerimde, kendinden emin bir ehliliğin
gelecek yıllarda katlayarak yeneceği bir tecrübeye
sahip olmanın haklı keyfindeyim. Bugün varsa
ben var olduğum içindir. Dünü yaşadığım içindir.
Tecrübelerimi islerin arasına saklamadım içindir.
Bugün, ben var olduğum için yaşanacaktır. Şükre-
derek, sabrederek, umut ederek bakıyorum ha-
yata tıpkı keyifle yenen çikolatalı bir pasta gibi
anı yaşıyorum.

Nefes almak için bile efor sarfettiğimiz bu dün-
yada, bahaneden sebeplerle kendi mutluluk ve
umutların olduğu alanımıza dahil edeceklerimiz
bizim elimizdedir.Yaşanacak olan rüzgarlar, gü-
neşe, yağmura ve hatta tozlara karşı hayıflana-
rak, oturarak, sadece bekleyerek değil bilgi ve
umut gücünü birleştirerek, köklerini toprağa
veren çiçek gibi selamlamak lazım yenilikleri.

Hüzün sevinç kadar yer kaplar, neşe gökkuşağı
kadar, umutlar yarınlar kadar, bilgi toprak kadar
yer kaplar bu hayatta.

Dünü ve yarın arasındaki bugün için yaşamı
anlamlı kılmak, her anın değerini bilmek ve geç-
mişe takılıp kalmadan geleceğe odaklanmak
adına derin bir bilgelik sunar. Dünü yaşatan ha-
yata teşekkür etmeli ve yarını yaşatacak olan ha-
yata ise bugünden emin olduğumuzu gösterme
vaktidir, hoşgeldin 2024... 

Dünde yıkanan 
bilgelik

İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP Fatih
Belediye Başkan adayı Mahir Polat ile

birlikte, tarihi Eyüpsultan Camii’nda sabah
namazı kıldı. Namaz sonrasında, Eyüpsul-
tan Haziresi Restorasyon Alanı’nı ziyaret
eden İmamoğlu ve Polat, İBB Genel Sekre-
ter Yardımcısı Oktay Özel tarafından çalış-
malarla ilgili bilgilendirildi. Eyüpsultan’ın
ardından Fatih’e geçen İmamoğlu ve
Polat’ın ilçedeki ilk durağı, Ayvansaray
Mahallesi’ndeki Tekfur Sarayı oldu. Saray
çevresindeki park ve etkinlik alanında ince-
lemelerde bulunan ikili, kahvaltılarını Sü-
leymaniye’de bir çorbacıda yaptı. 

Dünyanın sıfır noktası

Mimar Sinan’ın en ünlü eserlerinden Sü-
leymaniye Camii bahçesinden geçen İma-
moğlu, camiye yakın bir noktada bulunan
Mimar Sinan Türbesi’ni ziyaret etti. İma-
moğlu ve Polat’ın Fatih’teki son durağı Sul-
tanahmet oldu. Tarihi Yerebatan Sarnıcı
yakınında bulunan ve İBB Miras tarafın-
dan restore edilen Turşucuzade Konağı
çevresinde de incelemelerde bulunan İma-
moğlu, restorasyon çalışmaları devam
eden, ‘dünyanın sıfır noktası’ olarak bilinen
‘Milion Taşı’ yakınında açıklama yaptı.
“Bugün sizi, dünyanın merkezinden selam-
lıyoruz” diyen İmamoğlu, “Niçin dünyanın
merkezi? Sakın İstanbul'un Belediye Baş-
kanı olduğum için dünyanın merkezinde
olduğumu söylediğimi düşünmeyin. Bu-
rada milion taşı var, tam gördüğünüz taş.
Uzun zamandır burada arkeolojik kazı yö-
netiyoruz. Bazı işgalleri toparladık burada.
Özellikle bu sahanın çok özel bir saha ol-
duğunun farkındayız. Aşağıda çok önemli
bir sarnıcımız var biliyorsunuz. Ve bu tarihi
Yerebatan Sarnıcı’nın üstündeyiz şu anda.
Şu an restore etmekte olduğumuz yapı da
Osmanlı döneminin su terazisi. Milion ta-
şının dünya için bir merkez olduğu bence
hiç değişmedi. İstanbul, hep dünyanın
merkezi oldu. Dünyaya yön veren, dünyaya
şekil veren, ruh katan bir yapısı söz ko-
nusu” ifadelerini kullandı. 

Özel bir ortamdayız

Özel bir ortamda olduğunu dile getiren
İmamoğlu, “Değerli bir arkadaşımla sizi
selamlıyorum. Mahir Polat, İBB Miras’ı
kurum içinde kuran ve arkadaşlarıyla bera-
ber geliştiren, büyüten değerli bir yönetici-
miz. Şimdi İstanbul'un, bu kıdemli tarihi
kentin Fatih'in ilçe belediye başkan adayı-
mız. Bugün sabah kendisiyle Eyüpsultan'da

güne başladık. Daha doğrusu gün doğma-
dan, orada güne başladık. Hazireleri gez-
dik. Ve orada çok değerli bir restorasyon
başlatmıştı epey bir zaman önce ve ne
yazık ki böyle yığınlar halinde mezar taşları
vardı. Ki çok önemli mezar taşları. Her bi-
rinin çok güçlü hikayesi var. Orada yıllardır
süren bir tadilatı, restorasyonu sürdürüyor-
lar. Yoğun bir hazire restorasyonu da yap-
tık aslında. Yani İstanbul'da, Üsküdar'dan
Fatih'e, Beyoğlu'ndan diğer semtlere varın-
caya kadar; özel tespit edilmiş, artık bazı-
ları toprak altında kalmış, yok olmak üzere
olan türbeler var, yine ne yazık ki camiler
bile var yıkık, dökük halde. Ama bunların
her birisini, çok özenli bir şekilde ayağa kal-
dırdılar arkadaşlarım. İbadete açılanlar
oldu. Farklı amaçlarla sergilenmeye başla-
yan alanlar, sahalar oluştu” dedi. 

Pırıl pırıl hale getirdik

Milion Taşı’nı ortaya çıkaracaklarını belir-
ten İmamoğlu, “Burada bir arkeolojik kazı
başlattık. Güçlü bir su terazisi, anıtsal bir
yapı gibi duruyor bu meydanı karşılayan.
Onu hayata geçiriyoruz. Burayı arındırdık,

temizledik. Yine ileride özellikle o tarihi hi-
podromun olduğu bölümdeki Yılanlı
Sütun. Restorasyonunu tertemiz hale, pırıl
pırıl hale getirdik. Ve Turşucuzade Konağı,
Sıbyan Mektebi. Sadece burada 10-15 tane
husus anlattım. Bu 4-4 buçuk yılın iyileş-
mesi, bizden önce burada kalmış olan çöp,
çarık vesaire onları toparlamış olduk. Bura-
dan biraz aşağıya indiğinizde, çok iyileşmiş
bir tarihi parkımızı göreceksiniz. Ve o parkı-
mızın içerisinde çok özel bir sarnıç daha
hayata geçirdik. Gülhane Parkı’nda ‘Gül-
hane Sanat’ı hayata geçirdik. Gülhane Par-
kı'mızın içi yenilendi. Kimliğini öne çıkarıcı
hamlelerle tasarımı, mobilyasından birçok
konuya kadar arkadaşlarım toparladı. Ora-
dan yürüyüp gittiğinizde, yine çöp, çarık;
önünüze çıkan bir Sarayburnu vardı. Sa-
rayburnu'nu pırıl pırıl hale getirdik. İnanıl-
maz keyifli bir nokta oldu orası.
İstanbul'da, daha doğrusu Türkiye tari-
hinde ilk defa bir Atatürk anıtı oraya dikil-
mişti. Ve ne yazık ki etrafı pislik içinde bir
yerdi. Ama şu anda pırlanta gibi, turistlerin
akın akın aktığı bir nokta haline geldi” 
bilgisini verdi. 

Başımızı yere eğmeyeceğiz!

BÜYÜKÇEKMECE Belediye Mec-
lisi yeni yılın ilk oturumunu ger-
çekleştirdi. Geçtiğimiz hafta
içinde Irak’ın kuzeydoğusunda
yer alan Hakurk ve Metina bölge-
sinde teröristlerle girdikleri çatış-
malarda şehit olan 12 askerimiz
için saygı duruşunun
ardından, Hasan Akgün ve siyasi
partilerin grup başkanvekilleri bir
kez daha terörü lanetledi. Mec-
lis'in açılış konuşmasını yapan
Akgün, herkesin yeni yılını kutladı.
12 şehidimiz hakkında da açıkla-
malarda bulunan Akgün, “Ülke-
miz son günlerde önemli kayıplar
verdi. Hunharca saldıran, 12 aske-
rimizi şehit eden emperyalist güç-
leri nefretle kınıyoruz. Yine
maşalarına bu işi yaptırdılar.
Başta ABD olmak üzere menfaat-
leri için uğraşan bu emperyalist-
lere Türkiye gereken cevabı her

zaman verecektir. Muhalefetiyle
iktidarıyla birlikte doğru kararlar
alıp uyguladığımız müddetçe em-
peryalistleri de yeneceğiz” dedi. 

Şeref madalyalarımız

“Ekonomik gücümüzü elde ede-
mediğimiz müddetçe aynı kul-
varda yarışamayacağımızı
biliyoruz” diyen Akgün, “Düşma-
nımızdan üstün olma gibi bir
mecburiyetimiz var. Daha yeni
kanları yerde olan, şehitlerimiz
bizim şeref madalyalarımızdır.
100 yıldan beri şehit veriyoruz.
Bütün dünyanın gözü olduğu bir
kara parçasına sahibiz. Bu ülkeyi
korumak için şehit de vereceğiz
ama asla başımızı yere eğmeyece-
ğiz. Bu vesile ile bütün şehilerimizi
rahmetle anıyorum” ifadelerini
kullandı. Gündemdeki maddele-
rin görüşülerek karara bağlandığı

meclis toplantısında, bir önceki
yılın gelir ve gider işlemlerini de-
netlemek üzere meclis üyeleri
Tarık Erdoğan, Kerem Ereke ve
Zerrin Çağlar “Denetim Komis-
yonu”na seçildi. Büyükçekme-
ce’nin Çakmaklı Mahallesi’nde
yapılan park ve geçtiğimiz gün-
lerde temeli atılan caminin isim-
leri “Büyükçekmece Çakmaklı
Atatürk Parkı” ve “Büyükçekmece
Çakmaklı Atatürk Cami” olarak
oy birliğiyle kabul edildi. Büyük-
çekmece Belediyesi’nce Tepecik
Ulus Mahallesi Karınca Sokak’ta
yapılan parka da yine oy birliğiyle
“Çöl Kaplanı Fahrettin Paşa” adı
verildi. Gündemde görüşülecek
başka madde olmadığı için Bü-
yükçekmece Belediye Meclisi bu
ay yapılan tek oturumla kapandı.
BURAK BİRERDİNÇ

Ocak ayı Meclis toplantısında konuşan Hasan Akgün, geçen hafta terör saldırısı sonucu şehit düşen 12
Mehmetçiği anarak, “12 askerimizi şehit eden emperyalist güçleri nefretle kınıyoruz. Yine maşalarına
bu işi yaptırdılar. Bu ülkeyi korumak için şehit de vereceğiz ama asla başımızı yere eğmeyeceğiz” dedi

NAMAZI KILDI
FATIH’I GEZDI!

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, Eyüpsultan Ca-
mii'nde sabah namazını
kıldıktan sonra Eyüpsultan
ve Fatih’teki kurum çalış-
malarının inceledi. “Sadece
burada 10-15 tane husus
anlattım” diyen İmamoğlu,
“Bu 4-4 buçuk yılın iyileş-
mesi, bizden önce burada
kalmış olan çöp, çarık ve-
saire; onları toparlamış
olduk. Bize laf çakmayı
sanat haline getirmiş her-
kese duyurulur. Bizi izle-
meye devam edin”
ifadelerini kullandı

Pınar ÇETİNKAYA

BİZİ İZLEMEYE
DEVAM EDİN!
istanbul'u bütün dünyaya açmak istediklerini
belirten imamoğlu, “Bütün dünyaya bu şehrin
gücünü, iyileştirici ve birleştirici gücünü, geliş-
tirici gücünü göstermek istiyoruz. Bu bakım-
dan inşallah gücümüze güç katarak, dua
ediyoruz Allah'ımıza. milletimizle beraber şeh-
rimizi, ikinci yüzyılın bu ilk yıllarında muazzam
bir geleceğe taşıyacağız. Bu konuda Fatih'te
belediye başkanı adayı olan ve bu sürecin
önemli paydaşlarından, yol arkadaşlarımdan
mahir Bey'in burada başarılı adımlarıyla, bir-
leştirici kavramı Fatih-Büyükşehir odağında,
muhteşem bir geleceğe taşımak arzusundayız.
Çok şey anlatırım. 20-30 yer saydım. Bize laf
çakmayı sanat haline getirmiş herkese duyu-
rulur. Bizi izlemeye devam edin” dedi. 

ESNAFIMIZLA KAVGA ETMEDİK UZLAŞTIK!
Konuşmasını, “istanbul'da çok metruk alan,
aslında bizi üzdü, yordu. Fatih sınırları içeri-
sinde, inanın adetler değil, yüzlerce yer,
nokta sayabilecek durumdayız” şeklinde sür-
düren imamoğlu, “Sarnıca muhteşem bir res-
torasyon sürdürdü arkadaşlarımız ve
olağanüstü bir tasarımla sona erdi. Ödüller
alıyor. her girenin muhteşem bir biçimde ilgi-
sini çekiyor. Ziyaretçi sayısında inanılmaz bir
patlama yaşadı. Bu noktada sadece tarihi

yarımada’dan bahsedeceğim. Burayı çok ko-
nuştular. Geçen haftanın gündemi oldu Aya-
sofya Camii, Sultanahmet Camii ve çevresi
vesaire. Vallahi burada çok metruk yapılaş-
malar vardı geçmiş dönemden kalma, hep-
sini kaldırdık Sultanahmet meydanı'nda.
Şurada gördüğünüz ahşap bina turşucuzade
Konağı'dır. Sadece buradan bahsediyorum.
Bakın Sarnıcı toparlamak, burayı toparla-
mak. turşucuzade Konağı'nın hemen arka-

sında Sıbyan mektebi var. ikisinin yan tarafı,
oldukça böyle kafeler, vesaireler, saçma
sapan görüntüler. Ne Ayasofya Camii'ne yakı-
şır ne Sultanahmet'e ne yerebatan Sarnıcı’na;
hiçbir yerine yakışmayan. Oraları tertemiz
yaptık. esnafla kavga ederek değil, onlara
yanlış bir şey yaptıklarını anlatarak yaptık,
uzlaşarak yaptık. Şimdi orada muhteşem bir
meydan çıktı. Sadece Ayasofya Camii'nden
bahsedildiği için anlatıyorum” diye konuştu. 

250. durağına vardı
“Cumhuriyet Otobüsü”nün Aralık ayındaki
durakları; Üsküdar’ın Bahçelievler, Küçüksu,
Sultantepe ve Ünalan mahalleleri; tuzla’nın

Akfırat, Aydıntepe ve evliya Çelebi mahalleleri; Gazios-
manpaşa’nın Bağlarbaşı, Şemsipaşa ve yenidoğan mahal-
leleri; Başakşehir’in Altınşehir, Başak ve Başakşehir
mahalleleri; Küçükçekmece’nin Kanarya mahallesi, Kar-
tal’ın Cumhuriyet, Petroliş ve Gümüşpınar mahalleleri;
maltepe’nin Başıbüyük mahallesi; Sultanbeyli’nin Orhan-
gazi ve Necip Fazıl mahalleleleri; Ümraniye’nin mehmet
Akif ersoy mahallesi; Bayrampaşa’nın Cevatpaşa ve yıldı-
rım mahalleleri, Büyükçekmece’nin Fatih ve Güzelce ma-
halleleri; esenyurt’un Çınar ve Necip Fazıl Kısakürek
mahalleleri ile Çekmeköy’ün Çamlık ve ekşioğlu mahalle-
leri oldu. Bu zamana dek 250 mahallede çocuklarla bulu-
şan Cumhuriyet Otobüsü; çocuklara, birbirinden keyifli
gösteriler ve oyunlarla keyifli anlar yaşattı. etkinlik kapsa-
mında; oyunlar, sokak sanatları, çocuk konserleri, cumhuri-
yet bilgi yarışmaları, bubble show’lar, illüzyon show’lar, ve
atölyeler yer aldı. hABer merKeZi
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

mahir Orak, “Asgari ücret
artışı, emekli ve memur zam-
larını kiracılar nezdinde de-

ğerlendirmek, içerisinde yer aldığımız
sektörün ve Birevim’in temel meselesi-
dir. Asgari ücretteki artışın kiracıların
yaşam standardını artırmasını bekle-
miyoruz. Enflasyon etkisi yılın ikinci
yarısına kadar sürecek ve buna bağlı
olarak kira bedelleri de güncellenecek.
Biz bugün bu şartlar altında, vatanda-
şımızın konfor alanını nasıl genişletebi-
liriz, aylık gider dengesini bozmadan

kendi ev ve araçlarına sahip olmalarını
nasıl sağlayabiliriz diye düşünüyoruz.
Büyükşehirlerde kira bedelinin asgari
ücretin 1,5 katına çıkması, iki asgari
ücret ile geçinmeye çalışan bir hanede
ciddi bir gider kalemine dönüşüyor. Biz
Tasarruf Finansmanı ile herkesin bir
evi ve arabası olsun, kira derdinden
kurtulsun diye faizsiz, peşinatsız, ara
ödemesiz bir finansman sistemi kur-
duk. Bu sisteme dahil olan vatandaşla-
rımız, aylık asgari ücret tutarında bir
taksit ödemesi ile kendi evinin sahibi

olabiliyor. Sözün özü; Tasarruf Fi-
nansmanı sisteminde asgari ücret ile ev
sahibi olmak, kiracı olmaktan daha
kolay” diye konuştu. “Ülke olarak eko-
nomik açıdan zor bir dönemden geçtik,
geçiyoruz. Bu zor koşullar altında dahi
‘insana fayda’ prensibimizden bir an
bile ödün vermedik. Vatandaşlarımızı
en kolay şekilde ev ve araç sahibi yap-
maya devam ettik” diyen Orak, kişiye
özel tasarruf planı oluşturduklarını
söyleyerek her kesimden insana hizmet
sunduklarını belirtti. DHA

Pandemi 
Bodrum'a yaradı

Asgari ücret derman olmuyor!
Kasım ayı verilerine göre büyükşehirlerde kira bedelinin asgari ücretin 1,5 katına çıktığını söyleyen ve 
asgari ücrete yüzde 49 oranında zam yapılmasının kiracılara etkisini değerlendiren Birevim Genel Mü-
dürü Mahir Orak, “Asgari ücretteki artışın kiracıların yaşam standardını artırmasını beklemiyoruz” dedi

100'den fazla ülkede moda en-
düstrisinin nabzını tutan Busi-
ness of Fashion platformu ve

dünyanın en önemli araştırma şirketlerinden
Mckinsey tarafından, global moda endüstri-
sindeki trendleri analiz eden 'Modanın Du-
rumu' (State of Fashion) raporuna göre,
2024 yılında hızlı moda sektörü, üçüncü
nesil şirketlerin öncülüğünde önemli deği-
şikliklere tanık olacak; hız ve uygun maliyet
odaklı stratejilerle öne çıkan ve müşteri sa-
dakatini önceliklendiren şirketler, global
moda endüstrisinde oyunun kurallarını de-
ğiştirecek. Rapora göre, sadece ürünlerini
daha hızlı ve uygun maliyetle sunmakla kal-
mayıp aynı zamanda müşteri sadakatini
ana hedef olarak benimseyen üçüncü nesil
şirketler, hızlı bir şekilde sektörün yeni oyun
kurucuları haline geliyor. Business of Fas-
hion ve Mckinsey'in global moda endüstri-
sini mercek altına alan analizinde, üretim
anlamında kasları güçlü, kendi tedarikçi
ekosistemine sahip olan, veriye dayalı tasa-
rım ve üretim yapan moda markalarının
yükselişinin kaçınılmaz olduğuna dikkat çe-
kildi. Rapor aynı zamanda üçüncü nesil şir-

ketlerin, sadece uygun fiyat politikalarıyla
değil, aynı zamanda geniş ürün seçenekleri
ve müşteri sadakatini artırmaya dönük yeni-
likçi ve etkileşimli stratejileriyle de ön plana
çıktıklarını ortaya koydu.

Tüketiciler yeni nesle kayıyor

Rapora göre üçüncü nesil moda markaları,
son trendlere uygun tasarımları, kaliteleri ve
uygun fiyatlarıyla batı pazarlarındaki tüketi-
cilerin ilgisini çekiyor. Analize göre;
ABD'deki müşterilerin yüzde 40'ı, İngilte-
re'de ise yüzde 26'sı son 12 ayda alışveriş
tercihlerini, üçüncü nesil moda markaların-
dan yana kullandı. Üçüncü nesil moda
markaları, kaliteli ve global ölçekte dikkat
çeken tasarımları, makul fiyatlarla pazara
sunmalarıyla ön plana çıkıyor. Raporda yer
alan bir başka sonuç ise, üçüncü nesil moda
markalarının, günümüz tüketicisini yakala-
yan etkin ve deneyimsel sosyal medya kulla-
nımıyla da ön plana çıkması. Trendyol
Group CEO'su Erdem İnan, “Bugün Tür-
kiye'de üretilen tekstil ürünleri, Avrupa'dan
Orta Doğu'ya, çok geniş bir coğrafyada kul-
lanıcılar tarafından tercih ediliyor. Bunu ön-

celikle ülkemizin kaliteli üretim
gücüne borçluyuz. Trendyol
markalı ürünler Türkiye'nin dört
bir yanındaki 400'ten fazla yerli
üreticimiz tarafından üretiliyor.
'State of Fashion' raporunun da
ortaya koyduğu gibi; müşteri sa-
dakatini ana hedef olarak belir-
leyen şirketler global olarak
sektörde ön plana çıkıyor. Trendyol olarak
müşteriyi odağa alan iş yapış biçimimizi gir-
diğimiz tüm pazarlarda
uyguluyoruz" dedi.

Başarılı markalar var

Küresel olarak e-ticarette
en büyük dönüşümün te-
darik zincirinde yaşandığı-
nın altını çizen İnan,
“Pazaryeri modelleri geliş-
meye devam ederken, bir
yandan da üreticilerin doğ-
rudan e-ticaret ekosiste-
mine dahil olduğu tedarik
zinciri modelleri ön plana
çıkmaya başladı. Bu da

üretim ve lojistik anlamında güçlü ülkeleri
sınır ötesi e-ticarette avantajlı duruma getiri-
yor. Türkiye'nin hem kaliteli üretim yapan

markaları hem de hammadde
ihtiyacını karşılayacak çok iyi
tedarikçileri var. Türkiye çevre-
sindeki geniş coğrafyaya da lo-
jistik anlamda çok entegre ve
verimli bir şekilde büyük pa-
zarlara ulaşabiliyor. İşte tüm
bu nedenlerden ötürü Türkiye
önemli bir üretim ve lojistik
merkezi. “State of Fashion
2024ö raporu da tedarik zinci-
rindeki bu dönüşümün ve bu
dönüşümü başarılı biçimde
değerlendiren markaların altını
çiziyor" diye konuştu. DHA

Dünyanın en önemli turizm merkezlerinden
biri Bodrum, pandemi döneminden bu yana
kente başta İstanbul olmak üzere Anado-

lu'nun birçok noktasından göç aldı. Bu göçle birlikte ya-
rımada genelinde evlere talep artarken, yeni projelerle
birlikte inşaat sektörü ivme kazandı. Bölgede yatırımla-
rını sürdüren Çağdaş Holding CEO'su ve Yönetim Ku-
rulu Üyesi Dağlarca Çağlar, yarımadanın farklı
noktalarında inşa ettikleri villalar, konutlar ve lüks daire-
lere talebin yoğun olduğunu belirterek bilgi verdi. 

Villalar yapılıyor 

Bu kapsamda, yarımada genelinde devam projeler ile il-
gili konuşan Çağdaş Holding CEO'su ve Yönetim Ku-
rulu Üyesi Dağlarca Çağlar, "Biz 2023 yılında ülkemizi
etkileyen tüm faktörlere rağmen, Konacık bölgesindeki
2. Projemiz olan ve Ekim ayında lansmanını yaptığımız
Çağdaş Mahal Bodrum projemizi hayata geçirdik.
Hızla inşaat çalışmalarına devam ettiğimiz projemizin
lansmanını takip eden ilk 3 aylık süreçte satış oranımız
yüzde 30'un üzerinde. 2024 yılı bahar döneminde satış
hızının artacağını ve aynı yıl satışlarımızı tamamlayaca-
ğımızı öngörüyoruz. 2023 yılında Çağdaş Konacık Vil-
laları, Çağdaş Gündoğan Evleri, Çağdaş Cennet Koyu
Evleri, Şalvarağa Evleri II gibi lüks konut projelerimizin
satış çalışmalarına devam ettik ve bu projelerde çok sı-
nırlı sayıda villamız kaldı satışta. 2024 yılında ise satışta
kalan son villalarımızı da yeni ev sahipleriyle buluştura-
cağımıza inanıyoruz.  2024 yılı içinse şu an planlama
aşamasında olduğumuz yeni projelerimiz olacak. Tur-
gutreis'te 6 dubleks villadan oluşan; her villanın özel
bahçe, yüzme havuzu ve otoparkının olacağı butik bir
projeyi hayata geçireceğiz. Turgutreis'in eşsiz gün batımı
manzarasına hakim projemizde her villamız manza-
raya kucak açan çok özel bir lokasyonda konumlanıyor.
Bir diğer yeni projemiz ise Ortakent-Yahşi Bölgesi'nde
Bağla lokasyonunda hayata geçecek. Şu an bu 2 proje-
mizin çalışmalarına fokuslanmış durumdayız" ifadele-
rini kullandı. DHA

Muğla'nın dünyaca ünlü turistik ilçesi Bod-
rum'da, pandemi döneminden bu yana
kentte konut satışlarında artış yaşandı. Pan-
demi dönemiyle birlikte Bodrum'a ilginin
arttığını söyleyen ve yarımadanın farklı
noktalarında projelerin devam ettiğini belir-
ten Çağdaş Holding CEO'su ve Yönetim Ku-
rulu Üyesi Dağlarca Çağlar, “Hızla inşaat
çalışmalarına devam ettiğimiz projemizin
lansmanını takip eden ilk 3 aylık süreçte
satış oranımız yüzde 30'un üzerinde” dedi

ACLIK SINIRI 14
BIN 431 TL OLDU
T ÜRK-İŞ'in araştırmasına göre;

Ankara’da yaşayan 4 kişilik bir ai-
lenin sağlıklı, dengeli ve yeterli

beslenebilmesi için yapması gereken aylık
gıda harcaması tutarı (açlık sınırı) 14 bin
431 TL, gıda harcaması ile giyim, konut
(kira, elektrik, su, yakıt), ulaşım, eğitim,
sağlık ve benzeri ihtiyaçlar için yapılması
zorunlu diğer aylık harcamalarının top-
lam tutarı ise (yoksulluk sınırı) 47 bin
009,38 TL’ye yükseldi. Bekar bir çalışanın
yaşama maliyeti de aylık 18 bin 796,36
TL olarak hesaplandı.Araştırmanın so-
nuçlarına göre; Ankara’da yaşayan 4 kişi-
lik bir ailenin gıda için yapması gereken
asgari harcama tutarındaki artış bir ön-
ceki aya göre yüzde 2,89 oranında ger-
çekleşti. Son 12 ay itibarıyla değişim
oranı yüzde 77,50 oldu. 12 aylık ortala-
malara göre değişim oranı ise yüzde
82,21 olarak hesaplandı.

Et fiyatlarında ciddi artış

Peynir, marketlerde kilosu ortalama 190
TL’den raflarda yerini aldı. Süt ve yoğurt
fiyatları geçen ayki benzer seviyelerini ko-
rudu. Et fiyatlarında aralık ayında ciddi
artış görüldü. Dana kıymanın kilosu
geçen aya göre 46 TL artarak market-
lerde ortalama 377 TL’den, dana kuşbaşı-
nın kilosu ise geçen aya göre 37 TL
artarak marketlerde ortalama 393 TL’den
reyonlarda yerini aldı. Et fiyatları geçen
yılın aralık ayına göre iki kattan fazla artış
gösterdi. Yumurta fiyatları aralık ayında
geçen aya göre yüzde 17 artarak tanesi
ortalama 4,45 TL’den satıldı. Tavuk
‘gövde’ fiyatı ise ortalama kilogram ola-
rak 72 TL’den marketlerde yer aldı. Tez-
gahlarda en çok talep gören deniz
balıkları ortalama 175 TL'den satıldı.

Bulgur fiyatı arttı

Kuru baklagiller ve yağlı tohum ürünleri
geçen ayki seviyelerini korudu. Aralık

ayında kuru fasulyenin kilogram fiyatı 92
TL’den, yılbaşında sofraların en çok öz-
lemle beklediği yağlı tohumlar ise (ceviz,
fındık, yer fıstığı ve ay çekirdeği vb.) kilo-
gram fiyatı ortalama 336 TL’den marketler-
deki raflarda yer aldı. Ankara’da 200
gramlık ekmek fiyatı 7 TL’den satılmaya
devam ederken, 4 kişilik ailenin aylık sadece
ekmek masrafı 735 TL oldu. Tahıllar gru-
bunda geçen aya göre sınırlı bir seviyede bir
fiyat artışı yaşandı. Bu grupta en yüksek
artış yüzde 5 oranıyla bulgurda görüldü.

Sebze fiyatları arttı

Sebze fiyatlarında da artış gözlemlendi.
Geçen aya göre en yüksek artış domates,
patates, köy biberi ile sivri biber fiyatla-

rında yaşandı. Ispanak, pırasa, brokoli ve
kereviz fiyatları tezgahlarda geçen ayki fi-
yatlarını korurken lahana fiyatında kısmi
bir düşüş gözlemlendi. Meyve tezgahla-
rında mevsiminden kaynaklı portakal ve
mandalina fiyatları düşerken, muz fiya-
tında artış yaşandı. Bu ay en düşük fiyatlı
meyve greyfurt oldu. Greyfurt ortalama
kilogram fiyatı 12,5 TL’den tezgahlarda
yer aldı. Ortalama sebze (ana yemekleri
tamamlayan maydanoz, kıvırcık vb. sa-
lata yeşillikleri dâhil değil) kilogram fiyatı
32,23 TL, ortalama meyve kilogram fiyatı
31,64 TL oldu. Hesaplamada 24’ü sebze
ve 8’i meyve olmak üzere toplam 32
üründeki fiyat değişimi dikkate alındı. Or-
talama meyve-sebze kilogram fiyatı 30,32

TL olarak tespit edildi.

Zeytinyağında fiyat değişmedi

Avrupa’da yaşanan kuraklık, üreticinin
artan maliyetleri ve dışarıdan gelen talep
nedeniyle zeytinyağı fiyatlarında geçtiğimiz
aylarda yüksek artış gözlemlenmişti. Bu ay
zeytinyağı fiyatlarında bir artış olmamakla
beraber zeytinyağı fiyatları marketlerde or-
talama litresi 300 TL’den satılmaya devam
etti. Aralık ayında zeytinyağında olduğu
gibi zeytin fiyatlarında da önemli bir deği-
şiklik gözlemlenmedi. Bu grupta yer alan
salça, reçel, ıhlamur ve şeker fiyatları geçen
ayki seviyelerini korurken, balın kilogram fi-
yatı 16 TL artarak ortalama 293 TL olarak
marketlerde satıldı. DHA

Türkiye İşçi Sendikaları Konfederasyonu'nun (TÜRK-İŞ) araştırmasına göre 2023
Aralık ayında 4 kişilik bir ailenin aylık gıda harcaması tutarı 14 bin 431 TL oldu

Trendyol farkı!
Business of Fashion ve Mckinsey tara-
fından hazırlanan, 'Modanın Durumu,
2024' (The State of Fashion 2024) ra-
porunda Trendyol, global moda en-
düstrisinde ezber bozan üçüncü nesil
markalar arasında gösterildi. Trendyol
Group CEO'su Erdem İnan, “Listede
tek Türk şirketi olarak yer aldık” dedi

Soma RES'e entegre edilecek enerji depo-
lama sistemi ile şebeke esnekliğine katkıda
bulunması dengesizlik maliyetinin azaltılması

ve üretimin maksimize edilmesi hedefleniyor. Enerji de-
polama sisteminin lisanslı bir rüzgar enerjisi santralına
entegre edileceği projede enerji depolama sistemleri
Partner EGS'nin çözüm ortağı olan Huawei tarafından
tedarik edilecek. Partner EGS CEO'su Dr. Alper Terci-
yanlı, imza töreninde yaptığı konuşmada, “Global an-
lamda birçok yeniliğe imza atan güçlü çözüm ortağımız
Huawei ile birlikte Türkiye enerji sektöründe ilk olacak
uygulamalar gerçekleştirmekten mutluluk duyuyoruz.
Huawei tarafından temin edilen donanımlara, Partner
EGS'nin yerli yazılım ve mühendislik çözümlerinin en-
tegre edilmesiyle, piyasa ihtiyaçlarını tam anlamıyla kar-
şılayan rekabetçi ve üstün özellikte enerji depolama
sistemlerini yenilenebilir enerji yatırımcılarına sunuyo-
ruz. Burada üstlendiğimiz öncü rol ile sektörün gelişi-
mine de önemli katkılar sağlayacağımıza inanıyor; bu
süreçte bizleri tercih eden tüm paydaşlarımıza da gü-
venleri ve destekleri için tekrar teşekkür ediyoruz" dedi.

İmzalar enerji
için atıldı 
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2023 SANCILI
BIR YIL OLDU!

2 023 yılı ihracat rakamlarının
açıklanması programında açık-
lamalarda bulunan Cumhur-

başkanı Erdoğan, “2023 yılının dış
ticaret verilerini değerlendirmek üzere
bir araya geldik. Gazze başta olmak
üzere bölgemizdeki savaşlar, deprem-
ler, terörle mücadelede kaybettiğimiz
şehitlerimizin acısıyla yeni yıla buruk
girdik. 2024'ün ülkemize milletimize
ve bütün insanlığa hayırlar getirme-
sini Allah'tan niyaz ediyorum. Türk
ürünlerini dünyanın dört bir yanına
ulaştıran çalışan ihracatçılarımız ve iş
dünyamızın akıncılarıyla birlikte ol-
maktan memnuniyet duyuyorum. Bir
hususu özellikle ifade etmek istiyo-
rum. Türkiye olarak stratejik olduğu
kadar meşakkatli coğrafyada yaşıyo-
ruz. Küresel güç mücadelesinin oda-
ğında ülkemizin merkezinde yer
aldığı bölge vardır. petrol ve doğal
gaz başta olmak üzere yer altı kay-
naklarının ekseriyeti bu coğrafyada
yer alıyor” dedi. 

Art niyetli söylemler

“Art niyetli söylemlerle ülkemizi böl-
gesinden, bölgesindeki ortaklarından
koparma girişimlerinin farkındayız.
Turizmi baltalamaya yönelik bir kam-
panya yürütülmüştü” diyen Erdoğan,
“Benzer bir kampanyanın muhalefe-
tin spor üzerinden yürütmeye çalıştı-
ğını görüyoruz. Sırf kökeninden
dolayı insanlar hakarete maruz bıra-
kılıyor. İslam düşmanlığına ve ya-
bancı karşıtlığına varan furyayla karşı
karşıyayız. Muhalefet aktörleri maa-
lesef bu pespaye tehlikeli nefret siya-
setine gönüllü figüranlık
yapmaktadır. Zor zamanlarımızda
yanımızda yer alan kardeş ülkelerin
hedef alınması asla tesadüfi değildir.
Türkiye ve Türkiye'nin çıkarlarına yö-
nelik sinsi operasyon sabotaj girişimi
vardır. Kirli senaryoları nasıl attıysak
bu oyunu da mutlaka boşa çıkaraca-
ğız. Nefret siyasetiyle mücadele siz
ihracatçılarımıza da çok önemli gö-
revler düşüyor. Kamuoyunu doğru
bilgilendirme konusunda sizlerin de
elini taşın altına koyması gerekiyor.
Daha fazla çaba harcamaları, görü-
nür olmalarını beklediğimizi burada
özellikle vurgulamak istiyorum” ifa-
delerini kullandı. 

Meyvelerini topluyoruz

Enflasyonu tekrar tek haneli rakam-
lara indirmeyi hedeflediklerini belir-
ten Erdoğan, “Son dönemde
uygulamaya koyduğumuz tedbirler

enflasyonun ateşini düşürmeye baş-
lamıştır. Küresel ekonomide yeni bir
olağanüstülük yaşanmazsa politika-
ların etkilerini daha net göreceğiz.
Çeşitli bahanelerle milletin rızkına,
refahına kasteden açgözlülere kesin-
likle fırsat vermeyeceğiz. Enflasyon
meselesini vatandaşın günlük haya-
tından çıkaracağız. 2023 senesi ülke-
miz açısından zorluklar, sıkıntılarla,
deprem başta olmak üzere pek çok
imtihanla geçen sancılı bir yıl oldu.
Ülkemiz ekonomisine 104 milyar do-
larlık ilave fatura yükleyen depremle-
rin olumsuz sonuçlarıyla da
mücadele ettik. Depremin yaralarını
sarma konusunda devleti ve milletiyle
Türkiye'nin elde ettiği başarıyı dün-
yada başka hiçbir ülke gösteremezdi.
Asrın felaketi olarak gördüğümüz
olayda, şiddetli depremle sarsılan Ja-
ponya'ya ülkem ve milletim adına
geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum.
Depremin ihracatımıza etkisi -6 mil-
yar doları buluyor. Tüm bunlara rağ-
men dış ticaretimizi geliştirmeye
verdiğimiz emeğin meyvelerini ihra-
catta topluyoruz” açıklamasını yaptı.
HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 2023 yılı ihracat rakamlarının açıklanması programında konuştu. “2023
yılı ihracatımız geçen yıla göre yüzde 0.6 oranında artarak Cumhuriyet tarihimizin rekorunu
kırmıştır” diyen Erdoğan, “2023 senesi ülkemiz açısından zorluklar, sıkıntılarla, deprem başta
olmak üzere pek çok imtihanla geçen sancılı bir yıl oldu. Ülkemiz ekonomisine 104 milyar dolarlık
ilave fatura yükleyen depremlerin olumsuz sonuçlarıyla da mücadele ettik” ifadelerini kullandı

Kadıköy'e aday olabilir!
TKP Genel Sekreteri Kemal Okuyan, Tunceli Belediye Başkanı Fatih Mehmet Maçoğlu'nun yerel seçimlerde İstanbul’-
daki bir ilçede aday olabileceği yönündeki iddiaları yanıtladı. Okuyan, “İstanbul’da; Kadıköy, Bakırköy, Şişli ve
Üsküdar üzerinde duruluyor. Kadıköy’de böyle bir istek var seçmen bazında. Kadıköy, en güçlülerden bir tanesi” dedi

türkiYe Komünist
Partisi (TKP) Genel
Sekreteri Kemal Oku-

yan, ‘Komünist Başkan’ lakabıyla
tanınan Tunceli Belediye Başkanı
Fatih Mehmet Maçoğlu’nun önü-
müzdeki yerel seçimde İstanbul’da
aday gösterileceği iddialarına yö-
nelik açıklama yaptı. Tele1’den
Egehan Erkün’e konuşan Okuyan
Maçoğlu’nun, seçmenlere yönelik
araştırmalar doğrultusunda İstan-
bul’un 4 ilçesinde adaylığının gö-
rüşüldüğünü aktardı. Henüz kesin
bir karar alınmadığını söyleyen
Okuyan, “Alternatiflerden bir ta-
nesi Kadıköy. Henüz bağlanmış
bir karar yok. Böyle bir ihtimal var.
İstanbul’da birkaç ilçe üstünde du-
ruluyor. İzmir’de bir olanak var mı
bunları değerlendiriyoruz. İstan-

bul’da Kadıköy, Bakırköy, Şişli ve
Üsküdar üzerinde duruluyor”
dedi.

Yoklama yapıyoruz

Kadıköy’de yapılan araştırma-
larda, seçmenin Maçoğlu’na yöne-
lik önemli ölçüde isteği olduğunu
söyleyen Okuyan, “Kadıköy’de
böyle bir istek var seçmen bazında.
Dolayısıyla bu istek belli ölçülerde
bizi etkiliyor. Dikkate alacağımız
şeylerden birisi. En güçlü olasılık
demeyelim de en güçlülerden bir
tanesi” diye konuştu. Yerel seçim-
lere yönelik seçmen araştırmaları-
nın sürdüğünü belirten Okuyan,
“Uzun süredir bir yoklama yapıyo-
ruz. Hem kendisiyle, hem bağlı bu-
lunduğu kurumla, hem de biz
TKP olarak. Çok uzun sürmeye-

cek. Perşembe günü ilan edilecek
diye bir şey henüz yok. Birkaç gün
içinde belli olacak ve kamuoyuyla
paylaşacağız” açıklamasını yaptı. 

TKP’den aday olacak

Türkiye İşçi Partisi’nin (TİP), Ma-
çoğlu’na adaylık teklifi yaptığı id-
dialarına yönelik de konuşan
Okuyan, “Türkiye İşçi Partisi
adaylık teklifi götürmüş olabilir,
bizi ilgilendirmiyor. Biz aylardır
Sayın Maçoğlu’yla bir değerlen-
dirme süreci içindeyiz. Kendileri de
parti değişikliğini doğru bulmadık-
larını dile getiriyordu. Bu taraflarla
pek ilgilenmiyoruz. Her parti iste-
yebilir. Ama bizim resmi bir bilgi-
miz yok. Maçoğlu, çok büyük
olasılıkla TKP’den aday olacak”
ifadelerini kullandı.

Sonuna kadar 
takip edeceğiz

CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, Milli
İrade Platformu tara-

fından İstanbul'da düzenlenen
miting sırasında tevhid bayrağı
açtığı gerekçesiyle yaşlı bir kişiyi
darp eden ve sonrasında tutukla-
nan üniversite öğrencisi Ege
Akersoy için baba Zafer Akersoy
ile telefonda konuştu. Konuya
ilişkin bugün CHP Genel Mer-
kezi’nden yapılan yazılı açıkla-
mada, “CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, 1 Ocak’ta İstan-
bul’da tutuklanan Yıldız Teknik
Üniversitesi öğrencisi Ege Aker-
soy’un babası Zafer Akersoy ile
telefonla görüştü. Özel, baba
Akersoy’a geçmiş olsun dilekle-
rini ileterek, Ege’nin durumu

hakkında bilgi aldı. Tutuklama
kararını yanlış bulduklarını belir-
ten Özel, aileye hukuki destek
vermeye hazır olduklarını ve en
kısa sürede bir milletvekilinin
Ege’yi cezaevinde ziyaret edece-
ğini ifade etti. Özel, başarılı bir
öğrenci olan Ege’nin geleceğinin
ve eğitim hakkının, siyasi tartış-
maların üzerinde olduğunun al-
tını çizdi. Özel, Cumhuriyet
Halk Partisi olarak şiddeti asla
savunmadıklarını, ancak yapılan
tutuklamanın kanuna da aykırı
olduğunu, süreci sonuna kadar
takip edeceklerini vurguladı. Öte
yandan, Ege’yi cezaevinde ziya-
ret etmek için İstanbul Milletve-
kili Turan Taşkın Özer
görevlendirildi” denildi. DHA

İHRACATTA 
TARİHİ REKOR
2023 yılı ihracatının bir önceki
yıla göre yüzde 0.6 oranında
artarak 255,8 milyar doları
aştığını belirten Erdoğan,
“Cumhuriyet tarihimizin reko-
runu kırmıştır. Bu rakamla
orta vadeli programdaki 255
milyar dolarlık hedefimizi de
aştık. 2023 yılı aralık ayında
ihracatımız 0,44 artışla 23
milyar dolar oldu. 2023 sene-
sinde ihracatın ithalatı karşı-
lama oranı 0,8 puan artışla
yüzde 70,7'ye yükseldi. Bu
oran biz göreve geldiğimiz
sadece yüzde 50 civarındaydı.
Ülkemizin dış ticaret açığı
geçen yıla göre yüzde 3,2

oranında geriledi. Temmuz,
ağustos, ekim, kasım ve ara-
lık aylarında en yüksek ihra-
cat rakamına ulaştık. Temmuz
dışında dış ticaret açığımız bir
önceki yılın aynı ayına göre
azaldı. Hizmet ihracatımız 99
milyar 254 milyon dolar ola-
rak gerçekleşti. Cari işlemler
açığında düşüş yaşandı. Eylül
ve Ekim aylarında cari işlem-
ler hesabında 2 milyar dola-
rın üzerinde fazla verildi. Son
5 aydır dış ticaret açığı ve cari
işlemler açığının kalıcı olarak
düşmeye başladığını görüyo-
ruz. İyileşmenin süreceğine
inanıyoruz” dedi. 

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, yaşlı bir
adamı darp ettiği için tutuklanan Yıldız
Teknik Üniversitesi öğrencisi Ege Akersoy’un
babası Zafer Akersoy ile telefonla görüştü.
Özel, süreci sonuna kadar takip edeceklerini
belirtti. Ege Akersoy’u cezaevinde ziyaret
etmesi için İstanbul Milletvekili Turan Taşkın
Özer'in görevlendirildiği de bildirildi

Yerel seçimlere 
36 parti girecek

Üsler kapatılsın!

YükSek Seçim Ku-
rulu (YSK) Başkanı
Ahmet Yener, 31

Mart 2024'te yapılacak Mahalli
İdareler Genel Seçimleri'ne
girme yeterliliğine 36 siyasi parti-
nin sahip olduğunu bildirdi.
YSK Başkanlığında, Kurul'un
toplantısına ilişkin açıklama-
larda bulunan Yener, seçim tak-
viminin 1 Ocak itibarıyla
işlemeye başladığını, 298 sayılı
Seçimlerin Temel Hükümleri ve
Seçmen Kütükleri Hakkında
Kanun kapsamında da seçimlere
girme yeterliliğine sahip partile-
rin belirlendiğini ifade etti. Alfa-
betik sırayla bu partiler şunlar:
“Adalet Birlik Partisi, Adalet Par-
tisi, Adalet ve Kalkınma Partisi,
Anadolu Birliği Partisi, Anava-
tan Partisi, Aydınlık Demokrasi
Partisi, Bağımsız Türkiye Partisi,
Büyük Birlik Partisi, Büyük Tür-
kiye Partisi, Cumhuriyet Halk
Partisi, Demokrasi ve Atılım Par-
tisi, Demokratik Sol Parti, Demo-
krat Parti, Emek Partisi, Gelecek
Partisi, Genç Parti, Güç Birliği
Partisi, Hak ve Özgürlükler Par-
tisi, Halkın Kurtuluşu Partisi,
Halkların Eşitlik ve Demokrasi

Partisi, Hür Dava Partisi, İYİ
Parti, Memleket Partisi, Millet
Partisi, Milliyetçi Hareket Partisi,
Milli Yol Partisi, Saadet Partisi,
Sol Parti, Türkiye İşçi Partisi,
Türkiye Komünist Hareketi, Tür-
kiye Komünist Partisi, Vatan Par-
tisi, Yeniden Refah Partisi, Yenilik
Partisi, Yeni Türkiye Partisi ve
Zafer Partisi.” DHA

Saadet Partisi İstanbul
İl Başkanı Ömer Faruk
Yazıcı, Milli İrade Plat-

formu tarafından ve 308 sivil top-
lum kuruluşunun katılımıyla
düzenlenen ‘Şehitlerimize Rahmet,
Filistin'e Destek, İsrail'e Lanet’ yü-
rüyüşüne ilişkin bir mesaj yayım-
ladı. İstanbul halkını Filistin'e destek
için gösterdikleri duruşlarından do-
layı tebrik eden Yazıcı, yürüyüşlerin
yanı sıra somut eylemlerin de ger-
çekleştirilmesi gerektiğini belirterek,
İsrail'e karşı güçlü bir duruş sergi-
lenmesi gerektiğini ifade etti. Yazıcı,
Filistin'e destek amacıyla somut
adımlar atılması için İsrail'le ticare-
tin kesilmesi, üslerin kapatılması
gibi konularda gündem oluşturul-
ması çağrısında bulundu. DHA



P endik Marmara Eğitim ve Araştırma
Hastanesi'nden bir sağlık emekçileri ya-
şadıkları zorluklara ilişkin açıklama

yaptı. Yapılan açıklamada, “Devlet memurları-
nın şu sıra en büyük gündemlerinden birisi vergi
dilimi meselesi. Çünkü ekonomik koşullar daha
da kötüye giderken, her gün alım gücümüz dü-
şerken, bu yaşam standartlarında maaşlarımızın
insanca yaşayabilecek bir düzeyden uzak olması
yetmezmiş gibi, artan vergi kesintileriyle kaybı-
mız daha da büyüyor. Önceki dönemlerde de
çok da adaletli olmayan bu vergi sistemi, bugü-
nün ekonomik koşullarında biz emekçiler için
tam bir kambur haline geldi. Hükümetin izlediği

ekonomi politikaları sonucunda oluşan açık, ha-
lihazırda geçinmekte zorlanan biz emekçilerden
çıkarılacak. Çünkü sermayeye asla dokunamaz,
dokunmazlar. Mecliste torba yasalarla sermaye
grupları her türlü ihaleleri alırken, devletten al-
dıkları taahhütlerle kasalarını doldururken, mil-
yarlık vergi borçları silinirken, AKP iktidarının
krizin faturasını biz emekçilerden çıkarmamasını
beklemek abes olur” dedi.

Üç kuruş zam

Asgari ücret zammı hakkında da konuşan işçiler,
“Hükümetin TÜİK’in yalan enflasyon rakamla-
rıyla alacağımız zamları üç kuruşa düşürerek

küfreder gibi hak ettiğimizden çok uzak rakam-
larla çalıştırması yetmezmiş gibi 3 kuruşluk
zammın yarısına da elimize geçmeden el koyu-
luyor. 2024 bütçesinin büyük bir kısmı biz emek-
çilerden toplanacağı ilan edilmişken, ‘Kötü
günleri geride bıraktık, sırada daha kötü günler
var’ repliği gerçeğe bürünmüştür. Kötü günleri
yaratanlar, bizlere insanca yaşayacak bir ücreti
çok görenler, televizyonlarda ve gazetelerde şu
kadar zam yapacağız deyip maaş elimize geç-
meden mafya gibi çökenler bu soygun düzenini
değiştirmeyecekler, tabi bizler hükümeti bunu
yapmaya zorlamazsak” açıklamasını yaptı.
HABER MERKEZİ
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VERGI SISTEMI
KAMBUR OLDU
Pendik'te çalışan sağlık işçileri, “Önceki dönemlerde de çok da adaletli olmayan bu vergi sistemi,
bugünün ekonomik koşullarında biz emekçiler için tam bir kambur haline geldi” dedi

2024’e işsiz girdiler!
Ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi hastanelerinde çalışan 72 işçi işten çıkarıldı. İşçiler, düzenledikleri
basın açıklamasında “2024’e işsiz giriyoruz. Tazminat hakkımız da gasbediliyor” dedi

ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi
hastanelerinde çalışan 72 işçi, yeni yıl
öncesi işten çıkarıldı. İşçiler, ihbar ve

kıdem tazminatı hakları ile ihaleyi alacak şirket
bünyesinde çalışmaya devam etme talebiyle
İbni Sina Hastanesi önünde basın açıklaması
düzenledi. Açıklamada, “Maalesef 2024’e işsiz
giriyoruz. Tazminat hakkımız da gasbedilmekte-
dir. Arkadaşlarımızın hepsi de asgari ücretle ça-
lışan arkadaşlarımızdır. Sayın rektörümüzü
ihaleyle devri yapılan birimlerde işimizin devam

etmesi konusunda duyarlı olmaya çağırıyoruz”
denildi. İbn-i Sina hastanesi önünde gerçekleşti-
rilen açıklamaya Emek Partisi (EMEP) Ankara
İl Başkanı Rüstem Kahraman ve SOL Parti
Başkanlar Kurulu Üyesi İlknur Başer de katıldı.

72 kişi işsiz

“2024’e işsiz giriyoruz, adalet istiyoruz” pan-
kartı taşıyan işçiler, hastane yerleşkesine alınma-
yarak kapıya yönlendirdiler. Engelleme
girişimlerine rağmen açıklamayı gerçekleştiren

işçiler şunları dile getirdi: "Bizler Ankara Üni-
versitesi Ankara Tıplılar Vakfına bağlı olarak
Antıp AŞ’ye bağlı olarak Cebeci Tıp Fakültesi,
İbni Sina hastanesinin morfoloji, kafeler, market
ve otoparklarda yıllarca hizmet vermiş işçileriz.
Gerek personel gerek hastanelerde görev yapan
değerli hocalarımız ile hiçbir sorunumuz olma-
dığı gibi aksine birer abi, kardeş, aile olduk. Bu
birimde çalışan 72 arkadaşımızın her biri kaliteli
ve mesleki anlamda donanımlıdır. Ailesinde
ciddi anlamda sağlık sorunu olan arkadaşları-
mız da var. Örneğin bir arkadaşımızın kızı 3
yaşında, Hacettepe Hastanesinde kanser te-
davisi görmekte, bazı ilaçları ücretli alması
gerekmektedir. İçimizde parkinson hastası
olup da çalışmak zorunda kalan arka-
daşlarımız bulunmaktadır. Diğer arka-
daşlarımızın bakmakla yükümlü
ailesi olup memlekete faydalı insan-
lar durumuna getirmekle yükümlü
çocuklarımız var. Ve maalesef biz
72 arkadaşımla 2024’e işsiz giri-
yoruz. Tazminat hakkımız da
gasbedilmektedir. Arkadaşla-
rımızın hepsi de asgari üc-
retle çalışan
arkadaşlarımızdır. Sayın
rektörümüzü ihaleyle
devri yapılan birim-
lerde işimizin
devam etmesi ko-
nusunda duyarlı
olmaya çağırı-
yoruz.”
HABER
MERKEZİ

GOP açılış için
gün sayıyor
Gaziosmanpaşa Belediye Başkanı Hasan Tahsin Usta’nın, okul
öncesi eğitimi desteklemek adına çocuklara armağan ettiği
Gaziosmanpaşa Belediyesi Anaokulu açılış için gün sayıyor

Mevlana Mahallesi’nde
hizmet verecek olan Gazios-
manpaşa Belediyesi Ana-

okulu’nda, 4-6 yaş arası öğrenciler
eğitim görecek. Okul öncesi çocukla-
rın, ilkokula donanımlı bir şekilde ha-
zırlanması için onların yeteneklerini
ortaya çıkaran, psikomotor becerileri-
nin gelişimini sağlayan ve sosyal yön-
den destekleyici bir eğitim modeli
uygulanacak. 08.00 ile 17.00 saatleri
arasında hizmet verecek okulda;
sabah kahvaltısı, öğlen yemeği ve
ikindi saati olmak üzere 3 öğün yemek
saati uygulanacak.

Zengin eğitim içeriği sunacak

15 dersliği bulunan Gaziosmanpaşa
Belediyesi Anaokulu’nda; serbest
zaman etkinliği, matematik etkinliği,
okuma yazma hazırlık çalışmaları, fen
ve doğa etkinliği, drama ve müzik et-
kinliği, oyun etkinliği, sanat etkinliği,
ingilizce yabancı dil eğitimi, temel ha-
reket eğitimi, akıl ve zeka oyunları, de-
ğerler eğitimi ve Kur’an-ı Kerim
eğitimi verilecek. Aynı zamanda ço-
cukların analitik düşünme ve problem
çözme tekniklerinin geliştirilmesi, ma-
tematik ve teknoloji alanlarındaki bilgi
ve becerilerinin artırılması için robotik
kodlama derslerine yer verilecek.

Rehberlik çalışmaları yapacak

Anaokulunda, derslerden arda kalan

zamanlarda düzenlenecek tiyatro ve
sahne etkinlikleri, geziler ve mutfak or-
ganizasyonları, sınıf dışı etkinlikler ile
çocukların yıl boyunca keyifli vakit ge-
çirmesi sağlanacak. Öğrencilere yöne-
lik psikolojik danışmanlık ve rehberlik
çalışmaları da okul idaresi, öğretmen
ve ailenin iş birliğiyle düzenli olarak
sürdürülecek. Uzman pedagoglar ta-
rafından çocukların gelişimleri, algı-
ları, dikkat oranları, ders içerisindeki
yaklaşımları takip edilerek, aileler ilgi-
lendirilecek. HABER MERKEZİ

Gaziosmanpaşa Belediye 
Binasının yanında hizmet
veren Engelsiz Yaşam Mer-
kezi de proje ile birlikte Gazi-
osmanpaşa Belediyesi
Anaokulu binasına taşına-
cak. Teknik açıdan daha 
donanımlı imkanlara sahip ve
spor salonunun da yer aldığı
yeni binada engellilere yöne-
lik; meslek edindirme, sanat,
spor kurslarının yanı sıra
dil ve konuşma terapisi,
diyetisyenlik hizmeti, ergote-
rapi ve fizyoterapi hizmetleri
verilecek.

Yeni binaya
taşınacaklar

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr

Afetlere karşı
BAŞAKAY vAr
Başakşehir Belediyesi’nin ilçe sakinlerini afetlere karşı bilinçlendirmek ve

afetlerde görev yapacak profesyonel ekipler oluşturmak amacıyla kurduğu
BAŞAKAY Afet Eğitim Merkezi hizmete açıldı. Başakşehir Belediye Başkanı Yasin
Kartoğlu, “Merkezimizde afet sonrası ilk müdahaleden, göçük altında kalanların

kurtarılmasına ve barınmalarına kadar kapsamlı eğitimler vereceğiniz” dedi
Başakşehir Beledi-
yesi, ilçe sakinlerini afet-
lere karşı bilinçlendiren

ve Türkiye’nin dört bir yanındaki afet-
lerde görev yapan Başakşehir Arama

Kurtarma Afet Yönetimi (BAŞAKAY)’ın
faaliyet alanını genişletti. Özellikle 6 Şubat

depreminin ardından binlerce afetzedenin
yardımına koşan BAŞAKAY’ın yeni afet eği-

tim merkezi törenle hizmete açıldı.

Profesyonel ekiplerden eğitim

Açılış töreninde konuklara hitap eden Başakşehir
Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, “Deprem başta

olmak üzere, her türlü afete karşı komşularımızı bilin-
çlendirmek amacıyla 2021 yılında kurduğumuz Başak-

şehir Arama Kurtarma Afet Yönetimi BAŞAKAY’ın
çalışmalarını üst seviyeye çıkarıyoruz. Temelini beş ay

önce attığımız BAŞAKAY Afet Eğitim Merkezimizin kapı-

larını açıyoruz. Merkezde, komşularımıza yönelik bilinçlen-
dirme eğitimlerinin yanında, deprem ve sel gibi afetlerde
görev yapacak profesyonel ekiplerin oluşturulmasını sağla-
yacağız. Her türlü doğal afette sahada görev yapacak profes-
yonel ekipler ve bu ekiplere destek olacak gönüllüleri
yetiştireceğiz.” şeklinde konuştu.

Tırmanma kulesi, afet enkaz binası

Merkezde afet sonrası ilk müdahaleden göçük altında kalan-
ların kurtarılmasına kadar kapsamlı eğitimler verileceğini
ifade eden Başkan Kartoğlu, “BAŞAKAY Afet Eğitim Mer-
kezimizde, 12 metre yüksekliğinde tırmanma kulesi, enkaz
kırım kesme alanı, iki katlı betonarme yapıdan oluşan afet
enkaz arama kurtarma binası, yangın istasyonu ve çadır
kurma alanı yer alıyor. Merkezde 25 kişilik eğitim salonunun
yanı sıra tribün, 4 konteyner, kafe, yemekhane, fitness ve ofis
alanları da bulunuyor. Rabb’im ülkemizi ve milletimizi her
türlü afetten korusun.” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ
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C umhuriyet Halk Partisi bugüne
kadar düzenlenen PM toplantıla-
rında, aralarında Ankara ve İstan-

bul'un da bulunduğu 7 büyükşehir, 12 il, 77
büyükşehir belediyesine bağlı ilçe, 147 ilçe
belediyesi, 108 de belde belediye başkan
adayını açıklandı.

CHP'de 4 Ocak'ta Genel Başkan Özgür Özel
başkanlığında yapılacak PM toplantısı sonra-
sında da 150 civarında seçim çevresinin adayı-
nın açıklanacağı öğrenildi.

Bu kapsamda, İstanbul adayı Ekrem İma-
moğlu, Ankara adayı Mansur Yavaş, Balıkesir
adayı Ahmet Akın, Bursa adayı Mustafa Boz-
bey, Konya adayı İsmail Sonkaya, Manisa
adayı Ferdi Zeyrek, Samsun adayı ise Cevat
Öncü oldu.

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu İstanbul genelinde tüm ilçe-
lerde titiz çalışmalarını sürdürürken, olası spe-
külasyonları ve tartışmaları önlemek için tüm
ekibine aday adayları ile ilgili en ufak bir bilgi
sızdırılmaması talimatı verdi.

Şöyle söyleyelim, İmamoğlu dışında İstanbul
ilçe belediye adayları ile ilgili şimdiye kadar ko-
nuşulan tüm isimler de değişirse şaşırmayalım.

Silivri’de Selami Değirmenci 
olaya el koydu…

Geçtiğimiz hafta İBB Ekrem İmamoğlu
ile Silivri adayıyla ilgili bir görüşme yapan
Selami Değirmenci, aslında İmamoğlu ile
sadece durum değerlendirmesinde bulundu.

Ancak bu görüşme Silivri’de ‘Değirmenci
Silivri adayının Bora Balcıoğlu olması için
İmamoğlu’na baskı yaptı’ şeklinde algılandı.

Bu görüşmede İmamoğlu Değirmenci’ye
‘Silivri ve Çatalca bizim için namus mese-
lesi olmuştur. 2019’da her iki ilçeyi de kay-

betmemiz kabul edilir bir durum değildir.
Bu seçimde mutlaka bu iki ilçeyi de 
partimize kazandıracağız’ demiştir.

Değirmenci ise İmamoğlu’na ‘Yanlış
aday belirlerseniz bu seçimde de aynı sonuç
alınır’ diyerek uyarılarda bulunmuş.

Silivri’nin önceki belediye başkanı Özcan
Işıklar, bu görüşmeyi İmamoğlu'nun çevre-
sine başka türlü anlatmaya kalkıştığı için
durum değişebilir. 5 Ocak’ta açıklanacak
Silivri adayı bir sonraki tarihe ertelenebilir.

İşte buna benzer gelişmelerden ötürü
İBB Başkanı İmamoğlu tüm ekibine aday
adayları ile ilgili en ufak bir bilgi sızdırılma-
ması talimatını verdi.

Kemal Deniz Bozkurt’un 
DEM Parti ile sınavı…

İstanbul’un en kritik ilçelerinden birisi
olan Esenyurt’ta mevcut Belediye Başkanı
Kemal Deniz Bozkurt, çıktığı televizyon
programlarında ben aday olmaz isem CHP
seçimleri kaybeder derken, Esenyurt’ta en
az CHP kadar oyu olan Dem Parti ise
kemal Deniz Bozkurt’un aday olması duru-
munda Esenyurt’ta kendi adaylarını çıkara-
caklarını belirtiyor.

Dem Parti yetkilileri partinin bir önceki
kongresinde Bozkurt’un kendilerine yer ver-
mediğini, 'size ücretini vereyim ama Esen-
yurt Kültür Evi’nde bu kongreyi yapmayın'
teklifini hazmedemediklerini kaydederek;
‘Kemal Deniz Bozkurt’a 2019 seçimlerinde
CHP’den çok bizim oylarımız gitmiştir.
Gelin görün ki Bozkurt bu oyları yok saya-
cak tutum ve davranışlar sergileyerek bizi
derinden üzmüştür.’ diyerek bu seçimlerde
Kemal Deniz Bozkurt’u Dem Parti’nin kır-
mızı çizgisi ilan ettiklerini ifade ettiler.

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal
Çebi’nin benzer kongre teklifinde anında
kültür merkezini ve belediye personelini par-
tinin emrine sunduğunu ifade eden Dem
Parti yetkilileri İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu’ndan genel olarak memnun oldukla-
rını ancak Esenyurt gibi CHP’nin iktidarda
olduğu bazı ilçelerde aynı memnuniyeti 
duymadıklarını dile getirdi. 

K adın Cinayetlerini Durduracağız
Platformu Kadın Meclisleri, "2023
Yılı Kadın Cinayeti ve Şüpheli

Kadın Ölümü Gerçekleri" başlıklı basın
toplantısı düzenledi. Kadın Cinayetlerini
Durduracağız Platformu tarafından yayın-
lanan "2023 Kadın Cinayeti ve Şüpheli
Kadın Ölüm Gerçekleri Raporu" na göre,
2018 yılında 308, 2019 yılında 360, 2020 yı-
lında 300, 2021 yılında 280, 2022 yılında
334 kadın öldürüldü. 2018’te 131, 2019’da
115, 2020’de 170, 2021’de 217, 2022’de 245
şüpheli kadın ölümü gerçekleşti.

248'i şüpheli ölüm

2023 yılında 315 kadın erkekler tarafından
öldürülürken, ölümlerin 248'i şüpheli ölüm
olarak kayıtlara geçti. 2023’te öldürülen ka-
dınların yüzde 41’i evli oldukları erkekler ta-
rafından öldürüldü. Kadınların yüzde 55’i
ateşli silahlar, yüzde 31’i ise kesici aletlerle,
yüzde 65'i evde, yüzde 18' i sokakta öldü-
rüldü. Rapora göre, öldürülen kadınların
yüzde 35’i 19-35 yaş arasındaki kadınlar-
dan oluşuyor. Raporda 2023 yılındaki kadın
cinayetlerinin yüzde 10’unda faillerin adli
sicil kaydı olduğu bilgisi de yer alıyor. Plat-
formun ulaştığı verilere göre raporda
2023’te öldürülen 315 kadının 155’inin evli,
72’sinin ise bekar olduğuna yer verildi.

Şiddet tam içimizde

Kadın Cinayetlerini Durduracağız Plat-
formu Genel Sekreteri Fidan Ataselim, "Her
gün televizyonlardan, sosyal medyadan
gördüğümüz üzere kadınlar erkekler tara-
fından vahşice öldürülmeye devam ediyor.
Bu yüzden bizler o gerçeklere bir nebze de
olsa ulaşabilmek adına kendimiz kadın ci-
nayetleri verilerini raporluyor durumdayız.
Şiddet hep uzakta bir yabancı tarafından

tanımadığı biri tarafından gelen bir mesele
gibi ele alınır. Bu gördüğümüz veride as-
lında şiddetin öyle uzakta ve bir yabancıdan
geldiğini görmüyoruz. Tam tersine, şiddet
tam içimizde ve en yakınlarımızdakilerden
bize geliyor durumda. Kadınlar en yakınları
tarafından ve silahla öldürülüyor. Büyük bir
çoğunluğu silahla öldürülen kadınlar. Şimdi
yarısından fazlası gibi bir oran varken

neden hala insanlar, katiller, potansiyel fail-
ler bu silahlara çok kolayca erişebiliyor du-
rumda. İnternetten kolaylıkla sipariş
ediyorlar ve kadınları öldürecekleri silahlar
kargoyla adreslerine kadar teslim ediliyor
durumda.6284 etkin uygulanırsa eğer şid-
det ilk baş gösterdiğinde durdurmak müm-
kün. Sonu kadın cinayetleriyle bitmez o
zaman” ifadelerini kullandı. DHA

Kadın Cinayetlerini Durduracağız Platformu tarafından yayınlanan "Kadın Cinayeti ve
Şüpheli Kadın Ölüm Gerçekleri Raporu" na göre, 2023'te 315 kadın öldürüldü. Raporda 
28 kadının koruma kararı olmasına rağmen öldürüldüğü bilgisine de yer verildi. Genel 
Sekreter Fidan Ataselim "Bu gördüğümüz veride aslında şiddetin öyle uzakta ve bir yaban-
cıdan geldiğini görmüyoruz. Kadınlar en yakınları tarafından ve silahla öldürülüyor" dedi

315 KADIN 
KATLEDILDI Mehmet MERT

@mehmetmerttv MERTÇE

Kadıköy dışında 
bir talebim yok!

CHP ve Ak Parti’de gözler 
5 Ocak Cuma gününde…

Bakırköy’e hem kadın 
hem profesör aday…

Dem Partililer, Esenyurt’ta kendi-
lerine çok soğuk bakmayan bir ismin
aday olması halinde CHP adayını
destekleyeceklerini aksi durumda
kendi adaylarını ilan edeceklerini
kaydetti.

Sezgin Tanrıkulu, Gürsel Tekin gibi
isimlerin bu tanımlamaya uyduğu bil-
gisi gelirken kendisine ulaştığımız
CHP İstanbul eski milletvekili Gürsel
Tekin şunları söyledi: “Ben Kadıköy
için talep açmışım. Onun dışında bir
talebim yoktur. Daha önce de Kemal
Kılıçdaroğlu genel
başkanımız zamanında
benzer teklif geldi.
İnsanların orada emek-
leri var diyerek teklifi
kabul etmedim. Yine
aynı düşünüyorum. Es-
enyurt ile ilgili benim ne
ilgim ne de talebim var.
Bunlar benim dışımda
gelişen durumlar” dedi.

4 Ocak Perşembe günü
gerçekleşecek CHP PM
toplantısı sonrası belir-
lenecek 150 civarında
belediye başkan adayı
içerisinde İstanbul’un en
az 10 ilçesinin de olması
bekleniyor.

Bu ilçeler arasında
çoğunlukla CHP’nin ikti-
darda olmadığı ilçeler var.
Kritik ve tartışmalı
adayların olduğu ilçeler ise
daha sonra açıklanacak.

5 Ocak 2024 Cuma
günü saat 10:00’da Haliç
Kongre Merkezi’nde İstan-
bul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun adaylık
açıklamasının ve yeni pro-
jelerinin tanıtımının
yapılacağı programda İs-
tanbul’un belirlenen diğer
ilçe belediye başkan
adayları da açıklanacak.

Ak Parti Genel Başkanı
ve Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın da 5
Ocak 2024 Cuma günü
partisinin İstanbul
Büyükşehir Belediye
Başkan adayını ve bazı
ilçe belediye başkan
adaylarını açıklaması bek-
leniyor. Bu köşeden daha
önce Adalet ve Kalkınma
Partisi’nin İstanbul
Büyükşehir Belediye
Başkan Adayı olarak ile
Fatih Belediye Başkanı
Mehmet Ergün Turan’da
karar kıldığını yazmıştık.

Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın şu anda sadece
iki isim üzerinde durduğu,
Mehmet Ergün Turan
dışında bir de kafasında
Ali Yerlikaya’nın olduğu
ancak Yerlikaya’nın İstan-
bul’a pek sıcak bakmadığı
ifade ediliyor.

CHP’nin İstanbul’da kritik ilçel-
erde aday belirleme çalışmaları sür-
erken Doç. Dr. Ayşegül Özdemir
Ovalıoğlu’nun Bakırköy’de öne çıkan
isim olduğu belirtiliyor.

İBB Başkanı İmamoğlu’nun
birçok ilçede kadın aday belirlemek
için çalışmalar başlattığı bilgisi
gelirken, Adalar için Esra Huri Bul-
duk ve Aslı Öymen, Üsküdar için ise
Sinem Dedetaş isimleri ön plana
çıkıyor. Başka ilçeler için de yine
kadın adaylar için çalışmalar
yapıldığı belirtildi.

Ataşehir, Sarıyer, Avcılar,
Kadıköy gibi ilçelerde de çalışmalar
çok yönlü devam ediyor.

Mülkiyeti İBB’ye ait Fatih İlçesi
Kariye Mahallesi 2621 ada 1
parsel sayılı taşınmazın 25 yıl

süreli bedelsiz irtifak hakkı, İstanbul
Büyükşehir Belediyesi (İBB) Mecli-
si’nin 21 Kasım 2018’de aldığı ka-
rarla, Türkiye Gençlik Vakfı’na
(TÜGVA) verildi. TÜGVA, ona-
rım karşılığında 25 yıl boyunca
kullanım hakkını aldığı, İstan-
bul’un tarihi ilçesi Fatih’in orta-
sındaki yapıda herhangi bir
çalışma başlatmadı. İBB Emlak
Yönetimi Daire Başkanlığı
Emlak Şube Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler, 20 Ağustos 2021 tarihinde
söz konusu taşınmazda tespit çalış-
ması yaptı. Yapılan tespitte, taşınma-
zın boş tutulduğu, etrafının metal
malzemeler ile çevrili olduğu ve kulla-
nımda olmadığı hususları tutanak altına
alındı. Tutanak sonrasında harekete geçen
İBB, 24 Ağustos 2021’de TÜGVA’ya ihtar-
name yolladı. İhtarnamede, “Taşınmazın,
21.11.2018 tarihli ve 1866 sayılı Meclis ka-
rarı ile 12.12.2018 tarihli ve 4619-4510 sa-
yılı Encümen kararı uyarınca amacına
uygun kullanılması, aksi takdirde ‘Kamu
Taşınmazları Üzerinde Eğitim ve Yurt Faa-
liyetleri İçin Üst Hakkı Tesis Edilmesine
İlişkin Yönetmeliğin’ 14. maddesine istina-
den, Türkiye Gençlik Vakfı adına tesis edi-
len bedelsiz irtifak hakkının fesih edileceği”
uyarısında bulunuldu.

Kaderine terk edildi

TÜGVA, İBB’nin ihtarnamesine, 10 Eylül
2021 tarihli yazıyla yanıt verdi. Restoras-
yon işlemlerinin pandemi nedeniyle gerçek-
leştirilemediğinin savunulduğu yanıt
yazısında, restorasyon çalışmalarının

devam
ettiği ileri sü-

rüldü. Yazıda, "Kamu Taşınmazları Üze-
rinde Eğitim ve Yurt Faaliyetleri İçin Üst
Hakkı Tesis Edilmesine İlişkin Yönetmeli-
ğin 5. maddesine uygun şekilde eğitim faa-
liyetlerine devam edilecektir” denildi.
Ancak geçen zaman süresince taşınmazda
herhangi bir çalışma başlatılmadı. Adeta
kaderine terk edilen taşınmazda, 2022 Ara-
lık ayında bir yangın meydana geldi. Yan-
gınlarla harabeye dönüşen yapıda, kısmi
yıkılmalar gerçekleşti. Tüm yaşananlar,
İBB’nin ilgili birimlerince tutulan tutanak-
larla kayıt altına alındı. İBB, 2023 yılı içeri-
sinde konuyu, Kültür ve Turizm Bakanlığı
İstanbul IV Numaralı Kültür Varlıklarını
Koruma Bölge Kurulu’na taşıdı. Kurul, 14
Haziran 2023’te verdiği kararda, “Taşın-
mazın ilgili Koruma Uygulama ve Denetim

Müdürlüğü (KUDEB) denetiminde zemin
kat kotuna kadar sökülmesine, nitelik arz
eden yapı elemanlarının saklanmasına,

yapı çevresinde gerekli can ve mal gü-
venlik önlemlerinin belediyesince ve il-

gililerince alınmasına,
rekonstrüksiyon projesinin iletilme-
sine karar verilmiştir" sonucuna
vardı. Konu, TÜGVA adına tesis
edilen bedelsiz irtifak hakkının kal-
dırılmasına dair karar alınması
için, Başkan İmamoğlu’nun ‘olur’
imzasıyla Belediye Meclisi'ne ha-
vale edildi.

Şu pejmürde hale bak!

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önceki
yönetim tarafından TÜGVA’ya tahsis

edildikten sonra harabeye dönen, tarihi
Mihrimah Sultan Camii’nin tam karşı-
sında bulunan yapıda incelemelerde bu-
lundu. İmamoğlu’na inceleme gezisinde,
CHP’nin Fatih Belediye Başkan adayı
Mahir Polat da eşlik etti. İBB Genel Sekre-
ter Yardımcısı Oktay Özel’den binayla ilgili
bilgi alan İmamoğlu, duygularını, “Öyle
güzel bir yerde ki. Tam Fatih’e giriş. Şu pej-
mürde hale bak. Bir de hak sahibi değilsin.
Hak sahibi değilsin, hak sahibi olanın hak-
kını elinden almaya çalışıyorsun. Yakılıp,
yıkılmış bir yer. Yani bu inat niye? Ondan
sonra laf gelince, ‘çöp, çukur!’ Çöp, çukur
bu işte. Bu kafa yani. Surların dibi. Muaz-
zam bir yer. Buradan toplumsal mesajını
ver, insanları içine çek. Bura sanki sanırsın
Fatih değil de bir başka bir ülke gibi. O in-
sanlar niye öyle öne çıkıyor? Sen burada
yeterince kültürel alan üretemiyorsun,
ondan. İşte buralarda onu üreteceksin. Ca-
miyle karşı karşıya” sözleriyle dile getirdi.
HABER MERKEZİ

Bu inat niye?
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önceki yönetim tarafından onarım karşılığında 25 yıllığına
TÜGVA’ya devredilen Fatih’teki tarğihi yapıda incelemelerde bulundu. Biinanın son halini
“pejmürde” olarak niteleyen İmamoğlu, “Hak sahibi değilsin, hak sahibi olanın hakkını
elinden almaya çalışıyorsun. Yakılıp, yıkılmış bir yer. Yani bu inat niye?” dedi. 

DEM Parti
Esenyurt’u istiyor…



İ stanbul'da yaşayan Şenay Fidan,
diorama (üç boyutlu modelleme)
sanatıyla 6 yıl önce evinde besle-

diği hayvanlarına yaptığı minik ev saye-
sinde tanıştı. Bu sanata ilgi duyan
Fidan, en ince ayrıntısına kadar düşü-
nerek gerçeğine çok yakın şekilde evler
yapmaya başladı. Fidan, geçmişe
özlem duyanların gönderdiği fotoğraf-
lar üzerinden bir evde olması gereken
her şeyi canlandırarak minyatür evler
ortaya koyuyor. 

Evlerine kavuşmalılar

Şenay Fidan, savaş nedeniyle canlarını,
çocuklarını ve yuvalarını kaybeden Filis-
tinli ailelere de sanatıyla destek olmak
istiyor. Bunun için kolları sıvayan
Fidan, evleriyle ilgili gönderdiği detaylı
fotoğraflardan yola çıkarak, birebir ori-
jinal haline göre yapacağı minik evleri,
10 aileye teslim edecek. Şenay Fidan,
AA muhabirine Filistin'de yaşanan in-
sanlık dramının bir sanatçı olarak ken-
disini çok etkilediğini ve üzdüğünü
söyledi. Bu nedenle Filistinli 10 ailenin
evlerini diorama sanatı ile canlandıra-
cağını kaydeden Fidan, "Aileler, en
güzel anılarının geçtiği evlerinin fotoğ-

raflarını bana gönderecek, ben de onla-
rın evlerini en ince detayına kadar ha-
yata geçirip, kendilerine hediye
edeceğim. Yıkılan, yok olan evleri artık
yanı başlarında daima onlarla beraber
olacak." diye konuştu.

600-700 kadar eser yaptım

Şenay Fidan, diorama sanatının, gerçek
veya kurgu bir olayın, anın veya hikaye-
nin ışık oyunlarının da yardımıyla üç
boyutlu olarak modellenmesi olarak ta-
nımlanabileceğini söyledi. Kendisinin 6
yıl öncesine kadar ev hanımı olduğunu
kaydeden Fidan, bu sanata evinde bes-
lediği kediler ile hamster için yaptığı
minik evlerin dikkat çekmesiyle başladı-
ğını anlattı. Fidan, kuzeninin önerisi
üzerine köy evleri yapmaya başladığını
belirterek, bu evleri sosyal medyada
paylaştığında çok beğenildiğini dile ge-
tirdi. Bu beğeniden herkesin geçmişe
özlem duyduğunu anladığını aktaran
Fidan, "Demek ki insanlar, çocuklukla-
rının geçtiği, dede ve ninesini hatırlatan
köy evlerine hasretmiş. Ben de çocuk-
ken yazları dedem ve ninemin köydeki
evine giderdim. Tatillerimi onlarla geçir-
meyi severdim." dedi. Fidan, bu za-

mana kadar 600-700 kadar eser yaptı-
ğını belirterek, en büyük ilham kaynağı-
nın dedesinin Yozgat'taki köy evi
olduğunu söyledi. Çocukluğunun geç-
tiği köy evlerini zihninde canlandırdı-
ğında, tüm objelerin birer birer
gözünün önüne gediğini belirten Fidan,
şunları dile getirdi: "Ocaktaki tencere,
yer sofrası, davul fırın, duvardaki saat,
avludaki ağaç, traktör, kulübedeki
köpek, demir kanatlı kapı, sacın üstün-
deki gözleme, tavandaki kırmızı kiremit-
ler, her şeyin hafızamda ayrı bir anısı ve
değeri var. İnsanlar eserlerimi gördükle-
rinde, 'bizim evde de bu vardı' demekten
kendini alamıyor. Bir köy evinde bulu-
nan her şeyi en ince ayrıntısına kadar
eserlerime yansıtıyorum." Fidan, insan-
ların, eskiden yaşadıkları ama artık var
olmayan veya fırsat bulup gidemedik-
leri evlerinin fotoğraflarını getirerek,
"Bunu birebir yapar mısın?" talebinde
bulunduklarını belirtti. Her şeyi orijinal
haline göre yaptığını anlatan Fidan,
"Ağaç dalları, toprak çimento, kiremit,
tuğla, mutfak araç gereçleri, beyaz eşya,
mobilya, araba ve traktörüne kadar
bana verilen fotoğrafta ne varsa onu bi-
rebir diorama sanatına aktarıyorum.

Evlerin elektrik ve su sistemlerini dahi
yapıyorum." diye konuştu. İnsanların,
acı tatlı birçok anıya tanıklık eden evleri-
nin yanı başlarında olmasını istediğini
anlatan Fidan, "Köyde gidemedikleri ev-
lerini şehre getirerek, geçmişle araların-
daki bağı koparmak istemiyorlar. " dedi.
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FILISTIN’E
SICAK BIR
DOKUNUS
Sanatçı Şenay Fidan, İsrail-Filistin savaşında evlerini
kaybeden 10 Filistinli aileye, üç boyutlu modelleme
sanatı olarak bilinen diorama tekniğiyle birebir
aynısını yapacağı minyatür evleri hediye etmek istiyor

Tüm gelirini
bağışlıyor
Fidan, sanatını bir terapi olarak gördü-
ğünü ifade ederek, şunları söyledi: "Eski-
den psikoloğa giderdim artık buna gerek
kalmadı, bu sanat bana çok iyi geliyor.
Geçmişte ne yaşadıysam sanat yoluyla
bunu gün yüzüne çıkarıyorum. Aslında bu
benim için bir iş değil hobi, çok rahatlıyo-
rum. Dioramayı o kadar seviyorum ki bir
ev hanımı olarak yemek ve temizlik yap-
mak bile istemiyorum, bütün vaktimi bu
sanata ayırmak istiyorum. Dışarı çıksam
bile bir an önce eve dönüp, sanatıma
devam edeyim istiyorum. Çok keyif alıyo-
rum benim için bir antidepresan." Hams-
ter ve kedilere olan sevgisinin, diorama
sanatının kapılarının kendisine açılma-
sına vesile olduğunu kaydeden Fidan, bu
nedenle sanatından elde ettiği tüm geliri
evde beslediği 7 kedi ve sokak hayvan-
ları için kullandığını dile getirdi. Fidan,
en büyük hayalinin sanatçı belgesi alıp,
çocuklara diorama sanatını öğretmek 
olduğunu sözlerine ekledi.



D ünyada jeolojik olarak en aktif bölgelerden biri üze-
rinde bulunan Japonya'da 1995'ten bu yana on bin-
lerce kişinin hayatını kaybettiği 6 ve üzeri büyüklükte

70'e yakın deprem oldu. AA muhabiri, Ocak 1995'te Kobe şeh-
rini enkaza çeviren Hanşin-Awaci depreminden dün İşikawa
eyaletindeki depremlere kadar son 30 yılda Japonya'yı
sarsan büyük depremleri derledi.

Ölü sayısı 48'e yükseldi

Ülkenin batısındaki İşikawa eyaletinde ve bu
bölgedeki Noto Yarımadası kıyısında dün
meydana gelen ve büyüklükleri 5 ila 7 ara-
sında değişen çok sayıda deprem sonucu
48 kişi hayatını kaybetti. Depremler son-
rası kara yollarında çökme yaşandığı,
Noto Yarımadası'ndaki Wajima kentinde
çıkan yangında yakın çevredeki 200'e yakın
yapının hasar görürken, bölge genelinde 50
bine yakın kişi tahliye edildi. Öte yandan, Jeo-
Uzamsal Enformasyon Merkezinden yapılan
açıklamaya göre, kıyıdaki Wajima'da karanın 1,3
metre batıya doğru hareket ettiğinin saptandığı 
kaydedildi.

50 yıl içindeki en yıkıcı olanı

Japonya'da 17 Ocak 1995'te Kobe kentini vuran 7,3 büyüklü-
ğündeki depremde, yaklaşık 1,5 milyon nüfuslu kentte 6 bin
400'den fazla kişi yaşamını yitirdi, yaklaşık 40 bin kişi yara-
landı. 17 kilometre derinlikte meydana gelen deprem, son 50
yıl içinde Japonya'da yaşanan en yıkıcı deprem olarak kayıtlara
geçti. Hanşin-Awaci depremi (Kobe depremi) nedeniyle 640
binden fazla bina zarar görürken, bunun Japonya ekonomi-
sine 100 milyar dolardan fazla hasara yol açtığı belirtiliyor.

Niigata depremi

Japonya'nın Niigata kentinde 23 Ekim 2004'te meydana gelen
6,8 büyüklüğündeki depremde 65 kişi öldü, yaklaşık 3 bin kişi
yaralandı. Aynı gün bölgede sırasıyla 6 ve 6,5 büyüklüğünde iki
deprem daha yaşandı.

Nükleer sızıntı meydana geldi

Ülkede meydana gelen en büyük deprem ise Japonya'nın To-
hoku bölgesinde 11 Mart 2011'de kaydedildi. Bölgedeki 9 bü-
yüklüğündeki deprem nedeniyle okyanus tabanında 1
kilometrelik kırık oluşmasının ardından ülkenin kuzeydoğu kı-
yılarında tsunami meydana geldi. Japonya'da son 30 yılda
meydana gelen en büyük deprem ve tsunamide 19 bin kişi ya-
şamını yitirdi, 450 binden fazla kişi evsiz kaldı. Ölümlerin nere-
deyse tamamı ve bölgedeki yıkımın büyük kısmı tsunami
kaynaklı oldu. Deprem nedeniyle Fukuşima Nükleer Santra-
li'nde sızıntı meydana geldi. Sızıntı nedeniyle çevreye radyoak-
tif maddeler yayıldı ve binlerce kişi evlerinden tahliye edildi.
Tsunami dalgalarının yüksekliğinin 40 metreye ulaştığı kayde-
dilirken, tsunami ülkenin altyapısını ciddi şekilde felce uğrattı.

Kumamoto depremleri

Japonya'nın güneyindeki Kumamoto kentinde 14-16 Nisan

2016'da peş peşe 6,2 ve 7,3 büyüklüğünde, yaklaşık 11 kilo-
metre derinliğinde iki deprem meydana geldi. Depremlerde
200'den fazla kişi öldü, 3 bine yakın kişi yaralandı. Depremin
yol açtığı hasarlardan dolayı da bölgedeki 90 binden fazla kişi

evlerinden tahliye edildi. Şiddetli depremler ve
artçıları nedeniyle Kumamoto kentinin ta-

mamında su kesintisi yaşandı. Havaa-
lanı acil durumlar dışındaki tüm

uçuşlara kapatılırken, tren sefer-
leri de askıya alındı.

Osaka depremi

Ülkenin Osaka şehri yakınla-
rında 18 Haziran 2018’de 6,1
büyüklüğünde deprem mey-
dana geldi. Depremde 4 kişi

hayatını kaybederken, en az
380 kişi yaralandı ve çok sayıda

bina hasar gördü.Binalarda yan-
gın çıkmasına, yollarda çatlak oluş-

masına ve ana su hatlarının
hasar görmesine neden olan

depremin ardından tsunami uya-
rısı verilmezken, bazı uçak ve tren sefer-
leri askıya alındı.

Hokkaido depremi

Ülkenin kuzeyindeki Hokkaido
adasında 6 Eylül 2018’de kayde-
dilen 6,7 büyüklüğündeki dep-
remde 41 kişi öldü, yüzlerce kişi
yaralandı. Depremin yol açtığı he-
yelanlarla adadaki Atsuma ken-
tinde çok sayıda ev toprak altında
kalırken, 2 bin 700’e yakın kişi güvenli
bölgelere tahliye edildi. Yaklaşık 5,4 mil-
yon kişinin yaşadığı adada elektrik ve ula-
şım hizmetlerinin kesilmesine yol açan deprem
sebebiyle bölgedeki uluslararası havaalanı uçuşa
kapatıldı.

Fukuşima depremi

Japonya'nın kuzeydoğusundaki Fukuşima eyaleti yakınlarında
13 Şubat 2021’de meydana gelen 7,3 büyüklüğündeki deprem
sonrası 160 kişi yaralandı, 1700 binada hasar oluştu. Dep-
remden sonra, büyüklükleri 4 ile 5 arasında değişen 80
kadar artçı meydana geldi. Sarsıntının etkilediği 4
eyaletteki okullarda 324 ayrı noktada hasar tespit
edilirken, bu hasarlar sonucu 80'den fazla
okulda eğitime geçici ara verildi. Deprem
sonrası yaşanan elektrik kesintisi sebebiyle
de başkent Tokyo'yu bölge geneline bağ-
layan tren seferleri aksadı.

Yardım malzemeleri taşınacak

Önceki gün meydana gelen depreme
ilişkin Başbakan Kişida Fumio, yap-

tığı açıklamada, bölgeye ulaşıma ilişkin, Noto Yarımadası'nın
kuzey bölgelerine girişin son derece zor olduğunu bildirdi. Ki-
şida, merkezi hükümetin, bölgeye yardım malzemelerinin ulaş-
tırılmasında gemilerin kullanılmasına yönelik hazırlık yaptığını
aktardı. Japon Başbakan, "Zaman geçtikçe felaketin etkisi
daha belirginleşiyor. Hayat kurtarmak zamana karşı bir yarış."
ifadesini kullandı.

Tren hatlarında gecikmeler

Noto Yarımadası'ndaki Wajima kentinde yer alan Noto Hava-
limanı'nda pistte derinliği 10 santimetre ve uzunluğu 10 met-
reyi aşan çökmeler saptandı. 500'e yakın yolcunun Noto
Havalimanı'nda mahsur kaldığı ve onarım sürecine alınan pis-
tin en erken 4 Ocak gecesi yeniden hizmete alınabileceği akta-
rıldı. Bölgede hizmet veren Hokuriku hızlı tren hatlarındaki
birçok seferde 11 saate varan gecikmeler yaşandığı duyuruldu.
İşikawa'nın merkezindeki Kanazawa İstasyonu varışlı tren se-
ferlerinin öğle saatlerine dek askıya alındığı bildirildi.

Selamlama iptal edildi

Japonya İmparatorluk Ajansı (Kunaicho), İmparator Na-
ruhito'nun, Tokyo'daki İmparatorluk Sarayı yerleş-

kesinde halkı selamlayacağı etkinliğin iptal
edildiğini duyurdu. Öte yandan, Hokuriku

Electric Power (Rikuden) firmasına ait
Noto Yarımadası'nın batı yakasına ku-
rulu hizmet dışı Şika Nükleer Güç
Santrali'nde anormallik saptanmadığı
ifade edildi. Japonya Nükleer Düzen-
leme Kuruluna göre, depremin mer-
kez üssü yakınlarındaki Niigata ve
Fukui eyaletlerinde bulunan nükleer

güç santrallerinde de anormallik tespit
edilmedi. Japonya Jeo-Uzamsal Enfor-

masyon Merkezinden yapılan açıkla-
mada, depremlere ilişkin analizde, kıyıdaki

Wajima'da karanın 1,3 metre batıya doğru ha-
reket ettiğinin saptandığı kaydedildi. AA
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Küba Devlet Başkanı Miguel Diaz Canel, İsrail'in Gazze'de devam eden saldırılarına
ilişkin, “Dünyanın soykırıma karşı harekete geçmesi acildir” ifadesini kullandı

Canel, sosyal medya hesabı
X'ten, israil saldırılarında ha-
yatını kaybeden Filistinli sivil-

lerin görüntüsünü paylaştı.  küba Devlet
Başkanı paylaşımında, "Dünyanın soykı-

rıma karşı harekete geçmesi acildir. Filis-
tin halkına yapılan şiddet ancak Nazilerin
IIGM'deki Yahudilere yaptıklarıyla kıyasla-
nabilir. Bu duruma maruz kalmış bir hal-
kın, başka bir yerde bunu yapmış olması

zalimce bir çelişkidir." ifadelerini kullandı.
Canel, 29 Aralık'taki açıklamasında da "is-
rail'in Filistin halkına uyguladığı barbarlı-
ğın sonu gelmeli artık." paylaşımında
bulunmuştu. AA

Dünya soykırıma karşı harekete geçmeli!

Dünyadaki büyük depremlerin yaklaşık yüzde 80'inin meydana geldiği
"Ateş Çemberi" olarak da adlandırılan Pasifik Deprem Kuşağı'nda bulunan
Japonya, geçmişinde birçok ölümcül depreme tanık oldu

Japonya'nın batısındaki işikawa eyaletinde ve bu bölgedeki Noto Yarımadası kıyı-
sında meydana gelen depremlerde 48 kişi hayatını kaybetti. Japonya Meteoroloji

Ajansına (JMA) göre, dün batıdaki işikawa'nın Noto Yarımadası ve açıklarında büyüklükleri
5 ila 7 arasında değişen çok sayıda deprem meydana geldi. Depremler sonrası kara yolla-

rında çökme yaşandığı, Noto Yarımadası'ndaki Wajima kentinde çıkan yangında yakın çevredeki
200'e yakın yapının hasar gördüğü bildirildi. Yangının sabah saatlerinde kontrol altına alındığı be-

lirtildi. Devlet televizyonu NHk'ye ait görüntüde, Wajima'da 7 katlı bir binanın yan yatması yer aldı.
işikawa eyalet Valiliği, bölgedeki depremler sonrası 48 kişinin hayatını kaybettiğini açıkladı. eyalet Va-
liliğinin talebi doğrultusunda arama kurtarma faaliyetleri için Japonya Öz Savunma kuvvetlerine bağlı

1000 personel bölgeye sevk edildi. Bölge genelinde 50 bine yakın kişinin tahliye edildiği ve farklı nokta-
larda enkaz altında 14 kişinin kurtarılmayı beklediği tespit edildi. eyalet genelinde 19 tıbbi kuruluşta elek-
trik kesintisi yaşandığı aktarılırken, market ve bakkallardaki ürünlerin yer aldığı rafların boşaldığı görüldü.

JAPONYA’YI SARSAN
BÜYÜK DEPREMLER

48 kişi öldü

Suikastin
üzerinden
4 yıl geçti
İranlı general Kasım Süleymani'nin, dönemin
ABD Başkanı Donald Trump'ın talimatıyla
Irak'ın başkenti Bağdat'ta suikast sonucu
öldürülmesinin üzerinden 4 yıl geçerken,
nükleer mesele başta olmak üzere iki ülke
arasındaki sorunlar derinleşti

Özellikle 2015'te imzalanan ancak Trump'ın
ülkesini tek taraflı çektiği nükleer anlaşma, iki
tarafın attığı adımlarla şu aşamada artık uygula-

nabilir olmaktan tamamen çıktı. Devrim Muhafızları Ordu-
su'nun bünyesinde yer alan ve iran dışındaki
askeri-istihbari operasyonlardan sorumlu kudüs Gücü'nün
komutanı olarak resmi pozisyonunun çok ötesinde askeri
hatta bazı zamanlarda da siyasi figür olarak görülen Süley-
mani, iran'ın Orta Doğu'daki politikalarının da baş mimarı
olarak biliniyordu. Süleymani, iran lideri Ayetullah Ali Ha-
maney'den sonra ülkenin güvenlik politikalarının belirlen-
mesinde en büyük etkiye sahip isimlerin başında geliyordu.
Doğrudan Hamaney'e bağlı hareket eden Süleymani, Bir-
leşmiş Milletler (BM) tarafından 2007'de getirilen uluslar-
arası seyahat yasağına rağmen Suriye ve Irak başta olmak
üzere birçok noktada iran'ın askeri operasyonlarını 
yönetiyordu.

En önemli destekçilerinden biri oldu

Süleymani, 1998'de başına geçtiği kudüs Gücü'nün bölge-
deki etkisini büyük oranda artırdı ve Suriye başta olmak
üzere Irak, lübnan ve Yemen gibi ülkelerde iran'ın nüfu-
zunu genişletti. kasım Süleymani, özellikle Suriye'deki iç
savaş sürecinde Beşşar esed rejimi safında savaşmak
üzere getirdiği yabancı milisler üzerinden kudüs Gücü'nün
bu ülkedeki etkinliğini artırdı. Suriye'de yakın ilişki içinde
olduğu esed rejimine karşı başlayan iç savaşta, esed'in ya-
nında savaşmak üzere Afganistan'dan, Irak'tan, lüb-
nan'dan hatta Pakistan'dan Şii milis güçlerini Suriye'ye
gönderen Süleymani, 2011'de başlayan iç savaş boyunca
esed rejiminin en önemli destekçilerinden biriydi.Süleyma-
ni'nin öldürülmesi ABD ile iran arasında doğrudan savaş
endişesine yol açtıTrump'ın, ülkesini tek taraflı şekilde nük-
leer anlaşmadan çekerek iran'a yönelik yaptırımları geri
getirdiği 2018'den sonra iran-ABD hattında patlama nokta-
sına gelen gerginliğin en büyük sonucu Süleymani'nin öl-
dürülmesi oldu.

Füzeyle hedef alındı

Dönemin Irak Başbakanı Adil
Abdulmehdi'nin daveti üzerine
Bağdat'a giden Süleymani'nin
konvoyu, 3 Ocak 2020'de sa-
baha karşı ABD ordusuna ait
silahlı insansız hava aracından ateşlenen füzeyle hedef
alındı. Saldırıda, Süleymani ve iranlı subayların yanı sıra
Haşdi Şabi Başkan Yardımcısı ebu Mehdi el-Mühendis'in
de aralarında bulunduğu 5 Iraklı ile toplamda 10 kişi haya-
tını kaybetti. Trump, "binlerce ABD askerinin ölümünden
sorumlu" olduğunu söylediği Süleymani'yi öldürme emrini
kendisinin verdiğini açıklarken saldırı, iran'da öfke ve inti-
kam çağrılarıyla karşılık buldu. iran lideri Hamaney, aynı
gün Süleymani'nin halefi olarak yardımcısı Tuğgeneral is-
mail kaani'yi kudüs Gücü komutanlığına atadı. Irak toprak-
ları üzerinde Washington-Tahran hattında bir süredir
devam eden gerginlik de Süleymani'nin öldürülmesiyle
kontrolden çıktı.

ABD üssüne füze saldırısı

Devrim Muhafızları Ordusu, 8 Ocak'ta sabaha karşı ABD'nin
Irak'ın enbar vilayetinde bulunan Ayn el-esed Hava Üs-
sü'nü balistik füzelerle vurduğunu duyurdu. Saldırıyı "Şehit
Süleymani'nin intikam operasyonu" şeklinde duyuran Dev-
rim Muhafızları Ordusu, ABD'nin yanıt vermesi halinde "çok
daha sert ve ezici" karşılık verileceğini açıkladı. Bu saldırı-
ların ardından gözler Washington'a çevrildi. ABD Başkanı
Trump, Beyaz Saray'da Ulusal Güvenlik konseyi'ni topladı.
Trump, daha sonra sosyal medya hesabından yaptığı açık-
lamada, "zayiat ve hasar tespit çalışmaları yapılıyor. Şu
ana kadar her şey yolunda." mesajını verdi. ABD Savunma
Bakanlığı (Pentagon) ise Amerikan askerlerinin kayıp ver-
mediğini açıkladı.

Tahran üzerinde vuruldu

Dünya iran ile ABD arasında doğrudan savaş boyutuna ev-
rilen gelişmeleri korkuyla izlerken yerel saatle 06.18'de
Tahran'dan Ukrayna'nın başkenti kiev'e gitmek üzere hava-
lanan Ukrayna Hava Yollarına ait Boeing 737 tipi yolcu
uçağı, kalkıştan kısa süre sonra düştü. Uçakta bulunan 176
kişilik yolcu ve mürettebattan kurtulan olmadı. iranlı yetkili-
ler, olaydan üç gün sonra yolcu uçağının hava savunma

sistemleri tarafından "yanlışlıkla" düşürüldüğünü iti-
raf etti. Uçağın vurulması iran'da ve ülke

dışında büyük tepkiyle karşılanır-
ken Tahran yönetimini zor

durumda bıraktı.AA
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Y ılbaşı gecesi, Türkiye gene-
linde ünlü sanatçıların katıl-
dığı etkinliklerle renklendi.

sanat dünyasının önde gelen isim-
leri, 2024'ü kutlamak için sosyal
medya hesaplarından paylaşım-
larda bulundu. Kimisi evinde özel
bir kutlama gerçekleştirdi, kimisi
ise sahne performanslarıyla yeni
yıla giriş yaptı. Kırmızı göğüs de-
kolteli elbisesiyle dikkat çeken şar-
kıcı Deniz seki, yılbaşı akşamı bir

otelde sahne aldı ve öncesinde

basın mensuplarının sorularını ya-
nıtladı. seki'ye, "Birçok ünlünün bi-
yografi filmi yapılıyor, size böyle bir
teklif geldi mi?" sorusu yönelti-
lince, şarkıcı, "Muhakkak bir belge-
selim olur, ama ben ölünce
yapılmalı. Hayattayken yapılmasını
istemem" şeklinde cevap verdi.

Deniz Çakır'a bayılırım

Ayrıca, "sizce benim hayatımı kim
oynayabilir?" sorusuna, "Deniz
Çakır, oynayabilir mi?" cevabını
duyunca, "Bayılırım. Çok iyi bir
oyuncu, hem de çok sevdiğim bir
dostum, arkadaşım. Hem de 

adaşım" şeklinde
yanıtladı.
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Ahmet Mümtaz 
Taylan İle Empati
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu

03:25 Diriliş Ertuğrul
04:20 Lingo
05:55 İncir Ağacı
06:45 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15 Seksenler
14:55 Diriliş Ertuğrul
18:00 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Bebek Firarda
22:15 Julie Ve Julia
00:35 Bebek Firarda

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:30 Tarafsız Bölge
00:00 Gece Haberleri

03:45 Avanak 
Abdi
05:30 Ne Gemiler 
Yaktım
08:00 Bu Sabah
09:45 Aile
12:30 Aslı Hünel ile
Gelin Evi
15:00 Didem Arslan 
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Sandık Kokusu
23:15 Nasipse Olur
01:30 Aile

15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile 
Son Nokta
01:00 Gece Haberleri

03:45 Gelinim 
Mutfakta
04:45 Dönence
06:45 Sihirli Annem
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Camdaki Kız
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Dilek Taşı
00:15 Dünya'nın 
Kurtuluş Günü

06:10 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 İkizler Projesi
22:20 Yıldızlar 
Bana Uzak
01:20 Kuruluş Osman

04:15 Kefaret
06:00 Kader Bağları
08:00 İlker Karagöz 
İle Çalar Saat Hafta Sonu
10:30 Çağla ile
Yeni Bir Gün
12:00 Yasak Elma
13:30 En Hamarat Benim
16:15 Şahane Hayatım
19:00 Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 Şahane Hayatım
22:45 Hudutsuz Sevda
01:30 Kızıl Goncalar

01:30 Zuhal 
Topal'la Yemekteyiz
03:30 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Program
11:15 Survivor All Star 2024
12:45 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00 Survivor All Star 2024
00:15 Survivor Ekstra

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 + Dosya
18:00 Ana Haber
20:00 Nedir Ne Değildir?
23:00 Haber Bülteni
00:30 Nedir Ne Değildir?

02:30 Başak Şengül 
ile Doğru Yorum
05:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
00:00 Gece Haberleri

03:45 Avanak 
Abdi
05:30 Ne Gemiler
Yaktım
08:00 Bu Sabah
09:45 Aile
12:30 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan 
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Sandık Kokusu
23:15 Nasipse Olur
01:30 Aile

Deniz Seki, yılbaşı akşamı Kıbrıs'ta bir
otelde performans sergiledi. Kırmızı göğüs
dekolteli elbisesiyle göz kamaştıran şarkıcı,
hayatının bir film olması durumunda bile,

bu tür detayların yaşamı boyunca gündeme
gelmesini istemediğini ifade etti

Hayatı
fİlm 

olabilir

Bir hikayeden
65 Bİn TL

ÜNLÜ sunucu ve 
moderatör, Instag-
ram'daki etkileyici
varlığını değerlendi-
rerek 2024'e girerken
hikaye paylaşımları
için ücretini gün-
celledi. 4 milyon
300 bin takipçisi
olan Esmersoy,
reklam ve spon-
sorluk anlaşma-
ları kapsamında
en az 65 bin TL
kazanacak. 
Ayrıca, organi-
zasyonlarda 
yapacağı 
sunuculuk ve
moderatörlük
görevleriyle de
gelirine katkı
sağlamayı 
hedefleyen 
Burcu Esmersoy,
bu alandaki 
profesyonelliğiyle

dikkat çekiyor. Or-
ganizasyonlarda

elde edeceği gelir ise
yeni yılda 25 bin dolar

(725 bin TL) olarak
belirlendi.

Burcu Esmersoy, 2024'e güncellediği ücret tarifesiyle
damgasını vuruyor. Esmersoy'un Instagram'da 4 milyon
300 bin takipçisine ulaşan hesabından yapacağı hikaye
paylaşımlarından en az 65 bin TL kazanması bekleniyor

2023 yılı İrem Derici için çok yoğun ve heye-
can dolu geçti. Unutulmayacak dev konserlere
imza atarken listelerin üst sıralarından düşme-
yen şarkılarla hayranlarını mutlu etti. İrem De-

rici 2024’e Kıbrıs'ta
lüks bir ote-

lin sah-

nesinde girdi. İrem Derici seyircisinin karşısına
Tolga Çam imzalı kıyafetiyle çıktı. Hit şarkıla-
rından oluşan repertuvarı ve  dansçılarıyla ku-
sursuz bir şov sunan İrem Derici kendisini
dinlemeye  gelen konuklara unutulmaz bir gece
yaşattı. İrem Derici’nin konseri için Ankara,
İzmir, Samsun ve Malatya’dan birçok seveni

gelmişti. Derici kim-
seyi kırmadan her-
kesle fotoğraf çektirdi.
Bu sevgi gösterisi karşı-
sında çok duygulanan
İrem Derici herkese harika
bir 2024 diledi.

Kıbrıs'ta bir güzel

Yılı aralıksız 
gerçekleştirdiği sahne

çalışmaları ve yayınladığı
şarkılarla geçiren İrem Derici

2023’ü muhteşem bir konserle
kapattı. Derici Kıbrıs'ta bir

otelde seyircisine unutulmaz
bir gece yaşattı

Gupse Özay
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GÜN SAYIYOR
Ünlü oyuncu ve senarist Gupse Özay'ın yeni filmi Lohusa'nın heyecanla
beklenen fragmanı izleyiciyle buluştu. 2024 yılına damgasını vurması
beklenen bu komedi filmi, 19 Ocak'ta sinemaseverlerle buluşacak

Gupse Özay'ın başrolünde yer aldığı Lohusa,
Türk sineması'nın başarılı isimlerinden Kıvanç

Baruönü'nün yönetmenliğini üstlendiği ve Muzaffer
Yıldırım'ın yapımcılığını üstlendiği bir projedir. Frag-

manı izleyenleri kahkaha dolu anlara taşıyan film,
genç bir anne-babanın doğum sonrasındaki macera

dolu 40 gününü odak noktasına almaktadır.
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Süper Lig ekiplerinden Sivass-
por'da teknik direktör Servet
Çetin ile yollarını ayırmasının
ardından anlaşmaya varılan
Bülent Uygun, resmi sözleş-
meyi imzaladı. Yeni 4 Eylül
Stadyumu'nda düzenlenen
basın toplantısına Sivasspor
Kulüp Başkan Vekili Bahattin
Eken de katıldı. Bülent Uy-
gun'un şehri ve camiayı tanıdı-
ğını ifade eden Bahattin Eken,
"2008-09 sezonlarında takımı-
mızın başında bulunan değerli
hocamız Bülent Uygun ile ye-
niden bir arada olmaktan
mutluluk duyduğumuzu ifade
etmek istiyorum. Şehrimizi
bilen, camiamızı seven, taraf-
tarımızla uyum içinde olan
sayın hocamıza yeniden ara-
mıza hoş geldin diyorum.
Biraz sonra atacağımız imza-
nın her iki tarafa da hayırlı ol-
masını diliyorum" diye
konuştu. 

Forma kutsaldır

Sivas'tan hiçbir zaman bağını
koparmadığını belirten Bülent
Uygun, "Ayrıca futboldan da
bağımı hiç koparmadım. 5
sene bir yurt dışı serüvenim
oldu. Sonuncu ve düşen ta-
kımları alarak hep bir kümede
kurtarma başarısı hikayesi
yazdık. Ben Sivas'taki çalışma
rahatlığını hiçbir zaman bula-
mamıştım. Çünkü yönetim
kurulu sağ olsun tam yetkiyi
veriyor. Şimdi çok kısa bir süre
içerisinde futbolcularla birlikte
benim oyun anlayışımı doğru
bir şekilde sahaya yansıtmak
zorundayız. Forma çok kutsal
bir forma, herkes savaşacak.

Hiç kimsenin Sivasspor'da
alacağı bir kuruş parası kal-
mamıştır. Türkiye'nin en iyi
yönetilen kulübü Sivass-
por'dur. Değerini iyi bilmek
zorundalar ve iyi bilecekler.
Biz adaletli olacağız" ifadele-
rini kullandı. 

Agresif olacağız

Futbolda asker selamı ile öz-
deşlemesi nedeniyle bir gaze-
tecinin 'Sivasspor'dan 'Asker
Bülent' olarak gittiniz ve geri
döndünüz. İkinci dönemi-
nizde nasıl bir Sivasspor izle-
yeceğiz? sorusuna Uygun,
"Asker selamını şehit olan
kahraman asker ve polisleri-
miz için yaptığımız bir se-
lamdı. Futbol hayatımda da
attığımız her golden sonra bu
selamı verdik. Giydiğimiz
formada da takımın bir askeri

olarak mücadele ettik. Şimdi
takımı yöneteniz ve ister iste-
mez bir nevi takımın da gene-
raliyiz. Aradaki fark ise
heybemde çok daha bilgi
dolu bir teknik direktör ola-
rak geri dönmüş oldum. Biz
bu bilgi ve birikim ile görevi-
mizi layıkıyla yapacağız. Ku-
lübeyi kırmasak da
agresifliğimiz yerinde olacak.
Herkes hak ettiğini alır. Bu-
rası Sivasspor. Hiç kimse
gelip de Sivasspor ya da
başka bir şeyle ilgili racon
kesmez. Herkes adaletli ve
görevini yapacak. Biz eskiden
o adaletleri yerine getirmedi-
ğimiz için ve tribünlerde ta-
raftar olmadığı için iki tane
şampiyonluğu kaybettik.
Yoksa biz şampiyonluğu kay-
betmedik, elimizden aldılar"
ifadelerini kullandı. DHA

Yeniden Sivasspor!
Sivasspor'un yeni teknik direktörü Bülent Uygun, "Çok kısa bir süre içeri-
sinde futbolcularla birlikte benim oyun anlayışımı doğru bir şekilde sahaya
yansıtmak zorundayız. Forma çok kutsal bir forma, herkes savaşacak" dedi

Bu sezon 15 haftası ge-
ride kalan ligde 34 puan
toplayan Atina temsilcisi,
lider PAOK'un ardından
2. sırada bulunuyor. PAS
Giannina ise 9 puanla
son sırada yer alıyor.
Apostolos Nikolaidis Sta-
dı'nda oynanacak müca-
dele, (TSİ) 22.00'de
başlayacak. Yeşil-beyazlı
ekipte tedavileri tamam-
lanan Filip Djuricic ve
Adam Cerin, son antren-
manda takımla birlikte

çalışırken, Arjantinli
kanat oyuncusu Sebas-
tian Palacios ile Hollan-
dalı stoper Bart
Schenkefeld ise sakatla-
narak dünkü çalışmayı
yarıda bıraktı. Kulüpten
yapılan açıklamada, aya-
ğını burkan Palacios'un
yaklaşık üç hafta sahalar-
dan uzak kalacağı, ayak
bileğinden sakatlanan
Schenkefeld'in ise yarınki
maçta forma giyemeye-
ceği kaydedildi. AA

İmparator ilk maçına
bugün çıkacakZiYech
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Galatasaray'ın sezon başında Chelsea'den 
bedelsiz olarak kiraladığı Faslı yıldız Hakim
Ziyech'in, sarı - kırmızılılarla yol ayrımında
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Sezon başında birçok yıldız
ismi transfer eden Galata-
saray, devre arasında da

çalışmalara devam ediyor. Ta-
kıma katılacak isimlerin olacağı
gibi ayrılacak oyuncularda ola-
cak. Galatasaray, sezon başında
kiralık olarak kadrosuna kattığı
Angelino ile yolları ayırmaya
hazırlanıyor. Opsiyonun dev-
reye girmemesi için oynatılma-
yan İspanyol oyuncu ile devre
arasında yolların ayrılması iste-
niyor. Takımdan ayrılması bek-
lenen bir diğer isimse
Ndombele... Fransız orta alan
oyuncusu geldiği günden beri
takıma henüz bir katkı vere-
medi. Sarı - kırmızılılar devre
arasında Ndombele ile de yol-
ları ayırabilir. Fransız orta saha-
nın ayrılması durumunda,

Arsenal'de forma giyen 32 yaşın-
daki Jorginho için imkanlar se-
ferber edilecek.

Gündemden düşmüyor

Galatasaray'da, sezon başında
Chelsea'den transfer edilen
Hakim Ziyech'in takımdan ayrıl-
mak istediği iddia ediliyordu.
Faslı yıldızın menajeri olayı res-
men doğruladı. Gazeteci Ayhan
Şensoy, Menajer George Gar-
di'nin; "Hakim Ziyech için Gala-
tasaray macerası güzel
başlamıştı ancak iyi devam et-
medi. Ayrılmak istediğimizi Ga-
latasaray yönetimine ilettik.
Galatasaray bize zorluk çıkar-
mayacak." dediğini iddia etmişti.

Açıklama geldi

Sarı - kırmızılı takımın birçok

transferinde yer alan Menajer
George Gardi, kendisine ait
sosyal medya hesabından
çıkan haberle ilgili bir açıklama
yayınladı. Gardi, haberin
doğru olmadığını ifade ederek;
"Ziyech hakkında hiçbir açık-
lama yapmadım ve benim
adımı kullanan bu kişiyi tanı-
mıyorum" diye paylaşım yaptı.

Performansı
konuşuluyor

Sezon başında takıma katılan
yıldız oyuncu tüm kulvarlarda
14 maça çıkarken dört gol ve
iki asistlik performans sergi-
ledi. Yıldız oyuncu özellikle
Rams Park'ta 3-3 berabere ka-
lınan Manchester United ma-
çında attığı iki golle maçın
adamı olmuştu. AA Yenilgisizliği 

sürdürmek istiyorlar

Bordo-mavililer, bu
sezon deplasman ba-
şarısızlığını teknik di-
rektör Abdullah Avcı'yı
ikinci kez takımın ba-
şına getirdikten sonra
değiştirmeyi başardı.
Ligde teknik direktör
Nenad Bjelica yöneti-
minde ilk 4 dış saha
maçında 1 galibiyet, 3
mağlubiyetle 3 puan
elde edebilen bordo-
mavililer, Abdullah
Avcı idaresinde dış sa-
hada yenilgi görmeye-
rek daha başarılı
performans ortaya
koydu.

Avcı ile dış sahada
2,2 puan

Karadeniz ekibi, Ab-
dullah Avcı'nın göreve
gelmesinin ardından
oynadığı 5 deplasman
maçında 3 galibiyet, 2
beraberlikle 11 puan
elde ederek rakip sa-
hada 2,2 puan ortala-
masıyla oynadı.
Trabzonspor, Abdul-
lah Avcı yönetiminde
VavaCars Fatih Kara-
gümrük ile golsüz,

EMS Yapı Sivasspor
ile 3-3 berabere kalır-
ken, Fenerbahçe'yi 26
yıl sonra deplasmanda
3-2, Gaziantep FK'yi
de 3-1'lik sonuçla
mağlup etti. Karade-
niz ekibi, son olarak
ise İstanbulspor karşı-
sında 2-1 önde götür-
düğü karşılaşmanın
73. dakikasında raki-
bin çekilmesi üzerine
hükmen galip ilan
edildi.

Dış sahada daha
fazla puan topladı

Trabzonspor, Avcı yö-
netiminde deplas-
manda iç sahadan
daha fazla puan top-
ladı. Avcı idaresinde 5
dış saha maçında 11
puan toplayan Kara-
deniz ekibi, iç sahada
ise 4 maçta 2 galibiyet,
1 mağlubiyet, 1 bera-
berlik alarak 7 puan
elde etti. Avcı ile iç sa-
hada 1,75 puan orta-
laması elde eden
Karadeniz ekibi, dış
saha ortalamasının
gerisinde kaldı. AA

Trendyol Süper Lig'de 6 Ocak Cumartesi günü MKE Ankaragücü'ne konuk
olacak Trabzonspor, rakibi karşısında kazanarak teknik direktör Abdullah
Avcı'nın ikinci dönemindeki dış saha yenilgisizliğini sürdürme peşinde

Yunanistar Süper Ligi takımlarından
Panathinaikos'un başına geçen teknik direk-
tör Fatih Terim, yeni takımıyla ilk sınavını bu
akşam PAS Giannina karşısında verecek

DAHA önce Süper Lig'de Fenerbahçe ve
Beşiktaş forması da giyen Josef de
Souza, Başakşehir ile anlaşmaya vardı.
İstanbul ekibinden yapılan açıklamada,
"Kulübümüz, son olarak Çin Ligi ekiple-
rinden Beijing Guoan'da oynayan Josef
de Souza ile 1,5 yıllık anlaşma sağladı.
Brezilyalı oyuncunun imza törenine Baş-
kanımız Göksel Gümüşdağ katıldı. Josef
de Souza'ya ailemize hoş geldin diyor,
turuncu-lacivertli formamızla başarılar
diliyoruz" ifadelerine yer verildi. DHA

Başakşehirli Josef
Süper Lig ekibi Başakşehir, son olarak Beijing

Guoan forması giyen Josef de Souza ile 1.5
yıllık sözleşme imzalandığını açıkladı

ALTAY formasıyla 1'inci Lig'de 4
kez gol kralı olmayı başarıp
geçen hafta alacaklarının öden-
memesi nedeniyle kulüpten ay-
rıldığını açıklayan Marco
Paixao, siyah-beyazlı kulübü FI-
FA'ya şikayet etmeye hazırlanı-
yor. Başkan Murat Pervane,
geçen hafta düzenlenen basın
toplantısında Portekizli santr-
fora geçmiş dönemlerden 550

bin Euro borçlu olduklarını
açıklarken, Paixao'nun avukatı
bu ödemenin 10 gün içinde ya-
pılmaması halinde konuyu FI-
FA'ya taşıyacaklarını bildirdi.

Açıklama yolladı

Usta golcünün avukatı fesih
belgesini kulübe yollayıp,
"Oyuncumuzun ödenmemiş
borçlarının, tazminatlarının, 

cezalarının ve faizlerinin tama-
mının ödenmesi için size daha
önce tanınan süreyi not edin,
aksi takdirde FIFA yargı organ-
ları önünde tazminat talebinde
bulunacağız" mektubu gönderdi.
Eski yabancı oyuncularına olan
11 milyon Euro civarındaki
borcu nedeniyle 2 yıldır transfer
yasağı bulunan Altay, Paixao'ya
olan borcunu ödemezse FIFA'da
yeni bir dosya ile karşı karşıya
kalacak. Tecrübeli golcü Al-
tay'dan ayrıldıktan sonra Şanlı-
urfaspor'la anlaşmıştı.

Ortalık karışıyor
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T ürkiye Fut-
bol Fede-
rasyonu’nu

n tamamen kulüplerin
hegemonyası altına girdiğini

anlatan 71 yaşındaki Vural, "TFF
kendi delegasyonunu yeniden gözden

geçirmelidir. 55 UEFA ülkesi var. Bizim kulüplerin
federasyondaki gücü yüzde 90 düzeyinde. Dolayı-
sıyla kulüp Türkiye Futbol Federasyonu'nun aldığı
bir kararı beğenmediği zaman 4 senede seçtiği
başkanı 1 senede getirdiği yerden gönderebilir. Bu
şartlarda federasyon ülke futbolunu yönetemez.
Baştan bu değişmeli. Biz Avrupa’da İtalya, İngil-
tere, İspanya Fransa ve Almanya ile yarışıyoruz.
Buradaki kulüpler ne yapıyorsa biz de onu yap-
malıyız. Avrupa’nın en dinamik yapısına sahibiz.
Nüfus olarak dünyada 17’nci sıradayız. 7 ile 17
yaş arasında 17 milyon insanımız var. Bu çocuk-
ları spor konusunda eğitemiyoruz" diye konuştu.

TFF özerk olmalı 

Türkiye'de birçok kulübün kapandığını ve ka-
panma noktasına geldiğini belirten Yılmaz Vural,
"Futbol Federasyonu buna müsaade edemez. Ku-
lüplerin hiçbir sorunuyla ilgilenmiyor. Bunları de-
ğişmesi gerekir. Devletimizin bu durumlara el
koyması gerekiyor. Futbol Federasyonu yeniden
özerk hale gelmeli. Kendini yönetmeli. Federasyon
yeniden güçlenmeli ve kişiler kendi kararlarını al-
malı. Futbolu yönetenler suistimale açık hale geldi-
ler. Ceza ve ödül de adamına göre veriliyor. Bizim
gençlerimizi eğitmemiz gerekir. Okul sistemimiz
spor açısından gençleri eğitmemizi engelliyor.
Bunun da değişmesi lazım. Çocuklarımızın ve
gençlerimizin hem eğitimlerine hem de spor ha-
yatlarına aynı anda devam etmesi gereken bir sis-
tem getirilmeli" ifadelerini kullandı.

Süper Lig'in heyecanı kalmadı 

Süper Lig yarışını değerlendiren Yılmaz Vural,
"Fenerbahçe ve Galatasaray işi erkenden kopardı.
Fenerbahçe yıllardır şampiyon olamıyor. Şampi-
yonluğu çok istiyor. Galatasaray da aynı şekilde
çok güçlü bir takım. Çok para harcadılar. Özellikle
iki takım Avrupa'da çok bilinen oyuncuları transfer
etti. Galatasaray UEFA Avrupa Ligi’nde yoluna
devam ediyor. Fenerbahçe ise Konferans Ligi’nde
yürüyor. Demek ki iki takım da Avrupa'da yoluna
devam edecek düzeyde kadro kurmuş. Diğer ta-
kımlar bu düzeye ulaşamadı. Beşiktaş’ın durum
ortada, 4’üncü hoca getirecekler. Büyük kulübe ya-
kışmıyor. Bu sene maalesef ligde çekişme olmaya-
cak, heyecan kalmadı. Şampiyonluk yarışından
çok, küme düşmeme mücadelesi daha zevkli geçe-
cek" dedi.

Burada uzun solukluyum

Kariyerinde ilk kez 2'nci Lig'de görev yapıp Mene-
men FK’ya yeni bir hikaye yazmaya geldiğini belir-
ten deneyimli teknik adam, "Bu kulüp şirketleşmiş.
Çok profesyonel bir yapıya geldik. Tesisleşme ko-
nusunda da belediyenin desteğini alıyoruz. Buraya
geldiğimde 12 puanla 12’nci sıradaydık. İlk yarıyı
31 puanla Play-Off potasında tamamladık. Doğru
yapılanma ile yolumuza bakıyoruz. İkinci yarının
başında oynayacağımız Karaman FK maçına her
şeyi çözmüş bir takım olarak çıkacağız. Transferle-
rimiz de olacak. Takımı güçlendireceğiz. Şu an li-
derle 12, 2’nci sıradaki takımla aramızda 5 puan
fark var. Liderle puan farkı biraz yüksek. Ligde
müthiş bir çekişme var. Amacımız direkt üst lige
çıkabilmek. Play-Off’lar bu liglerde çok zorlu. Di-
rekt bir üst lige çıkmak için tüm gücümüzle çaba-
layacağız. Buraya ben uzun süreli geldim. Ortada
bir proje var bunun için de sabrımız var" şeklinde
konuştu. DHA

TFF 2'nci Lig Kırmızı 
Grup ekiplerinden Menemen Futbol

Kulübü'nde görev yapan Türkiye'nin en çok
kulüp çalıştıran teknik direktörü

Yılmaz Vural, hem Türk futbolu hem
de takımına dair özel açıklamalarda
bulundu. Türk futbolunun yeniden
dizayn edilmesi gerektiğini belirten

Vural, “Türk futbolunda bir
iletişimsizlik var. Futbol Federasyonu ile

kulüpler birbirinden kopmuş, 
uzaklaşmış” dedi

Türk fuTbolu
dizAyn 

edilmeli
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GÜRSEL Çolakoğlu, 2023 yılında atıcılık
branşında yapılanlar ve 2024'e ilişkin plan,
proje ve hedeflerine ilişkin AA muhabirine
değerlendirmelerde bulundu. Federasyon
olarak 2023 yılında 22 uluslararası müsaba-
kaya katıldıklarını ifade eden Çolakoğlu,

"2023'te 2 atıcılık, 5 para atıcılık olmak üzere
toplam 7 olimpiyat kotası ile 25 madalya ka-

zandık. Ayrıca atıcılık tarihimizde ilk kez ulus-
lararası hakemlerimiz Dünya Şampiyonası ve

Dünya Kupası müsabakası yönetti." dedi. Genç-
lik ve Spor Bakanlığının kararıyla bedensel ve

işitme engelliler atıcılık branşlarının da federas-
yona bağlandığını hatırlatan Çolakoğlu, "2023 yı-

lında 100'e yakın paralimpik ve işitme engelli atıcı
faaliyetlerimize katıldı. Para trap branşında ilk kez

Türkiye Şampiyonası düzenledik." diye konuştu.

Eğitimler düzenlendi

Federasyon bünyesindeki 3 bin 700 faal lisanslı sporcu için
2023'te düzenlenen 25 ulusal faaliyette 18 Türkiye rekoru-

nun kırıldığını aktaran Çolakoğlu, şöyle devam etti: "Ateşli si-
lahlar branşımızda poligon ve malzeme eksikliği sebebiyle

organizasyonlara hazırlanmakta zorluk çeken illerimiz için mü-
sabakalarımızdan 3 gün önce, illerde hazırlık kampı yaptık. Spor-

culara malzeme ve silah desteğinde bulunduk. Bakanlığımızın iş
birliğiyle 3 havalı poligonunu daha camiamıza kazandırdık. Skeet di-

siplininde düşüş gösteren sporcu sayısını yüzde 30 oranında artırdık.
Federasyon tarihinde ilk kez plak atışları 3. kademe, havalı ve ateşli
silahlar 4. kademe antrenör uygulama eğitimleri düzenledik." "Tek-
nolojinin geliştiğini ve çağı takip etmemiz gerektiğini biliyoruz."
diyen Gürsel Çolakoğlu, "Bu sebeple sporcuların profil sayfalarının
bulunduğu, yarışma başvurularını kolaylıkla gerçekleştirebilecekleri,
duyuru ve haberlerimize kolaylıkla erişebilecekleri bir internet sitesi
planladık ve kullanıma açtık." ifadelerini kullandı.

Ekipman ve malzeme desteği

Çolakoğlu, sporcu ve kulüplerin avro ve dolara endeksli olmasın-
dan dolayı erişmekte zorlandığı atıcılık ekipmanları ile malzemele-
rini, bakanlığın da desteğiyle erişilebilir hale getirmek istediklerini
dile getirdi. Olimpiyat kotası alan milli sporcuların 2024 Paris
Olimpiyat Oyunları'na en iyi şekilde hazırlanabilmeleri için başka
ülkelerle ikili ve üçlü gelişim kampları planladıklarını anlatan Çola-
koğlu, "Altyapıya destek vererek, yönetimimiz süresince hızla artır-
dığımız lisanslı sporcu sayısını daha da artırmayı planlıyoruz."
değerlendirmesinde bulundu. Ankara'da inşa edilmesi planlanan
plak atışları poligonu için arazi tespit işlemlerinin yapıldığını vur-
gulayan Çolakoğlu, sözlerini şöyle tamamladı: "2024 yılında yer
tahsisi işlemleri yapılarak başkentimizi eksikliğini hissettiği trap-
skeet poligonuna kavuşturmayı planlamaktayız. Ankara'da ulusal
müsabakalara ev sahipliği edebilecek özellikte, 30 yollu havalı si-
lahlar poligon projesinde sona gelindi. Poligon, Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü'müzün koordinesinde 2024 yılının ilk çeyreğinde spor-
cularla buluşacak." AA

ATICILAR
GURURLANDIRDI

Yeni rekorlar
için çalışacak
Dünya serbest dalış rekortmeni
Şahika Ercümen, 2023 yılında
hedeflerine ulaştığını, 2024'te ise
Dünya Şampiyonası'nda madalya
kazanıp, rekorlarını geliştirmek
istediğini belirtti
CUMHURİYeT'İN 100. yılına ithafen 17
ekim'de "Paletsiz değişken ağırlık" kate-
gorisinde Hatay'da 106 metreye dalarak
dünya rekoru kıran Şahika ercümen, AA
muhabirine 2023 yılını değerlendirirken,
2024'ten beklentilerini de aktardı. Ata-
türk Kültür Merkezi'nde soruları yanıtla-
yan ercümen, 2023 yılını "Müthiş bir
sezondu." cümlesiyle özetledi. "Benim
hedefim Cumhuriyet'in 100. yılında 100
metreden derine dalabilmek ve ülke-
mize madalya kazandırmaktı." diyerek
hedefini gerçekleştirdiğinin altını çizen
ercümen, "2023 boyunca tüm sportif
başarıları ülkemiz adına edinebilmeyi
hedefledim. Bütün katıldığım yarışma-
lardan ya rekor ya madalyayla döndüm.
Dolayısıyla çok başarılı bir sezondu.
Bunun için 2 senedir büyük bir adanmış-
lıkla antrenman yapıyordum. Bunun da
ötesinde önceki 23 sene bunun için çalı-
şıyorduk. 100. yılda çalışmalarımızın
karşılığını aldığımız için de çok mutlu-
yum." ifadelerini kullandı.

Rüyamda bile görüyorum

Hatay'da kırdığı rekor için çok çalıştıkla-
rını yineleyen Şahika ercümen, şöyle
devam etti: "Duygular tarifsiz. Çünkü ge-
ceniz, gündüzünüz bunu düşünerek ge-
çiyor. Rüyanızda bile dalışınızı
düşünüyorsunuz. Böyle geçen 2 sene-
den bahsediyorum. Üzerimdeki sorum-
luluğu sonuna kadar yerine
getirebilmenin ve ülkemiz adına böyle
güzel bir başarı elde edebilmenin gururu
tarifsiz." 

Deniz benim evim 

Sosyal sorumluluk projelerine verdiği
katkıyla da bilinen rekortmen sporcu, bu
anlamda çalışmaların devam edeceğini
belirterek, şunları söyledi: "Deniz benim
evim ve suyun altında pek çok kötü
giden şey var. Ben her gün bunlara şahit
oluyorum. Plastik atıklar dünya için
büyük bir sorun. Bunlarla ilgili her dünya
rekoru denemesini ya da kazandığım
başarıları bir sosyal sorumluluk proje-
sine atfediyorum. Bununla ilgili neyi de-
ğiştirebileceğimizi düşünüyoruz. Suyun
altından atık topluyoruz, sıfır atık proje-
sine dikkat çekiyoruz, Birleşmiş Milletler
ile projeler yapıyoruz. Suyun altında, buz
dağının altında kalan yer gibi denizel
atık var aslında. Çektiğimiz videolarla,
fotoğraflarla ve yaptığımız sosyal so-
rumluluk projeleriyle bunu biraz suyun
üzerine çıkarmak istiyoruz."

Büyük bir dönüşüm yaşanıyor 

Türkiye ve dünyada atık konusunda
büyük bir dönüşüm yaşandığına da dik-
kati çeken Şahika ercümen, "Ülkemiz
çok büyük atılımlar içinde. 'Sıfır atık' çok
önemli bir proje. Pek çok özel uygulama
geldi. Depozito sistemine geçilmesi,
plastik poşetlerin değişimi gibi uygula-
malar olacak. Bunlar ne kadar caydırıcı
olsa da aslında bir noktadan sonra biraz
daha sert yaptırımlarla gidişatı değiştir-
mek lazım. Şimdiye kadar güzel giden
projeler var ama çok hızlı kirletiyoruz.
Bunun önüne geçebilmek için daha sert
yaptırımlar gerekiyor." diye konuştu.AA

Alperen 
bir başka
Amerikan Basketbol Ligi'nde (NBA) 
Houston Rockets, sahasında Detroit
Pistons'ı 136-113 mağlup etti
NBA'e 8 maçla devam edildi. Rockets'ın sahasında Pistons'ı 23 sayı farkla
yendiği maçta 27 dakika süre alan milli basketbolcu Alperen Şengün, 26 sayı,
4 ribaunt, 9 asistle galibiyetin mimarlarından oldu. Son 6 maçında 20 sayının
altına düşmeyen Alperen, 26 sayının 20'sini 3. çeyrekte rakip potaya gönderdi.
ev sahibi ekipte Jalen Green 22 sayı, 5 ribaunt, Tari eason 17, Jae'Sean Tate
16 sayıyla oynadı. Konuk takımda Alec Burks 21 sayı, 2 ribaunt, 2 asist ile oy-
narken, Jaden Ivey 19 sayı, 6 ribaunt, Bojan Bogdanovic 14 sayı kaydetti.
Jalen Duren 12 sayı, 13 ribauntla "double double" yaptı.

Seri 4 maça çıktı

Sahasında Portland Trail Blazers'ı 109-88 yenen Phoenix Suns, galibiyet seri-
sini 4 maça çıkardı.Bradley Beal'in 21 sayı, 4 ribauntla takımını sırtladığı
Suns'ta, Jusuf Nurkic 18 sayı, 7 ribaunt, 5 asist, Chimezie Metu 14 sayıyla
maçı tamamladı. Blazers'ta ise Scoot Henderson 17 sayı, 6 asist, Jerami Grant
15, Malcolm Brogdon ve Jabari Walker 10'ar sayıyla oynadı.

Sonuçlar
New York Knicks-Minnesota Timberwolves: 112-106
Toronto Raptors-Cleveland Cavaliers: 124-121
Houston Rockets-Detroit Pistons: 136-113
Milwaukee Bucks-Indiana Pacers: 113-122
Denver Nuggets-Charlotte Hornets: 111-93
Phoenix Suns-Portland Trail Blazers: 109-88
Utah Jazz-Dallas Mavericks: 127-90
Los Angeles Clippers-Miami Heat: 121-104
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Vazgeçilmez
bİr İsİm
1'inci Lig'de ilk devreyi 32 puanla Süper
Lig yarışında 3'üncü sırada tamamlayan
Göztepe'nin kaptanı İsmail Köybaşı, sakat-
lığını atlattıktan sonra formasını bırakmadı.
Sol bekte görev yapan 34 yaşındaki fut-
bolcu, sezon başında Somaspor ile oyna-
nan özel karşılaşmada ayak tabanından
sakatlandı. Nadir görülen sakatlık sonucu
ilk 8 maçın hiçbirinde oynayamayan İs-
mail Köybaşı, tedavisinin tamamlanma-
sıyla yeniden sahalara döndü. İlk olarak
9'uncu haftada Gürsel Aksel Stadı'nda 3-0
kazanılan Şanlıurfaspor maçıyla forma-
sına kavuşan İsmail, 23 dakika görev
yapıp hasretini bitirdi. Ardından diğer
maçlarda da düzenli olarak forma giy-
meye başlayan tecrübeli futbolcu, geçen
sezon olduğu gibi yine teknik ekibin vazge-
çilmezleri arasına kısa sürede girmeyi ba-
şardı. Oynadığı 9 maçta 624 dakika
sahada kalan İsmail 2 asist yaptı. DHA
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DEVA Partisi Beylikdüzü Belediye Başkan aday adayı Cem Birtürk
Avşar,  “Beylikdüzü’nü mini bir devlet organizasyonu yönetimi
mantığıyla yöneteceğiz. Kendi kaynaklarını oluşturabilen, kendi
ekonomik canlanmasıyla ihtisaslaşan bir yapı oluşturacağız” dedi

D EVA Partisi Beylikdüzü
Belediye Başkan aday
adayı Cem Birtürk

Avşar, Beylikdüzü için yola çıktı-
ğını söyledi. DEVA Partisi Bey-
likdüzü İlçe Başkanı Mustafa
Yayla'ya aday adaylık müracaa-

tını veren Avşar, Beylikdüzü için her
zaman sorumluluk alacağını söyledi. İlçe
Başkanı Yayla da Avşar'ı tebrik ederek,
“Kendisi çok değerli bir isim. Beylikdüzü
için aldığı sorumluluk ve çıktığı yol da çok
kıymetli. Bu anlamda kendisine teşekkür edi-
yor, başarılar diliyoruz. Daima arkasında
olacak ve destekleyeceğiz. Biz bu yola çeşitli
zorluklarla çıktık ama bu zorluklar bizi hiç
yormadı. İşte hep birlikte, hep bir arada ve
buradayız” dedi.

Kendisine destek vereceğiz

Beylikdüzü Ardahan Dernek Başkanı Enver
Yıldırım da Avşar'ı tebrik ederek, “Kendisi
çalışkan bir insan. Bilgi ve birikimini Beylik-
düzü halkıyla paylaşacağına yürekten inanı-
yorum. Bir Ardahanlı olarak değil
Beylikdüzülü olarak yanındayız. Kendisine
destek vereceğiz, tüm imkanlarımızla onun
yanında olacağız. Kendisine başarılar diliyo-
ruz” şeklinde konuştu. 

Beylikdüzü'nde 30 senem geçti

Beylikdüzü'nde 30 senesinin geçtiğini anla-
tan Avşar, “DEVA Partisi Beylikdüzü İlçe-
sinde bir dönem İlçe Başkan Yardımcılığı ve

STK’lardan sorumlu birim başkanı, bir

dönem İstanbul İl Yerel Yönetimimler Baş-
kanı yardımcılığı ve 2023 yılı ortalarından iti-
baren ise İl Başkanımız Sayın Ali Hakan
Ağaoğlu’nun kabulleriyle İstanbul İl Başkan
Yardımcılığı ve STİ ‘lirden sorumlu İl Baş-
kanı olarak görevimi sürdürmekteyim. Ha-
yatımın 30 yılını geçirdiğim. Beylikdüzü’nü
en başından beri yaşadım, bu süreler bo-
yunca bir kentin kendiliğinden nasıl oluşabil-
diğini, nasıl bu kadar sahipsizken bile
yaşayanların çabasıyla şekillendiğini görmüş
olmamın tecrübesini edindim.Beylikdüzü
diğer ilçelerden daha yeni bir yerleşim böl-
gesi olmasından kaynaklı olarak halentercih
edilen bir İlçemiz Ancak geçen süreler bo-
yunca Kenti yönetenler maalesef gelecek 10-
20 seneleri hedeflemeden günü kurtarmaya
yönelik vizyoner bir yönetim anlayışından
uzak hareket etmişlerdir. Halihazırdaki
durum ve geçmişte yapılanlar maalesef salt
günü kurtarmaya yönelik 3- 5süslü gösteri-
lerden ibaret algı çalışmalarından ibarettir
Sokaklarda Vatandaşlarımıza soruyoruz,
Beylikdüzü’nde yapılmış ve aklınızda kalmış
vay be! Ne güzel yapmışlar dediğiniz bir şey
var mı diye. Cevaplar maalesef, hep maale-
sef oluyor. Biz buna son vereceğiz” diye ko-
nuştu.

Beylikdüzü'ne değer katacağız

Beylikdüzü'ne değer katacaklarını anlatan
Avşar, “DEVA Partisi olarak yerel yönetim-
leri yani belediyeciliği, sadece çöp toplayan,
yollara yama yapan bir kurum olarak adlan-
dırılmasına karşı geliyoruz. Beylikdüzü’nde,

merkeziyetçi bir yapıdan ayrı demokratik de-
ğerleri önceleyen ve uygulayan, Yaşayan
Halkın ekonomiksel eşitsizliklerini bertaraf
eden, yeni istihdamlar yaratan, kenti büyü-
türken zenginlikleri Halkın paylaşımına
sunan kurumlara dönüştüreceğiz. Halkın
kentinde mutlu ve gelecek kaygısı olmadan
yaşamasını arzu ediyoruz. Beylikdüzü’nü
mini bir devlet organizasyonu yönetimi
mantığıyla yöneteceğiz. Kendi kaynaklarını
oluşturabilen, kendi ekonomik canlanma-
sıyla ihtisaslaşan bir yapı oluşturacağız.
Sosyal bir devletin yapısını hantallıktan uzak
yerel yönetimimizle yeniden şekillendirece-
ğiz. Kentli olmaktan kaynaklı nüfus kalaba-
lıklarını insan kaynağı olarak avantaja
çevireceğiz Kentlerde yaşayan özellikle yaşlı-
larımızı apartman dairelerinden çıkartıp sos-
yal hayata dahil edeceğiz” şeklinde konuştu. 
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megastar!
Tarkan'ın yılbaşı konserinden 1
milyon dolar aldığı iddia edil-
mişti. Gerçek rakam ortaya çıktı!
Megastar Tarkan 2024'ü sah-
nede karşıladı. kıbrıs'ta konser
veren Megastar'ın 1 milyon dolar
aldığı iddia ediliyordu. Gerçek
rakam ortaya çıktı. haber yazarı
Müge Dağıstanlı, 1 milyon dolar
kazandığı yönündeki iddiaları ya-
lanladı. Dağıstanlı, Tarkan'ın yeni
yıl rekorunu kırdığı konuşulan bu
olayla ilgili olarak, "böyle bir
rakam asılsız, Tarkan 10 
milyon lira almış" dedi.
haber MerkeZİ

barış kış

haber

Deva belediyeciliğini getireceğiz
“Sağlık hizmetlerine ulaşımını ayaklarına getirece-
ğiz” diyen Avşar, “Ve yine yaşlılarımızın Sosyal ha-
yata katılımlarını artırmak ve yeni arkadaşlıklar
kurmaları için kentli tarım alanları ve yapıları oluş-
turacağız. Bakıma muhtaç Yaşlılarımız için, Dün-
yada örneği olmayan sağlık merkezleri yapacağız.
Gençlerimizin daha iyi bir eğitim alabilmeleri, öğ-
rendiklerini pratik hayatla buluşturmaları için, böl-
gemizdeki işletmelerle iş birlikleri yaparak

-yenilikçi fikirlerinin geliştirmelerini sağlayacağız.
Gençlerimizin yeni fırsatlarla buluşabilmesi, yeni
nesil mesleklere tanışabilmeleri için Uygulamalı
Bilge Gençlik Laboratuvarları açacağız. Sivil Toplum
Kuruluşlarını Beylikdüzü’nün aktif gönüllü yönetici-
leri olarak göreceğiz ve öneri/tecrübelerinden
fayda sağlamak için projelerine destek olacağız.
Dünyada örneği olmayan bir uygulama yöntemiyle
Beylikdüzü’nde yaşayan komşularımızı ucuz ve taze

gıdaya erişmesini sağlayacağız Deva belediyecili-
ğinde, Belediyelerimiz özellikle üniversitelerde
okuyan öğrencilerimize zamanlı çalışma imkan-
ları sağlayarak, mesleklerinin henüz başlarınday-
ken gerçek uygulamalarla deneyimler
kazanmalarını sağlayacağız ve bu yöntemlerle
Türkiye’nin kalifiye eleman sorunlarına da katkı-
lar sağlamış olacağız. Özetle, Deva belediyecili-
ğiyle,başarısızlıkla yönetimde bulunan hükümete
rağmen yönetimlerine talip olduğumuz tüm kent-
lerde yeni nesil yönetim yaklaşımlarıyla yerinde
yerel kalkınmalar sağlayarak Türkiye’yi becerik-
sizlerden kurtaracağız. Fikri hür bir nesil için her-
kesi Demokrasi ve Atılım Partisi’ne davet ediyor,
Beni dinleme nezaketinde bulduğunuzdan dolayı
şükranlarımı sunuyorum. Soru sormak isteyen
komşularımız var ise cevaplamak isterim” dedi.
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AK Parti Beylikdüzü İlçe Başkanı Mustafa Günaydın,
Damga'ya konuştu. Yaklaşan yerel seçime ilişkin konuşan
Günaydın, “CHP yönetiminde Beylikdüzü hizmete hasret
kaldı. Çünkü CHP'de hizmet yok. Sadece heykel
yapıyorlar. Beylikdüzü hizmeti AK Parti ile görecek” dedi

Beyoğlu Belediyesi, T.C. Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları
Ofisi Başkanlığı İnsan Kaynağı Eğitim ve Geliştirme Dairesi
Başkanlığı ile ortak yürüttüğü program kapsamında farklı
tarihlerde Özbekistan’dan gelen üst düzey iki heyeti ağırladı

AK PArti Beylikdüzü İlçe
Başkanı Mustafa Günay-
dın, Damga'ya konuştu.
Geçen yılı değerlendiren ve
gelecek yıla baktıklarını
söyleyen Günaydın, “2023
zor bir yıl oldu. Depremler
yaşadık, seçim takvimi ya-
şadık. Nihayetinde seçim-
lerde yeniden iktidar olduk.
Mutluyuz. Şimdi önümüze
bakıyoruz. Önümüzde
yerel seçim var. Biz hem
Beylikdüzü'nü hem de İs-
tanbul'u AK Parti'ye kazan-
dırmak istiyoruz ve bunun
için çalışacağız” diye
konuştu.

Beylikdüzü'nü 
kazanacağız

Beylikdüzü'nü tekrar kaza-
nacaklarını anlatan Günay-
dın, “CHP hizmet eden bir
parti değildir. CHP 5 yıldır
Beylikdüzü'nde ne yapmış
hiçbir şey. Biz hiçbir hizmet
göremedik. İBB bir şeyler
yapıyor onu da destekliyo-
ruz. Ekrem İmamoğlu
çıkıp, 'Bizi engelliyorlar'
diyor ya siz Beylikdüzü'ne
ne yaptınız da biz engel
olduk.  Daha evvel Vehbi
Orakçı döneminde çok
güzel hizmetler yaptık. İn-
şallah bu süreci yenileyecek
ve yineleyeceğiz. Beylikdü-
zü'nü kazanacağız” dedi. 

CHP sadece 
heykel yapıyor

Beylikdüzü'ndeki belediye
yönetimini eleştiren Gü-
naydın, “Beylikdüzü hızla

gelişen bir yer. En büyük
sorunumuz trafik. 1 numa-
ralı sorunumuz bu. Mevcut
belediyemiz de hep ağırdan
davranıyor. Bizim hüküme-
timiz iki kıtayı birleşip Ça-
nakkale Köprüsü yaptı ama
bu arkadaşlar hizmette hep
ağır kalıyor. Bununla bera-
ber okullarımızın sorunları
var, sokak hayvanlarıyla il-
gili sorunlar var. Yollarımız
çok kötü. Çukurlar var.
Esnaf, vatandaş yoldan bu-
nalmış durumda. Ciddi
manada bir hizmet noksan-
lığı var. Malum CHP bele-
diyeleri hizmet değil sadece
park veya heykel yapıyorlar.
İnşallah AK Parti burayı al-
dığında Beylikdüzü hizmet
görecek” diye konuştu. 

Aday kim olursa 
onunlayız

AK Parti belediye başkan

aday adayları için de konu-
şan Günaydın, “Her aday
adayı arkadaşımız değerli-
dir. Hepsine başarılar dili-
yorum. Bizim partimizde
Cumhurbaşkanımız Erdo-
ğan kimi aday gösterirse et-
rafında birleşiriz. Biz aday
kim ise onunla beraber
daima çalışacağız.  Biz
Beylikdüzü için hep çalıştık.
İlçemize ne yapılacaksa iş-
lerin daha hızlı yapılması
için çalışmalarımızı hızlan-
dırdık. Vatandaşlarımızın
yanında oluyoruz. Onların
ne sorunu varsa çözmek is-
tiyoruz. Mesela bizim dö-
nemimizde 24 tane okul
yapıldı bunların 17 tanesi
açıldı. Beylikdüzü'ndeki va-
tandaşlarımız AK Parti be-
lediyeciliğinde daha rahat
yaşayacaklar” ifadelerini
kullandı. ÖZEL 
HABER: BARIŞ KIŞ

Bizimle birlikte
hizmet gelecek!

Beyoğlu'na misafir geldi 

Beyoğlu Belediyesi ile Özbe-
kistan Cumhuriyeti Cumhur-
başkanına bağlı Kamu
Hizmetlerini Geliştirme Ajansı,
Türk Devletleri Teşkilatı üye ve
gözlemci ülkeler arasındaki
“İnsan Kaynakları” alanı iş bir-
likleri kapsamında bir araya
geldi. Özbekistan Cumhuriyeti
Cumhurbaşkanına bağlı
Kamu Hizmetlerini Geliştirme
Ajansı’nın talebi üzerine Özbe-
kistan üst düzey kamu yöneti-
cilerinden oluşan heyet, bilgi ve
deneyim edinme amacıyla Be-
yoğlu Belediyesi Şişhane ana
binasında Beyoğlu Belediyesi
Başkanı Haydar Ali Yıldız ve
Beyoğlu Belediyesi Başkan
Yardımcısı Kübra Gülal’ın 

nezaretinde ağırlandı.

Beyoğlu'nu gezdiler

Özbekistan’dan gelen ekibe
başkan Haydar Ali Yıldız Be-
yoğlu Belediyesi ve Beyoğlu’nu
tanıtan bir sunum gerçekleşti-
rirken başkan yardımcısı
Kübra Gülal, heyetin Beyoğlu

Belediyesi organizasyon şe-
ması ve örgütlenme yapısına
ilişkin sorularını yanıtladı.
Program kapsamında her iki
heyet de, Beyoğlu’nda turistik
ve kültürel alanların tanıtımını
içeren gezi etkinliklerinde bu-
lundular. HABER 
MERKEZİ
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